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Nota traducătoarei:       

În limba engleză, „balaur” se traduce „dragon”. „Dragon” din engleză se traduce în română 

„balaur”. Totuși, și în limba română există cuvântul „dragon”. În plus, în cultura chineză există o ființă 

care primește închinare în mod special, este sărbătorită la anumite „festivaluri” tradiționale, este 

întruchipată de un balaur cu aripi și a fost popularizată în lume cu denumirea de „dragon”. Și 

Dumnezeu a ales ca tocmai sub această formă să-i descopere autorului un anumit tip de demoni. 

Pentru aceste considerente, dar și ca să păstrez spiritul cărții, atât în titlu, cât și în cuprinsul 

cărții, am ales să folosesc cuvântul „dragon”, în locul „balaurului”. 

 

 

 

Utilizați în mod liber acest text. Cu cât mai liber, cu atât mai bine. Oamenii trebuie să audă 

acest lucru. Dar nu faceți modificări și nu eliminați linkurile și atribuirea (autorul). 
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Dumnezeule Tată, în Numele lui Isus Hristos Îți cer să aperi și să protejezi pe cei care citesc 

aceste rânduri, să ai grijă de ei, să îndepărtezi sau să legi orice obstacol sau orice plan de-al 

dușmanului care ar încerca să-i împiedice să audă și să primească acest cuvânt. Îți cer să legi duhul 

Izabelei din orice persoană în timp ce citește sau meditează la acestea, astfel încât să poată auzi clar 

vocea Ta și ca Tu Însuți să-i vorbești în duhul ei în legătură cu acestea. Mă rog ca Tu să-l legi pe 

Dragonul Roșu și să-l împiedici să le șoptescă în timpul lecturii. Știu că Tu vrei să fim liberi. Te rog, 

Tată! Te rog iartă-ne și arată-ne cum să ne corectăm. Nu lăsa ca dușmanul să fure cuvintele Tale din 

inima lor. Confirmă-le lucrurile acestea în duhul lor și arată-le ce să facă după aceea. Îți mulțumesc, 

Abba (Tăticule). Ne rugăm în Numele lui Isus Hristos, Amin!  

 

 

Cum a început totul 
 Dragonul Roșu este ceea ce am văzut pentru prima dată că stă deasupra mai multor biserici 

carismatice de aici, din Kansas City. Arată chiar ca un dragon din mătase de la paradele chinezești – un 

cap mare, înfricoșător cu picioarele oamenilor ieșind afară de dedesubt. (Nu ca dragonii aceia mici, pe 

care îi poartă pe un băț pe deasupra capetelor lor, ci dragoni de paradă chiar mari, care te învăluie și 

numai picioarele îți ies afară.) La o lucrare de slujire/biserică mare de aici, din oraș, chiar a încercat să-

și facă de lucru cu mine. Eram pe genunchi, la altar, încercând să mă pocăiesc și să stau în spărtură 

pentru păcatele oamenilor lor și pentru că ei o luaseră pe calea lor proprie. Ei au mare nevoie ca cineva 

să se pocăiască de vătămările pe care le-au adus atât de multor oameni. Ca în Exodul 32:32, mă 

ofeream chiar să iau asupra mea toată vina pentru ceea ce făcuseră ei. Plânsesem mult pentru ei 

înainte de asta. Dar înăuntrul clădirii lor nu am putut s-o fac. Nu am putut să mă pocăiesc. Nu pentru 

că nu am vrut sau pentru că nu era de dorit – pur și simplu nu am putut să scot nici măcar o lacrimă. 

Ceea ce este FOARTE ciudat, pentru că eu plâng și când Domnul îmi permite să am un pahar cu apă. 

Părți mari din aproape toate zilele mele le petrec plângând pentru stări de lucruri sau pentru oameni, 

locuri sau instituții. Plâng la altar tot timpul. Dar la altarul lor nu am putut să scot nici măcar O 

SINGURĂ lacrimă. 

 Știam că ceva îmi oprea lacrimile – și asta e cea mai bună armă a mea! Am început să mă uit în 

jur ca să-mi dau seama ce anume îmi făcea necazuri și am văzut Dragonul Roșu pe acoperiș. (Pentru 

mine nu este ceva neobișnuit să văd întăriturile spirituale de pe oameni sau locuri.) Am decis să-l smulg 

de acolo și să-l arunc jos și, din moment ce eram destul de supărat că se punea cu mine, am hotărât să-

i fac și niște stricăciuni mai întâi. L-am atacat cu Sabia Duhului și l-am tăiat de câteva ori, apoi Domnul 

mi-a spus „STOP!” Am vrut să-l alung de acolo și El mi-a spus: „Nu. EU l-am pus acolo și nu-ți voi 

permite să-l îndepărtezi.” 

 Ei bine, asta a fost ca un șoc. Domnul mi-a spus să mă ridic și să plec, că era un blestem pus pe 

tot locul acela și că EL îl pusese acolo și eu nu trebuia să încerc să-i eliberez de sub el. Pentru un timp 

am stat în parcare și l-am privit cum stă pe acoperiș și deveneam din ce în ce mai furios. Își bătea joc de 

mine și îmi spunea că nu am nici o autoritate, că el avea responsabilitatea acolo și că eu sunt un nimic. 

Puteam să văd că oamenii de acolo nu erau conștienți de el și că ei înșiși erau sub tot felul de apăsări, 

dar Dragonul Roșu îi împiedica să vadă problemele. Acest loc este cunoscut la nivel internațional 

pentru excesele lor și aproape toți din cei pe care i-am cunoscut acolo au un duh de poftă sexuală, și o 

iubire de bani, și o întăritură mare de mândrie, și totuși sunt absolut convinși că ei sunt cei mai 

înflăcărați de pe planetă. Cum stăteam așa lângă dubița mea, mă înfierbântam tot mai tare și m-am 
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decis să-l mai torturez încă, dar Domnul m-a oprit din nou. El mi-a spus foarte clar: „Asta e ceea ce face 

el, e vorba de mândrie. El face ca totul să se rezume la TINE, să fie vorba numai despre TINE, toate să 

se învârtă în jurul TĂU, să fii TU cel important. Fie te convinge să intri și să te alături lui, fie te convinge 

să lupți împotriva lui, dar pe orice cale, îți ia ochii de la Isus și te face să te concentrezi PE EL. Ți-am 

spus să-l lași în pace! Acum urcă-te în mașină și pleacă și nu te mai întoarce!” 

 Mai târziu, în noaptea aia, încă îmi era foarte greu să iau rob orice gând pe când el continua să-

mi șoptească și încerca să facă să se ridice mândria în mine. Mă tot gândeam cum ar fi trebuit să 

acționez diferit, sau cum le voi arăta eu lor într-o zi și ei vor vedea cât de mult greșesc. M-am trezit 

urzind tot felul de moduri în care aș fi putut să-i eliberez, sau să-l strivesc pe dragon, sau să spun 

tuturor că el e acolo. Domnul a trebuit să mă oprească din nou și să-mi arate că el, dragonul, câștiga 

pentru că făceam ca totul să  aibă legătură cu mine, și cu faptele și cu lupta împotriva lui. A trebuit să 

continui în mod constant să-l întorc către Domnul și să renunț la el, dar el se tot întorcea și se strecura 

înapoi. În final Domnul mi-a spus să sun pe un prieten al meu, care vede foarte bine în duh și are multă 

experiență cu eliberările. Cu toate că am încercat să șterg totul, nu se clintea. Așa că l-am sunat pe 

prieten și el, fără să-i spun nimic, a văzut imediat duhul de mândrie și m-a ajutat să-l izgonesc. Nu sunt 

sigur că aș fi putut să fac singur lucrul ăsta. Nu pentru că Isus din mine nu ar fi destul de mare ca să 

alunge orice demon, ci pentru că ACEST demon este un blestem de la Dumnezeu și este CU MULT mai 

greu să-l dai jos de pe tine. Fără pocăință nu s-ar clinti și el ÎNĂBUȘĂ pocăința! A trebuit să-L implor pe 

Domnul ca să-l ia de pe mine și să mă pocăiesc că am încercat să-l atac împotriva voii Sale. Dar fără să 

mă ajute cineva cu un adevărat dar al pocăinței, nu am putut să mă pocăiesc cu adevărat și să mă 

eliberez de el. L-am luat asupra mea când l-am lăsat pe dragonul lor să mă ațâțe să lupt cu el, pe când 

Domnul îmi spusese în mod expres să plec și să nu mă încurc cu el. M-am pus pe mine deasupra lui 

Dumnezeu și am hotărât că este OK ca eu să fac ceva ce El îmi spusese să nu fac. Exact ca Eva în 

grădină. 

 Odată ce ai câștigat victoria asupra oricărei puteri demonice sau întărituri, câștigi autoritate 

asupra acelei „arome” și ai o sensibilitate crescută la ea (o recunoști ușor). De aceea oamenii care au 

fost abuzați sexual, spre exemplu, sunt hipersensibili față de alții care și ei au fost abuzați. Ei pot să 

„miroasă” abuzul la alții, pentru că și ei au trecut prin el. În câteva săptămâni, Domnul a început să-mi 

arate mulți alți Dragoni Roșii. La început am crezut că erau doar ramuri ale acelei bine-cunoscute 

lucrări de slujire/biserici – pentru că celelalte locuri în care l-am văzut aveau toate legătură cu primul 

loc, în mod direct sau mai pe ocolite. Dar i-am văzut, de asemenea, pe indivizi care nu aveau aproape 

nici o legătură cu aceasta. 

 Din nou am fost trimis la o conferință a unei alte lucrări/ biserici, aici în oraș, și m-am aflat în 

aceeași situație, încerca fie să mă absoarbă înăuntru, fie să mă facă să mă lupt cu el. Domnul făcuse să-

mi fie foarte clar că trebuia doar să-l las în pace, dar din nou a fost nevoie de ajutorul unui alt expert în 

eliberare/pocăință, ca să fiu curățat. După asta L-am rugat pe Domnul să-mi îmbunătățescă „scutul” 

spiritual, astfel încât să pot fi în acele locuri fără ca dragonul să se lipească mereu de mine. E suficient 

doar să fii prezent și să participi la tot ce ar avea ei în plan, în program, ca să fii pus sub blestem alături 

de ei! Lucrul ăsta nu avea cum să fie vreodată potrivit pentru mine, pentru că eu mă duc prin tot orașul 

și vizitez în mod constant ori o biserică, o adunare, ori alta, și nu puteam să las ca dragonul să-mi facă 

necazuri în permanență. Domnul mi-a onorat rugăciunea pentru un scut mai dur și până acum el 

rezistă. 

 Am văzut Dragonul Roșu prin tot orașul. Mai jos vei găsi mai multe despre asta. De la prima 

întâlnire am petrecut mult timp rugându-mă și ascultând ce spunea Domnul despre ce este ăsta, de 

unde vine, cum a ajuns acolo și, mult mai important, cum să-l dai jos. Pe măsură ce Domnul a început 
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să-mi descopere mai multe despre asta, eu am început să fiu îngrozit de ceea ce aflam. Nu este doar 

acea singură lucrare de slujire/biserică și nu este doar un început izolat de epidemie. Sper că vei vedea 

asta pe măsură ce voi continua și că și tu vei fi la fel de șocat, îngrozit, rușinat, pocăit – și că-ți va crește 

în mod substanțial Frica de Domnul. 

 Unii cred că această scriere este despre Dragonul Roșu și despre cum să te lupți cu satana. Nu 

este asta. Aici este vorba despre Frica de Domnul și despre ce se va întâmpla când te vei duce pe calea 

ta – chiar și un picuț. Pe ăsta NU POȚI să-l mustri ca să plece de pe cineva. NU POȚI să proclami sângele 

lui Isus și să-l arunci jos. Ei TREBUIE să se pocăiască – și el înăbușă pocăința. Scriu asta ca să-ți arăt 

mizeria pe care noi am făcut-o și deznădejdea situației în care suntem fără harul lui Dumnezeu și fără 

ca EL să toarne Darul Pocăinței peste poporul Lui – fie direct, fie prin oamenii pe care El i-a ridicat și 

care deja știu cum să plângă și să jelească în fața altarului. Această scriere nu vrea să-l glorifice pe 

satan – el este numai o unealtă în mâna unui Dumnezeu cumplit, gelos și viu, care nu este deloc 

bucuros de noi în momentul de față.   

 Dacă nu crezi că oamenii chiar pot să vadă demoni (sau nu crezi că există demoni), sau dacă nu 

crezi că eu chiar am văzut ceea ce spun că am văzut, atunci consideră toate astea ca fiind o alegorie 

poetică imaginară și vezi dacă poți s-o faci să fie în acord cu Scriptura. Fie ce-o fi. Chiar nu-mi pasă de 

ceea ce crezi tu despre mine, dar dacă nu iei în seamă mesajul acesta o faci pe riscul tău personal. Dacă 

am dreptate, asta e cu mult, mult mai rău decât ar putea să-și închipuie cineva și situația noastră e 

deznădăjduită fără pocăință și aproape nimeni nu se poate pocăi! 

 Tată, ofer tot ce Tu mi-ai dat vreodată, pentru zidirea și echiparea Trupului Tău. Celor care 

citesc aceste rânduri, care cred, prin credință și pot să primească și sunt pregătiți, Te rog, dă-le orice 

mi-ai dat mie. Sunt bineveniți să bea chiar acum din orice am eu, chiar dacă nu primesc înapoi. Doar 

lucrurile bune, de calitate, Doamne! Cerne Tu și asigură-Te că nu este nimic altceva decât Duhul Tău. 

Mă încred în Tine, Tată! Dă-le Deosebirea Duhurilor, dă-le Înțelepciune, dă-le autoritate asupra 

demonilor care îi înfruntă și dă-le Frica de Domnul. Dacă Tu vrei și dacă ei sunt pregătiți, lasă-i să-i 

vadă clar pe Dragonii Roșii. Revarsă Darul Pocăinței peste ei și fă să fie autentic și să lucreze cu 

putere. Dă-le putere să se întoarcă și să rămână întorși. După măsura credinței lor și după bunăvoița 

și voia Ta perfectă, mărește-le toate darurile așa încât să fie periculoși pentru dușman. Deschide 

ochii cei orbi și fă să cadă de pe ei solzii de dragon. Lasă-i să-i vadă foarte clar pe tipii cei răi și să aibă 

în inima lor un foc de nestins pentru eliberarea tuturor captivilor. În Numele Domnului Isus Hristos, 

Amin! 
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Axiomele DACĂ/ ATUNCI ale mâniei lui Dumnezeu 
(axiomă = un adevăr care nu are nevoie să fie demonstrat, fiind evident prin el însuși – nota trad.) 

 DACĂ ești copilul lui Dumnezeu, ATUNCI față de tine cerințele/așteptările sunt mai înalte decât 

față de cei „din lume” (Ioan 1: 12, Luca 12: 48) 

 DACĂ ești copilul lui Dumnezeu, ATUNCI trebuie să asculți numai și numai de Dumnezeu și să 

nu te bizui pe propria ta înțelegere/înțelepciune. (Fapte 5: 29, Proverbe 3:5) 

 DACĂ ești copilul lui Dumnezeu și urmezi pe un om în locul Lui (inclusiv pe tine însuți), ATUNCI 

ești în neascultare față de Dumnezeu. (Matei 9:9, 1 Petru 2:21, Ioan 12: 25 - 26) 

 DACĂ ești un copil al lui Dumnezeu în neascultare, ATUNCI Dumnezeu ar vrea să te tragă înapoi 

la El – prin orice mijloace ar fi necesare. (Luca 15) 

 DACĂ refuzi în mod repetat să te corectezi, ATUNCI Dumnezeu te va da pe mâna unor lucruri 

din ce în ce mai rele până când cedezi (te zdrobești). (Daniel 4: 28 – 37, Romani 1: 18 – 32) 

 DACĂ ești foarte, foarte încăpățânat și răzvrătit, ATUNCI Dumnezeu îți va împietri inima și va 

trimite peste tine o înșelare puternică (= o lucrare de rătăcire puternică) până când vei fi complet 

distrus – sau până când te pocăiești, oricare vine mai întâi. (Romani 1: 18 – 32, Romani 9:18, Ioan 12: 

40, 2 Tesaloniceni 2: 11- 12)  

 DACĂ sunteți un grup de persoane, ATUNCI Dumnezeu poate să vă dea pe toți, în mod colectiv, 

pe mâna satanei ca să vă învețe să nu huliți sau poate să trimită asupriri, apăsări peste voi. (1 Timotei 

1: 20, 1 Timotei 6: 1, Exod, Judecători, 1 și 2 Împărați, etc.) 

 DACĂ persiști în răzvrătirea ta, ATUNCI să te aștepți la consecințe negative MASIVE atât 

spirituale cât și fizice. (Isaia 31: 1, Deuteronom 28, Plângerile lui Ieremia, cea mai mare parte a bibliei 

are atenționări despre consecințele negative ale neascultării!) 

 DACĂ există un război între Bine și Rău și se pare că noi suntem în pierdere, ATUNCI înseamnă 

că noi ne ducem pe calea noastră și Dumnezeu ne-a orbit și a trimis împotriva noastră o înșelare (o 

lucrare de rătăcire) puternică, pentru că suntem neascultători și răzvrătiți. (Deuteronom 28, Apocalipsa 

3: 14 – 22)  

 

Axiomele DACĂ/ ATUNCI ale blestemelor lui 

Dumnezeu 

 DACĂ ești un copil al lui Dumnezeu în neascultare, ATUNCI Dumnezeu VA TRIMITE peste tine 
blesteme, până te întorci la El. (2 Tesaloniceni 2: 11-12, Fapte 9: 1-9, Ioan 9: 35-41, 12: 40) 

 DACĂ Dumnezeu trimite blesteme peste tine, ATUNCI probabil că unul din ele va fi o „înșelare 
puternică” (o lucrare de rătăcire) sau „orbire”. (2 Tesaloniceni 2: 11-12, Fapte 9: 1-9, Ioan 9: 35-41, 12: 
40)  

 DACĂ Dumnezeu trimite peste tine orbire sau o puternică înșelare (lucrare de rătăcire), ATUNCI 
probabil că tu nici nu vei ști că ești orb și înșelat/rătăcit. (Apocalipsa 3: 15-17) 
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 DACĂ ești un proroc al lui Dumnezeu și ești în neascultare, ATUNCI probabil că tu vei fi FOARTE 
SIGUR că-L auzi pe Dumnezeu foarte bine, chiar dacă e un duh mincinos cel care răstălmăcește totul. (1 
Împărați 22: 1-40, Matei 15: 14, 24: 24, 2 Tesaloniceni 2: 9 -12, Apocalipsa 3: 15-17) 

 DACĂ singurul lucru care poate rupe blestemul este pocăința, ATUNCI tu ai foarte, foarte mare 
nevoie să te pocăiești chiar acum. (Iacov 4:7-10, Marcu 1: 4, 2 Corinteni 7: 9-11, Romani 2: 4-5, Matei 
3: 1-2, Luca 13: 1-5, Fapte 2: 36-41, Fapte 17: 29-31, 2 Petru 3: 9, Apocalipsa 2: 5, 2: 16, 2: 22, 3: 3, 3: 
19) 

 Dar, DACĂ ești sub înșelare (sub lucrare de rătăcire), sau orb, sau adormit, ATUNCI nu poți să te 
pocăiești, sau nu știi pentru ce să te pocăiești. (Matei 15: 14, Apocalipsa 3: 17, Ioan 9: 40, Matei 13: 13-
14) 

 DACĂ nu te pocăiești, ATUNCI  te-ai ars! (Și pocăința e un dar care poate să vină NUMAI de la 
Dumnezeu – și tocmai El te blesteamă pentru că ești neascultător și s-ar putea să nu reverse peste tine 
Darul Pocăinței.)  (Romani 2: 4, 2 Timotei 2: 25-26, Fapte 17: 30, Iacov 4: 7-10, Fapte 5: 30) 

 DACĂ nu poți sau nu vrei să te pocăiești, și pocăința este singura speranță, ATUNCI ești prins 
într-un cerc vicios, paradoxal, fără speranță.   (paradox = o contradicție care totuși poate fi 
demonstrată ca adevărată – nota trad.) 

 DACĂ va mai fi vreo speranță pentru tine, ATUNCI fie Însuși Dumnezeu, fie altcineva care ARE 
deja darul pocăinței trebuie să vină și să-l torne peste tine, pentru ca tu să fii eliberat. Și apoi tu trebuie 
să te întorci la Dumnezeu și să rămâi întors. Dacă te întorci înapoi, ca un câine la voma sa, se va sfârși 
FOARTE rău pentru tine. (2 Petru 2: 20-22, 2 Timotei 2: 25-26, 2 Corinteni 7: 10) 

 

Axiomele DACĂ/ ATUNCI ale situației actuale a bisericii 

 DACĂ Dumnezeu este pentru noi, ATUNCI nimic nu poate să ne stea împotrivă. (Romani 8: 31, 
Iosua 1: 9, 1 Ioan 4: 13-18, 2 Cronici 32: 7-8, 2 Împărați 6: 15-17) 

 DACĂ Dumnezeu spune că, dacă ești ascultător, nimic nu poate să stea împotriva ta, iar în 
prezent lucrurile sunt împotriva noastră, ATUNCI înseamnă că nu ascultăm de Dumnezeu.  

 DACĂ există un război între bine și rău și se pare că-l pierdem, ATUNCI înseamnă că suntem sub 
blestemele din Deuteronom 28, nu sub binecuvântări. (Deuteronom 28) 

 DACĂ există ură între frați, și curvie, și invidie, și poftă sexuală, și neînțelegeri, și grupări, și 
ambiții personale, egoiste în biserică și în conducerea ei, ATUNCI biserica NU POATE să moștenească 
Împărăția Cerului în starea actuală. (Galateni 5) 

 DACĂ în biserică este prezentă și persistă o dragoste pentru bani, ATUNCI rădăcina tuturor 
relelor este bine înrădăcinată în structurile noastre, și avem probleme mari. (1Timotei 6:10) 

 DACĂ noi trebuie să fim recunoscuți drept creștini după dragostea noastră și noi ne urâm unii 
pe alții, ATUNCI s-ar putea ca de fapt să nu fim  creștini. (1 Ioan 2:9,11; 3:14-24; 4:19-21; Ioan 15:23) 
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 DACĂ noi nu suntem buni administratori (ispravnici) ai lucrurilor pe care ni le-a încredințat 
Dumnezeu și ne-am îngropat moneda în pământ, ATUNCI vom fi aruncați în întunericul de afară unde 
va fi mult plâns și scrâșnet de dinți. (Luca 12: 35-48, Matei 25: 25-46) 

DACĂ putem să arătăm în mod categoric că biserica practic face totul exact INVERS față de felul 
în care biblia ne sugerează să facem – și nimănui nu pare să-i pese, ATUNCI trebuie să tragem 
concluzia că există o prostire supranaturală care este impusă asupra sistemului, pentru că nimeni nu ar 
putea să proiecteze în mod intenționat ceva atât de stricat. 

 

Exemple de statistici înfricoșătoare – Cum am putea să justificăm biblic astfel de 
lucruri? 

• Costul mediu pentru botez, în Cambodgia, este de 4 300 de dolari. (Toate cheltuielile 
creștine sunt împărțite la producție. = toți banii cheltuiți de creștini, împărțit la câte 

botezuri au avut loc) 

• Costul mediu pentru botez, în India – 9 800 de dolari. 

• Costul mediu pentru botez, în SUA – 1 550 000 de dolari. 

• Costul mediu pentru botez, în Germania – 2 119 000 de dolari. 

• Mai puțin de 1% din veniturile creștine sunt cheltuite pentru evanghelizarea celor mai 
puțin atinși cu evanghelia.  

• 91% din toate popularizările/evanghelizările creștine nu se adresează necreștinilor, ci se 
adezează altor creștini. 

• Din 648 de milioane de creștini care au pornit în Marea Trimitere (misionari), unui 
procent de 70% dintre ei nu li s-a spus niciodată despre cei 1,600 miliarde de oameni 

existenți în lume, care nu au fost evanghelizați.  

• În ciuda poruncii date de Isus, de a vesti evanghelia, 67% din toți oamenii care au trăit 
din anul 30 și până acum nu au auzit niciodată măcar de Numele Lui. 

• Aproximativ 250 din 300 dintre cele mai mari organizații creștine internaționale îi înșală 
pe creștini în mod obișnuit publicând date statistice incorecte sau falsificate despre 

progresul evanghelizărilor, lucruri care se pot demonstra. 

• În prezent există peste 41 000 de denominațiuni „creștine”, și noi înființăm alta la 
fiecare două zile. 

Statistici din World Christian Trends, Biblioteca William Carey, David Barrett și Todd Johnson, 2001. 
Rezumatul și analiza mega-recensământului creștin anual. 
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Ce este Dragonul Roșu? 

Este dușmanul. E curva Babilonului, e anticrist, este profetul fals, profetul mincinos, este 
balaurul din Apocalipsa. Nu că ar fi SINGURA permutație sau singurul „ecou” sau manifestarea 
completă a oricăruia dintre aceste lucruri, ci de asemenea este toate acestea la un loc. Este sistemul 
religios babilonian în toate formele și schimbările și combinațiile lui. Poate să fie budism, sau islamism, 
sau ateism, sau catolicism, sau un sistem denominațional ca episcopalienii, luteranii, metodiștii, etc. 
Toți cei care au mers pe calea lor și și-au confecționat propria lor religie.   

Nu crezi că ți-ai confecționat propria ta religie? Ei bine, dacă ai tăiat și apoi ai lipit între ele părți 
din biblie, sau dacă ai adăugat ceva care nu este cu adevărat în ea, atunci tu ai făcut un hibrid, un 
amestec, o corcitură, ai acceptat compromisul și ai făcut legământ cu dumnezei străini, creați de tine 
însuți. Dacă te pleci, te închini înaintea unor idoli de aur, de piatră sau de lemn, este foarte evidentă 
idolatria, dar la fel de mult este idolatrie dacă te pleci în fața unor documente extrabiblice, sau a unor 
tradiții făcute de om, sau a unor filosofii, sau a pastorului. Poți să venerezi o anumită traducere a 
bibliei, în frățietatea voastră poți să ceri lucruri pe care Biblia nu le cere, poți să refuzi să te asociezi cu 
alți oameni care au pe Duhul Sfânt în ei, dar nu sunt de acord cu tine în unele subiecte secundare, poți 
să-ți pui pe un om ca și cap al tău, în locul lui Isus. Acestea și alte mii de variante sunt toate dovezi că 
sunteți un cult și că v-ați inventat propria religie mistică și că vă închinați unui Isus fals (sau vă venerați 
pe voi înșivă).  

Cea mai mare diferență dintre Dragonii Roșii este dacă Dumnezeu te consideră sau nu ca parte 
a Israelului natural sau a celui spiritual. Dacă NU ești parte a Israelului natural sau spiritual, atunci 
Dragonul de peste tine (sau „biserica” ta) este acolo pentru că s-a furișat înăuntru, sau a fost invitat 
înăuntru, dar, în oricare dintre cazuri, el poate fi zdrobit și tu poți să fii scăpat de el și eliberat. La un 
moment dat, Domnul m-a pus să smulg unul de pe o mănăstire budistă și să-l zdrobesc și să-l arunc jos. 
Ei POT să fie eliberați de Dragonul Roșu. (Asta nu înseamnă că nu vor primi imediat un altul, dacă le 
place, dar Domnul a vrut să-mi arate că el este anticrist, dar nu este acolo ca o consecință (ca un 
blestem) pe copiii lui Dumnezeu. E doar „lumea” așa cum este ea.) 

DAR .... dacă ești Israelul natural (națiunea/rasa) sau Israelul spiritual (Biserica) și ai un Dragon 
Roșu pe acoperiș, înseamnă că el este acum înrădăcinat tare și că DUMNEZEU L-A PUS ACOLO și el nu 
poate fi îndepărtat fără pocăință. Este CU MULT mai viclean și mai urât și e MULT mai greu de ieșit de 
sub acest gen de Dragon, pentru că Dumnezeu este mânios și-l ajută. 

Ascultă-mă, dacă ești „creștin” și ai mers pe calea ta proprie, blestemele din Deuteronom 28 au 
aterizat pe tine, dar probabil că tu ești sigur că ești foarte bine. Acesta nu este unul dintre „lucrurile 
Vechiului Testament” care nu mai sunt aplicabile creștinilor! Pentru scopurile Lui și pentru a-Și dovedi 
suveranitatea Lui, Dumnezeu îți VA ÎMPIETRI inima, dacă te duci pe calea ta și te VA ORBI cu privire la 
adevărata stare de fapt, la cât de rău stau lucrurile. Biserica din Laodiceea, din Apocalipsa 3, credea că 
e bogată, dar în realitate era flămândă, goală, mizerabilă și oarbă. Acesta este genul de perspectivă 
distorsionată care se întâmplă atunci când ești îndobitocit în mod supranatural de acest blestem. 

Cei „din lume” pot să fie sub un Dragon Roșu și cu adevărat să urască acest lucru, să dorească 
să iasă de sub el și să fie disperați după ceva mai bun. Ei rămân prinși în capcană doar pentru că nu au 
auzit Adevărul, sau pentru că încă nu pot să-l primească. Dar unei „biserici” sub Dragonul Roșu de fapt 
îi place asta și nu vrea să se schimbe, pentru că urechile lor sunt gâdilate și inimile sunt împietrite. Cu 
cât durează mai mult, cu atât devine mai rău și generațiile ulterioare sunt din ce în ce mai depravate și 
mai pierdute. E din ce în ce mai puțin probabil ca ei să-L audă pe Dumnezeu și sunt din ce în ce mai 
dependenți de legalism și de tradiții. Oricum ar fi, poporul moare din lipsă de cunoștință. Lipsa de 
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cunoștință a adevăratei legi a lui Dumnezeu și lipsa de cunoștință a ce este cu adevărat Frica de 
Domnul – și lipsa de cunoștință despre cum să te pocăiești CU ADEVĂRAT pentru orice. 

Într-un alt efort de a-mi dovedi acest lucru, Domnul m-a îndemnat să fac un studiu complet al 
tuturor momentelor din Biblie în care cineva este afectat de prostrație (= stare bolnavă de totală 
nepăsare față de ce e în jur – nota trad.), adormire, picoteală, orbire sau surzenie. Nu pot să găsesc 
NICI O situație în cuvântul lui Dumnezeu în care dușmanul să facă asta cuiva. Aproape toți pastorii pe 
care i-am auzit vreodată predicând despre asta cred că Biserica, în special biserica din America, este, în 
momentul de față, biserica cea bogată, adormită și oarbă din Laodiceea. Dacă am dreptate, bazat pe 
studiul meu făcut în scriptură, atunci Însuși DUMNEZEU ne-a făcut asta. Nu există NICI O indicație pe 
care să o pot găsi undeva, care să arate că adormirea sau prostrația sau orbirea pot să vină peste 
poporul lui Dumnezeu din ORICE ALTĂ sursă decât Dumnezeu – și și-au făcut-o singuri, neascultând de 
Dumnezeu!!! (Vezi versetele din anexele de la sfârșitul cărții Dragonul Roșu.) 

Vă rog, ascultați-mă! Am petrecut ani de zile vizitând sute de adunări și călătorind prin toată 
țara și văzând dragoni mari și mici – pe lucrările de slujire cele mai mari, pe mega biserici, pe grupe de 
casă, pe indivizi. Asta este CU MULT mai periculos decât ar vrea oricine să recunoască și cu mult mai 
mortal. Vei fi ABSOLUT SIGUR că ai dreptate și că-L auzi pe Dumnezeu cu claritate, chiar și în timp ce 
Domnul îți trimite un duh mincinos de la Tronul Lui, spre distrugerea ta! El chiar face asta. Lasă-ți 
deoparte, pentru un moment, teologia făcută de oameni și citește cuvântul lui Dumnezeu. Citește 2 
Cronici 18 și 1 Împărați 22. Regelui David nu-i este permis să se atingă de regele lui Israel (Saul), dar 
Dumnezeu este perfect dispus să omoare El Însuși pe un alt rege uns (Ahab) și să-Și lase poporul fără 
păstor. 

Dumnezeu va trimite o înșelare, o lucrare de rătăcire peste tine și tu nici nu vei ști. Cu cât ești 
mai aproape de Dumnezeu, cu atât sunt mai mari așteptările că tu vei fi ascultător și cu atât mai rău va 
fi Dragonul Roșu pe mâna căruia El te va da când te duci pe căile tale. Știu că este cu adevărat 
improbabil ca tu să mă poți auzi dacă ești sub unul din ăștia, dar, te rog, încearcă. 
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Cine are un Dragon Roșu peste el? 

Toți cei care nu sunt în totalitate sub conducerea lui Hristos trec automat la duhul anticrist. 
Toate straturile, la toate nivelurile este posibil să fie sub „acoperirea” unui Dragon Roșu. Poți chiar să 
fii sub mai mulți Dragoni Roșii în același timp. Adică, dacă cineva a fost parte a Trupului lui Hristos dar a 
mers pe propriul lui drum (fie individual, fie în grup) atunci și-a creat propria „religie mistică” și s-a pus 
sub un Dragon. Cu cât stă mai mult timp acolo, cu atât mai mult Dumnezeu îi va împietri inima și-l va 
orbi cu privire la adevărata stare a sufletului său. 

Și nu este așa de simplu nici să fii afară din „biserică”, sau să-ți retragi cererea de aderare 
(statutul de membru). E mult mai subtil și mai perfid. O persoană poate să aibe un duh religios anticrist 
peste ea, peste familia ei, peste adunarea ei, peste orașul ei, peste denominațiunea ei, peste țara ei. Ei 
pot să fie „membri” ai mai multor niveluri ale Echipelor de Dragoni, care pot chiar să aibă țeluri și 
scopuri contradictorii – dar toți s-au pus pe ei înșiși împotriva lui Dumnezeu. Și probabil că sunt în 
scenă și unele niveluri pe care nici nu le pot vedea, dar TOATE trebuie să fie sfărâmate! Nu poți să te 
potrivești cu „lumea”, să te adaptezi la ea, la NICIUN nivel! 

Am descoperit că Dragonul Roșu este cel mai puternic și cel mai feroce și cel mai activ și mai 
plin de răutate în acele locuri în care, în mod normal, ei L-ar auzi pe Dumnezeu cel mai bine. Adică, 
lucrările, slujirile, bisericile „pline de Duhul Sfânt”, care cred în darurile Lui, și predică sfințenia, și cred 
că Dumnezeu vorbește, și caută Fața lui Dumnezeu, au nevoie de Dragonul Roșu cel mai mare, cel mai 
rău, cel mai perfid ca să le țină departe de cale. În plus, de la ele așteptările sunt mai mari, deci 
consecințele neascultării sunt mult mai rele. Acelea sunt locurile în care Dragonul este cel mai puternic 
și mai activ și mai ușor de observat pe acoperiș. O adunare care este adormită, și este așa de generații, 
și doctrina denominației este pe deplin înrădăcinată, și ei nu sunt deloc în pericolul de a-L auzi pe 
Dumnezeu și de a fi îndrumați de El, nici nu prea are nevoie de vreun Dragon Roșu. Unul mic micuț 
este suficient să fie desemnat pentru acel loc. Ambele tipuri de grupuri sunt la fel de înșelate și la fel 
de apăsate, dar este mult mai puțin de lucru pentru dușman dacă ești deja adormit și îți place așa. Și 
sincer, Dumnezeu este mult mai puțin mâniat pe cei adormiți – pentru că ei nu știu ceea ce nu știu. 

Vestea bună este că e mult mai ușor să te pocăiești într-un loc ce este adormit. Am mare 
speranță că baptiștii, și cei din frățietate, și episcopalienii, și luteranii și alții vor putea să primească 
mesajul ăsta și să se pocăiască. Dragonul lor Roșu nu este așa de puternic și ei ar putea pur și simplu să 
se strecoare pe furiș și să scape înainte ca el să-și dea seama. Totuși, de îndată ce focul unei treziri 
spirituale este aprins într-o adunare baptistă, va apărea un Dragon mult mai mare, cu o mulțime de 
ajutoare, ca să-l strivească. Elementul surpriză este esențial! Leagă ceea ce este acolo, înainte de a 
putea să ceară ajutor! 

Sunt cu mult mai puțin optimist în privința carismaticilor. Ei Îl aud pe Domnul și sunt foarte 
mândri de asta, și sunt siguri că-L aud cu precizie de 100% (ceea ce se întâmplă când ești sub o lucrare 
de rătăcire venită de la Domnul). Dragonii lor Roșii sunt foarte puternici și feroce, și țin în strânsoare 
pocăința colectivă, strangulând-o. Personal am văzut unul din ăsta de aproape și am fost șocat de cât 
de mult controlează toată lucrarea – chiar și oameni din afară, care vin să vorbească în unele din 
aceste locuri, uneori sunt complet și în mod supranatural în neputința de a predica cu adevărat 
pocăința colectivă. 

În cele din urmă, schimbarea colectivă se va rezuma la Dansatorul Șef al Dragonului. Dacă șeful 
lucrării/bisericii (pastor, apostol, profet, episcop, preot, oricum se numește) poate să arunce de pe el 
Dragonul Roșu și să se pocăiască cu adevărat sincer și să plângă și să jelească în fața turmei sale, ar 
putea să-i elibereze pe toți. Dar este posibilitatea cea mai improbabilă ca șeful lucrării/bisericii chiar să 
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renunțe la tot, fără să reia vechile obiceiuri – sau fără să găsească un nou Dragon Roșu, cu un stil puțin 
diferit. Am văzut că s-a întâmplat asta, deci știu că se poate face, dar nu cred că va deveni ceva 
obișnuit. Citește Ezechiel 34. 

Cred că o echipă de oameni care au un real Dar al Pocăinței poate să vină și să transforme locul 
cu totul – fie că vrea sau nu Dansatorul Șef al Dragonului. Și asta am văzut că s-a întâmplat. Am fost 
într-o adunare și am revărsat ce aveam și i-am văzut că plângeau și se pocăiau. Dar pocăința lor nu 
poate fi menținută, nu e de durată, dacă nu li se va alătura și Dansatorul Șef al Dragonului, sau dacă 
oamenii nu lasă în urmă instituțiile Omului. Ei nu vor merge acolo unde nu îi vei conduce tu. Dacă 
păstorii nu vor merge, nici turma nu va merge. Oile, fie vor găsi un păstor care le va duce la loc sigur – 
fie se vor grupa în jurul păstorului pe care îl au până când acesta se prăbușește și devine un vas 
sfărâmat și pocăit, folositor pentru scopurile lui Dumnezeu.  

Fără schimbare colectivă, va depinde doar de fiecare, individual să iasă de sub Dragon. Asta se 
poate întâmpla cu câte unul sau doi, sau poate să fie un întreg exod în masă care să-l lase singur pe 
Dansatorul Șef al Dragonului. Orice-ar fi, cu orice preț, trebuie să ieși de sub el dacă poți! 
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Cum a ajuns el asupra poporului lui Dumnezeu? 

Ei au mers pe căile lor. Au mâncat din fructul oprit, s-au întors spre alți dumnezei, au pierdut 
din vedere că trebuie să urmeze poruncile Domnului cu atenție și cu sârguință, așa că ei au deschis ușa. 
Au pierdut din vedere că trebuie să-L slujească pe Domnul cu veselie și cu bucurie în vremuri de 
prosperitate. Cu cât se îndepărtau mai mult, cu atât mai mult Domnul le împietrea inimile și i-a dat 
Dragonului permisiunea să-i hărțuiască. Vezi Deuteronom 28.  Acele blesteme erau blesteme naturale 
peste Israelul natural, dar aveau o componentă spirituală. De asemenea, sunt blesteme spirituale 
peste Israelul spiritual – care e Biserica – și ele au o componentă naturală. În prezent experimentăm 
TOATE aceste blesteme în sistemul „biserică” pe care l-am construit. Nu poate să însemne DECÂT că nu 
L-am ascultat pe Dumnezeu și ne-am dus pe căile noastre. (Vezi la pagina 67, Anexa B) 

Noi înșine am adus asta asupra noastră! Citește Plângerile lui Ieremia. Aceste blesteme S-AU 
MANIFESTAT peste Israelul natural. Și în prezent ele se manifestă peste Israeleul spiritual la o scară 
fenomenală. Dar, de vreme ce nu vedem în spirit (în duh) – judecăm naturalul (și suntem orbiți de 
Dumnezeu) – și nu vedem nimic. Dar oile pot să le simtă și ele pleacă. 

2 Timotei 2: 19- 26 
19. Totuși temelia tare a lui Dumnezeu stă nezguduită, având pecetea aceasta: „Domnul cunoaște 
pe cei ce sunt ai Lui”; și: „Oricine rostește Numele Domnului să se depărteze de fărădelege!” 20. 
Într-o casă mare nu sunt numai vase de aur și de argint, ci și de lemn și de pământ. Unele sunt 
pentru o întrebuințare de cinste, iar altele pentru o întrebuințare de ocară. 21. Deci, dacă cineva se 
curăță de acestea, va fi un vas de cinste, sfințit, folositor stăpânului său, destoinic pentru orice 
lucrare bună. 22. Fugi de poftele tinereții și urmărește neprihănirea, credința, dragostea, pacea, 
împreună cu cei ce cheamă pe Domnul dintr-o inimă curată. 23. Ferește-te de întrebările nebune și 
nefolositoare, căci știi că dau naștere la certuri. 24. Și robul Domnului nu trebuie să se certe; ci să fie 
blând cu toți, în stare să învețe pe toți, plin de îngăduință răbdătoare, 25. să îndrepte cu blândețe 
pe potrivnici (pe cei care se opun), în nădejdea că Dumnezeu le va da pocăința, ca să ajungă la 
cunoștința adevărului; 26. și, venindu-și în fire, să se desprindă din cursa diavolului, de care au fost 
prinși ca să-i facă voia. 

 Dacă nu te depărtezi de fărădelege, dacă nu ești curățat, dacă nu fugi de poftele sexuale ale 
tinereții, dacă nu eviți întrebările nebunești și prostești, dacă generezi certuri, ATUNCI devii tu însuți 
potrivnic trecând sub un Dragon Roșu care este proiectat pentru propria ta distrugere. Tu ieși de sub 
acoperirea protectoare a voii perfecte a lui Dumnezeu și te deschizi singur la orice vrea să vină ca să-și 
facă de cap cu tine. Și probabil că va fi ceva foarte viclean și subtil (cel puțin la început) și te va minți și 
va suna EXACT ca Dumnezeu. Și SINGURA ta speranță este pocăința – astfel încât să poți recunoaște 
Adevărul și poate să te eliberezi din cursa diavolului care te-a luat captiv ca să-i faci voia. Și acest verset 
spune că este posibil ca ei să nu fie capabili să facă asta singuri, s-ar putea să fie nevoie ca cei care sunt 
slujitori sfințiți ai lui Dumnezeu să-i învețe pe acești oameni, cu răbdare și bândețe, cum să se 
elibereze. Eu cred că asta înseamnă să reverși peste ei propriul tău Dar al Pocăinței. Cum ai ajuns TU să 
fii sfințit, amabil, blând și răbdător – cum altfel decât prin pocăință? Ei, acum arată-le cum să facă asta! 
Ba, chiar și mai bine, pocăiește-te în fața lor, ca ei să poată vedea cum se face! 

 Cu cât ești mai mult timp sub Dragon, cu atât devii mai orb și mai prost. La un moment dat 
ajungi să te rostogolești pe podea cotcodăcind ca găinile, sau să te închini unor statui care plâng, sau 
să fii răutăcios cu oricine nu este de acord cu tine, chiar și în cel mai mărunt lucru – sau mai rău, 
hrănindu-ți turma cu pireu de fructe otrăvite, sau făcând sex cu fiicele celor cincisprezece soții ale tale, 
sau încărcându-ți armele automate în timp ce FBI și ATF îți intră cu tancurile în sufragerie. Și încă ești 
ABSOLUT SIGUR că totul a fost ideea lui Dumnezeu și că tu ești pe calea cea bună! Adică ești sigur până 
în momentul în care stai înaintea lui Dumnezeu și El îți spune: „Niciodată nu te-am cunoscut.”  ATUNCI 
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vor fi plânsete și pocăință, dar va fi prea târziu. N-ar fi mai bine să fie plânsul mai întâi, și poate că vei 
evita toate celelalte suferințe?  

 Cum crezi că-L vom convinge să se răzgândească fără asta? Ce zici de versetele acestea? Ce 
crezi, ăsta este doar un sfat bun, sau este o poruncă? Există VREO ALTĂ rețetă în Cuvântul lui 
Dumnezeu pentru a-L face să se răzgândească? 

 2 Cronici 7: 13- 14 

13. Când voi închide cerul și nu va fi ploaie, când voi porunci lăcustelor să mănânce țara, când voi 
trimite ciuma în poporul Meu: 14. DACĂ poporul Meu, peste care este chemat Numele Meu se va 
smeri, se va ruga și va căuta Fața Mea, și se va abate (se va întoarce) de la căile lui rele – ATUNCI 
îl voi asculta din ceruri, îi voi ierta păcatul și-i voi tămădui (vindeca) țara. 
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Cum arată Dragonul Roșu?  
 După cum mi-a fost arătat mie, el arată ca o carcasă, un înveliș al unui mare dragon chinezesc 
de la carnavalurile sau de la paradele lor. Nu are picioarele lui proprii și ar fi imobil fără putere 
dinafară. Are un cap foarte mare și înspăimântător, cu dinți și cu o privire rea și pare foarte fioros și 
impresionant – dar în acelasi timp parcă ar fi drăguț. Este acoperit cu mătase și cu lucruri strălucitoare 
și este conceput să atragă atenția asupra lui însuși. Dar nu poate să facă nimic și nu poate să se ducă 
nicăieri fără mâinile și picioarele oamenilor de sub „învelișul” lui care să-l țină în funcțiune. Exact ca la 
parade, el este în continuă urmărire a unei „Perle”. Satan este un dușman înfrânt și nu are puterea lui 
proprie (asupra noastră).  El își împlinește scopurile cooptând (făcându-ne să-i cedăm de bunăvoie) 
propria noastră energie fizică și spirituală. Noi suntem picioarele care îi dau putere să meargă.  

 Din exterior pare că se mișcă foarte îndemânatic, picioarele Dansatorilor Dragonului sunt 
împodobite și colorate. Dar, dacă te uiți pe dedesubt, este doar un cadru subțire de lemn plin cu băieți 
transpirați, în maiouri. Văzut pe dinăuntru, chiar nu are nimic însuflețit sau special. Tot accentul este 
pus pe aparențele exterioare și se fac mari eforturi pentru a se asigura că „intestinele” sunt cu totul 
ascunse privirii. 

 Pe prima pagină a acestei cărți poți vedea imagini ale unor mari dragoni chinezești de paradă, 
iar în pagina a doua este imaginea unui dragon chinezesc mai mic, din aceia personali, animați de o 
singură persoană. Mai multe imagini și informații se pot găsi cu ușurință pe internet. Dacă faci o 
căutare pe Yahoo sau pe Google pentru „dragonul chinezesc” vei fi șocat să vezi cât de mult din aceste 
festivaluri religioase de închinare adusă dragonilor s-a infiltrat ajungând până la copii de școală, sub 
pretextul unei „experințe culturale”. Sunt multe pagini de ajutoare pentru profesori despre cum să-și 
învețe clasele de copii de școală primară să danseze dansul de paradă al dragonului. Acesta este un 
festival RELIGIOS, acesta NU este o distracție sigură și drăgălașă pentru copiii creștini! Căutați ce este 
scris despre dragon în toată scriptura și veți vedea de ce trebuie să tratăm cu seriozitate subiectul 
acesta. (Autorul dă o trimitere către un text cu acest subiect, dar site-ul nu mai este actual. – nota 
trad.) 

 Am văzut Dragoni Roșii și pe oameni. Este o versiune mult mai mică, este montat pe partea din 
față a acestora, cu coada ridicată și cu capul plecat. Adică, atârnă în partea din față a oamenilor, cu 
coada pe fața lor (sau înfășurată în jurul gâtului), și prins strâns în partea din față a lor. Poate să fie 
mare sau mic, dar se potrivește cu blestemul din Deuteronom 28, că vom fi coada și nu fruntea. Am 
putea să credem că suntem în control, dar în realitate doar ne holbăm la fundul unui Dragon Roșu. 
Uneori are mai multe capete. Uneori poate chiar să aibă o față care seamănă cu orice persoană pe 
care, conștient sau inconștient, au făcut-o dumnezeul lor – Calvin,Luther, papa, pastorul lor, soția lor – 
ar putea să fie chiar ei înșiși. 
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Ce este „Perla” ? 
 În mitologia religiei chineze, cât și în parade, dragonii întotdeauna urmăresc/vânează o perlă. 
Acei dragoni roșii care sunt cu adevărat mari vânează o perlă vopsită în albastru și verde, exact ca 
Pamântul – ei, nu-i așa că asta-i direct din cartea Apocalipsa!? 

 Dragonul ține atârnat în față un morcov strălucitor, ca să distragă atenția de la el însuși. El îi 
convinge pe toți de un scop, și ei își folosesc toată energia, tot avântul, și toate bunurile lor fizice și 
spirituale, pentru a atinge acel scop – care întotdeauna este altul decât urmărirea curată a lui Isus. 
Poate să fie o nouă sală de sport, sau o nouă bucată de pământ pentru o clădire mai mare a bisericii, 
sau o experiență, sau o manifestare, sau să fie cea mai mare, cea mai bună lucrare de slujire în 
rugăciune, sau să administreze o bucătărie în care se prepară supă pentru săraci, sau orice – atâta timp 
cât ei nu-L urmăresc direct pe Isus și conducerea Lui totală în toate. Țelul este să fii permanent în 
mișcare și FĂCÂND, astfel încât scopul este mereu EXACT în fața ta și necesită mișcare constantă 
înainte. Dacă un scop chiar este atins, imediat va fi stabilit un altul, astfel încât Dragonul să-i țină pe 
toți în continuă agitație. Dacă un scop pare a fi de neatins, sau nu este împlinit niciodată, va fi înlocuit 
cu ceva care să-i facă pe Dansatorii Dragonului să se afirme și să continue să-i împingă înainte. Orice ar 
fi această „perlă a premiului cel mare”, NU ESTE o urmărire a Fricii de Domnul și nici o dorință de a fi 
sub conducerea Lui deplină și completă și de a avea o comuniune constantă cu El, fără nicio structură 
sau sistem al Omului la mijloc – asta l-ar distruge pe Dragon. Va fi acceptabil orice altceva în afară de 
asta. Dragonul este FOARTE creativ. Am văzut tot soiul de „Perle” și unele dintre ele arată chiar 
onorabile și nobile, dar oamenii își au ochii pe „Perlă” și nu pe Isus. Și „Perla” îi oprește să-l vadă pe 
Dragonul care îi învăluie.  

Dacă Perla este ORICE ALTCEVA decât ceea ce vrea Isus să faci tu în momentul acela, vei dansa 
fericit ÎN AFARA Căii Înguste și afară, pe Calea Lată care duce spre distrugere. Există voia Lui PERFECTĂ, 
pe de o parte, și toate celelalte, pe de altă parte. Dacă nu ești în voia Lui perfectă, atunci înseamnă că 
te duci pe calea ta proprie. Dacă nu poți să-I auzi vocea, atunci probabil că te sprijini pe propria ta 
înțelegere, pe propria ta înțelepciune și-ți dirijezi propriile căi. 
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Cum lucrează el? 
 Dansatorul Șef al Dragonului este acela care este cel mai priceput, cel mai bine antrenat, cel 
mai experimentat și cel mai arătos. El e cel care controlează capul Dragonului (sau cel puțin crede că o 
face). El este cel mai aclamat, cel mai băgat în seamă, și el dictează direcția, ritmul, stilul și mișcarea 
Dragonului. (În realitate el e un sclav al „Perlei” și Dragonul este cel care a ales „perla”.) Când Dragonul 
Roșu este peste o adunare sau peste o lucrare de slujire, conducătorul lucrării este acela care e cel mai 
apropiat de capul Dragonului, el este cel mai mult influențat și cel mai bine antrenat de capul 
Dragonului. Cu siguranță că este cel mai puțin probabil ca el, conducătorul lucrării, să arunce Dragonul 
Roșu de pe ei, pentru că el are cel mai mult de pierdut. A trebuit să muncească mult timp ca să ajungă 
să fie Dansatorul Șef al Dragonului și îi place asta. În plus, Dragonul Roșu îl susține în mod substanțial 
și-i șoptește că el este indispensabil. 

 La fel ca în China, există școli la care poți să te duci să înveți cum să fii „capul” – cum să fii 
Dansatorul Șef al Dragonului. (Dar aici, noi le numim „seminarii”, „școli teologice”.) Este important ca 
tu să perfecționezi arta, și să dansezi exact în conformitate cu stilul regional și cu „aroma” propriului 
tău Club al Dragonului. (Aici noi le numim „denominații”.) Există întreceri și spectacole între Echipe de 
Dragoni, ca să se vadă cine este cel mai bun, cine este cel mai strălucitor, cine este cel mai mare, cine 
este cel mai artistic și tot așa. Există tot felul de modalități prin care să ieși în evidență și să-l faci pe 
Dragonul tău să fie unic și special. Toată lumea are un alt Dragon pe care vrea ori să-l învingă, ori să fie 
ca el. Sunt o mulțime de cărți și de conferințe conduse de cei mai renumiți Dansatori Șefi ai Dragonului 
despre cum să fii mai mult ca ei. Tot timpul prezentăm Dragoni mai extravaganți și mai mari. De fapt, 
noi acceptăm chiar și Dragoni care arată exact ca Wall Street și ca Madison Avenue. (Prima este o 
stradă renumită pentru mulțimea de firme de brokeraj și investiții financiare, a doua este o stradă 
renumită pentru magazinele de modă și bijuterii scumpe, pentru bogați, ambele în New York. – nota 
trad.) Noi adaptăm modelele de afaceri la firmele noastre religioase pentru că Dragonii lor par să fie 
mai eficienți. Dar cu tot ce facem Îl întristăm și mai mult pe Dumnezeu. 

 Dragonului Roșu în sine nu-i pasă cum dansezi – atâta timp cât continui să dansezi și nu te 
eliberezi. El vrea să fie mișcare continuă și va întări asta în mod constant, și va trage de cei care sunt 
dispuși să muncească din greu, pentru a-l ține în funcțiune. El nu are nicio dragoste pentru persoane și 
scopul lui este să ucidă, să fure și să distrugă. El îi va mesteca pe oameni și-i va scuipa din gură. Le va 
istovi picioarele, creativitatea și resursele și apoi îi va arunca fără să stea pe gânduri, pentru că cel mai 
important lucru este avântul Echipei Dragonului. El va șopti Dansatorului Șef să nu se îngrijoreze dacă 
oamenii cad pe margini, pentru că ei oricum deveniseră obosiți și nefolositori – sau că erau răzvrătiți și 
nu voiau să danseze cum trebuie și să urmeze direcția. Dacă cineva chiar ar trebui să semnaleze că 
dansul nu duce nicăieri – ai grijă! Asta te va face să fii imediat izgonit din echipă. 

 Toată chestia este înrădăcinată și bazată pe Mândrie. „Uită-te la mine!” El vrea să se mărească 
pe sine, să se îmbunătățească pe sine, să fie mai colorat și mai atractiv – astfel încât tot mai mulți 
oameni să-l privească PE EL și să-și ia ochii de la Isus. El vrea mai multe picioare ca să poată dansa mai 
mult și ca să crească în lungime. Le șoptește tuturor dansatorilor lui: „Noi suntem Dragonul cel mai bun 
dintre toți. Noi suntem ceva `ultimul răcnet`. Toți ar trebui să fie ca noi. De fapt, oricine nu dansează 
exact ca noi, nici măcar nu este un Dragon adevărat. Noi suntem Dragonul cel mai adevărat, cel mai 
bun, cel mai original, cel mai autentic. Noi suntem cei mai buni și nimeni altcineva nu contează.” 

 Exact ca și în cazul unui dragon de la parada chinezească, când ești înăuntru, nu poți să vezi 
nimic altceva decât intestinele propriului Dragon. Nu poți să vezi priveliștea, sau cum e vremea, sau 
traficul, sau pe ceilalți Dragoni. Tu TREBUIE să te concentrezi pe propriul Dragon și să-i urmezi pe 
dansatorii dinaintea ta. NU TREBUIE să-ți iei ochii de pe ceea ce faci, că altfel vei greși la o curbă, sau 
vei pierde ritmul și vei face de rușine întreaga Echipă a Dragonului. De asemenea, tu nu poți să-L auzi 
pe Dumnezeu, pentru că nu te uiți la El, tu te uiți la Echipa Dragonului în care ești ca să primești de la 
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ea direcția, și să urmezi ritmul tobelor și al chimvalelor ei. Câteodată poate că stai pe trotuar (sau la o 
conferință) și urmăsești o paradă (sau ai găsit un video) și vezi alte Echipe de Dragoni, dar tu vezi 
numai exteriorul strălucitor și mătăsos – nu vezi partea umilă de dedesubt, unde băieții obosiți și 
transpirați, în maiouri, muncesc dedesubtul unui Dragon întocmit din bandă adezivă și umerașe 
îndoite. 

 Orbirea și întrecerea ne țin împărțiți pe compartimente și independenți unii de alții, astfel încât 
Trupul lui Hristos să nu poată avea unitate și armonie, pentru că toți refuzăm să ieșim de sub proprii 
noștri Dragoni, și totuși toți insistăm să spunem că nu suntem sub un Dragon, chiar dacă tipii ACEIA, de 
acolo, cu siguranță că sunt. Putem să vedem Dragonul LOR foarte bine, lucrul care le-a sucit 
denominația sau adunarea până a devenit un cult eretic – dar niciodată nu putem să-l vedem pe 
propriul nostru Dragon. Ciudat, nu-i așa? Suntem atât de orbi și de proști și de concentrați pe noi 
înșine, încât nu pot să trag altă concluzie decât că starea asta este provocată în mod supranatural. 
(Ceea ce-i exact ce spune Cuvântul lui Dumnezeu că vi se va întâmpla când vă veți duce pe calea 
voastră proprie, dar asta n-am mai văzut-o niciodată până acum.) E mai ușor să vorbești despre Isus cu 
ateii, și cu traficanții de droguri, și cu puștii cu părul mov, decât cu majoritatea conducătorilor de 
„biserici”. După experieța mea, cu puține excepții, conducătorii de biserici par să fie surzi și proști în 
mod SUPRANATURAL. Ei decupează și lipesc în mod convenabil orice pasaje din scripturi care le-ar 
deranja „sistemul”. Deși, de altfel ei chiar sunt băieți grozavi, singura concluzie la care pot ajunge este 
aceea că există o forță supranaturală în joc – și nu este bună. 
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Dragonii Roșii sunt numai peste bisericile creștine? 
 Am văzut Dragoni Roșii peste temple budiste. I-am văzut peste un Târg de Activități 
Paranormale. I-am văzut peste moschei. Este duhul lui Anticrist și întotdeauna îi controlează pe aceia 
care urmează oricare din milioanele de miresme ale sistemelor religioase Anticriste. Deosebirea este 
că oamenii pot fi eliberați de sub unii dintre aceștia fără prea mare efort. Adică, Dragonul Roșu de pe 
un sistem păgân sau de pe un individ poate fi legat sau izgonit (de cineva care umblă în neprihănire și 
cu suficientă autoritate). Aceștia nu sunt un blestem al lui Dumnezeu, cât mai degrabă ei sunt „lumea” 
făcând ceea ce face „lumea”. 

 Dar, pentru copiii lui Dumnezeu regulile sunt diferite. Fie că ești Israelul „natural” 
(națiunea/rasa), sau ești Israelul „spiritual” (Biserica), atunci când ești neascultător, ștacheta este mult 
mai sus, miza este mult mai mare. Când ești din „lume”, ești deja sub conducerea satanei, dar când ești 
al lui Dumnezeu și hotărăști ca mai degrabă să mergi pe calea ta (care implicit înseamnă calea lui 
satan), atunci ți se vor întâmpla lucruri FOARTE RELE și Dumnezeu este Cel care le va provoca. Exact la 

fel cum I-a plăcut să te facă să prosperi, la fel Îi va plăcea să te zdrobească. (Deuteronom 28: 63 -  După 

cum Domnul Se bucură să vă facă bine și să vă înmulțească, tot așa Domnul Se va bucura să vă piardă 

și să vă nimicească;....) Nu prea predicăm asta în bisericile confortabile și prietenoase cu vizitatorii, nu-

i așa?  

 Pun pariu că nu prea intră în ritm cu viziunea ta despre Dumnezeu, nu-i așa? Tu nu crezi că El e 
supărat pe cineva, nu-i așa? Nu crezi că este un Dumnezeu gelos, nu-i așa? „Dar desigur”, vei spune, 
„sângele lui Isus înseamnă că suntem răscumpărați și furia lui Dumnezeu s-a întors de la noi. Suntem 
răscumpărați și în siguranță, și acum acel `Dumnezeu al Vechiului Testament` nu mai este în scenă!” 
Eeh, bine, mai gândește-te! Ca să-ți susții închipuirea asta, va trebui să negi faptul că Cuvântul lui 
Dumnezeu este adevărat și drept și e încă valabil și azi. Dar eu nu voi fi surprins dacă tu vrei să lași 
afară părți din Cuvânt, căci de la bun început în felul acesta am ajuns (sau încă suntem) cu toții sub 
blestemul unui Dragon Roșu. Da, cu siguranță că sângele lui Isus ne va vindeca, dar numai dacă ne 
pocăim și-l aplicăm noi înșine. 

 Dă-mi voie să accentuez că 2 Timotei 3: 16 spune că: „TOATĂ  Scriptura este insuflată de 
Dumnezeu și de folos ca să învețe, să mustre, să îndrepte, să dea înțelepciune în neprihănire, pentru ca 
omul lui Dumnezeu să fie desăvârșit și cu totul destoinic pentru orice lucrare bună.” Nu poți să dai la o 
parte tot ce este scris despre Dumnezeu în Vechiul Testament pentru că nu se potrivește cu imaginea 
ta despre Isus-Păstorul-Iubitor-Călduț-Molcuț. Te avertizez de pe-acum: dacă o să-mi dai vreodată 
tocmai argumentul ăla că „Vechiul Testament nu este pentru credincioșii Noului Legământ”, îți voi cere 
să-mi înmânezi biblia ta. Apoi voi începe să citez și să tot repet 2 Timotei 3: 16, în timp ce voi smulge 
pagină după pagină din biblia ta, începând cu Geneza 1: 1 și până îmi vei spune să mă opresc. Nu te 
gândi că n-am s-o fac. Dacă-L vei insulta și-L vei înjosi pe Dumnezeul meu și Cuvântul Său, te voi pune 
să dai seama pentru asta. 

 Nu poți să joci în ambele moduri. Nu poți să ceri ca Cele Zece Porunci să fie afișate în sălile de 
judecată și în școli și apoi să negi că Vechiul Testament este valabil. Nu poți să pisezi oamenii cu 
Maleahi 3 și să insiști că fură de la Dumnezeu dacă nu dau zeciuiala și apoi, cu următoarea respirație 
să-L negi pe același Dumnezeu și legamântul Lui. El este un Dumnezeu minunat, înfricoșător și gelos și 
El nu se schimbă! Dacă scrierea aceasta nu te convinge, dacă nu te conving semnele și minunile 
devastatoare pe care El le-a profețit și Și le-a asumat personal, și sunt clar evidente CHIAR ACUM, 
atunci ești în mare necaz. Inima ta este atât de împietrită și Dragonul tău Roșu are atât de mare control 
asupra ta, încât mă întreb dacă mai este posibil să fii eliberat. Te rog întoarce-te! Te rog! Vrei? 
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 Ok, hai să ne întoarcem la el. Oare chiar S-ar bucura Dumnezeu să-i zdobească și să-i distrugă 
pe proprii Lui copii? Ei bine, Cuvântul lui Dumnezeu spune că da.  

Isaia 53: 10  
Domnul a găsit cu cale să-L zdrobească prin suferință… Dar, după ce Își va da viața ca jertfă 
pentru păcat, va vedea o sămânță de urmași, va trăi multe zile, și lucrarea Domnului va propăși 
în mâinile Lui.  

 Și este vorba despre ISUS, propriul Lui Fiu!!   

Deuteronom 28: 62- 63  
După ce ați fost atât de mulți ca stelele cerului, nu veți mai rămâne decât un mic număr, pentru 
că n-ai ascultat de glasul Domnului Dumnezeului tău. După cum Domnul Se bucură să vă facă 
bine și să vă înmulțească, tot așa Domnul Se va bucura să vă piardă și să vă nimicească; și veți fi 
smulși din țara pe care o vei lua în stăpânire. 

Sunt o mulțime de exemple, pentru care nu am loc aici. Citește Plângerile și vezi ce i-a făcut El 
Ierusalimului. Femeile își găteau și își mâncau proprii bebeluși. Exact cum promite Deuteronom 28 că 
se va întâmpla dacă ei vor merge pe propria lor cale, și ei au făcut-o – a făcut și El ce a promis. Cam la 
fiecare 50 de ani, Israeliții au mers pe propria lor cale și Dumnezeu a trimis pe cineva sau ceva ca să-i 
asuprească și/sau să-i distrugă. Apoi, când s-au pocăit, El a trimis vreun judecător, sau un războinic, sau 
un rege ca să-i elibereze. La fiecare 50 de ani, America a avut o mare și largă trezire spirituală care a 
adus inimile oamenilor înapoi la Dumnezeu. Chiar dacă noi nu sărbătorim Anul Jubileului (Anul de 
Veselie), Dumnezeu o face. Și ar trebui să ne pregătim chiar acum pentru o altă Trezire spirituală – dar 
nu vine decât prin pocăință.   
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Dragonii Roșii de dimensiuni personale 
(spre deosebire de cei de pe instituții/denominații) 

Oamenii ajung sub un blestem al Dragonului Roșu venit de la Dumnezeu pentru că și-au luat 
ochii de la Isus și s-au dus pe calea lor proprie. (Deuteronom 28) Dușmanul poate să se folosească 
aproape de orice ca să te facă să-ți iei ochii de la Isus. Apoi „Obiectul” atenției tale poate să devină 
„fața” Dragonului Roșu sub care ai ajuns. Obiectul poate să fie orice – fotbalul, un pastor, o 
denominație, o mașină nouă, o experiență sau o manifestare, o soție, o doctrină, etc. Trebuie să fie 
clar că unele dintre acestea sunt obiecte neînsuflețite, deci să arăți spre obiect ca fiind cauza pentru 
care ești sub Dragonul Roșu, înseamnă să pierzi din vedere esențialul. Pesoana care a permis acest 
lucru este cea mai răspunzătoare. 

Când o persoană se duce pe calea  ei proprie și urmează altceva decât pe Dumnezeu – primește 
automat (după o periadă oarecare de har) un Dragon Roșu cu propria ei față pe el. De asemenea, 
Dragonul poate să aibă fața „Obiectului” pe care îl urmează persoana, dar în final are propria ei față pe 
el, pentru că EA  a hotărât să urmeze altceva decât pe Hristos. Odată ajunsă sub Dragonul Roșu, va 
avea dificultăți să audă clar de la Tron. Tatăl este drept și El va cere ca cei care se duc pe calea lor să fie 
despărțiți de El. Cu cât merge mai departe, cu atât mai profundă este puternica amăgire care o va da 
pradă propriei minți ticăloase și o va lăsa deschisă oricăror forțe ale dușmanului care vor să vină să-și 
facă de cap cu ea. Cu cât ea acționează mai mult din „Sine” , din eu-l ei (ceea ce va face în mod 
inevitabil, dacă El nu-i ghidează calea cu precizie), cu atât mai multe uși va deschide pentru vrăjmaș. Va 
auzi tot felul de lucruri, uneori autocondamnări, dar, de asemenea, și lucruri mărețe despre rolul ei ca 
salvator al unui continent, sau al lumii. Ea ar putea chiar să audă că poate să continue în păcat în unele 
feluri și Dumnezeu nu se va supăra. Cunosc un bărbat care a auzit că Dumnezeu are/dă o „ungere de 
scutire” pentru a păcătui liber. 

Sunt unii care se află sub un Dragon Roșu din cauză că aleg de bunăvoie să urmeze un „Obiect” 
anume și să creadă în el mai mult decât cred în (sau ascultă de) Dumnezeu. Poate să fie jocul de golf, 
pot fi douăsprezece gogoși, poate să fie mormonismul, poate să fie George Bush, poate fi Carl Marx, 
poate să fie o cântăreață celebră.   

Sunt unii care ajung sub un Dragon Roșu prin opoziția lor violentă față de vreun „Obiect”. De 
fapt, ei nu sunt „în” Dragon, dar sunt flagelanții care îl urmează în spatele lui, biciuindu-se. Și ei 
participă la fel de mult la paradă și îl urmează pe Dragon. El încă le dirijează căile, pentru că ei îl 
urmează PE EL, în loc să-L urmeze pe Dumnezeu. Un protestatar anti-avort poate să facă din asta un 
idol și întreaga lui viață se va învârti în jurul acestui singur subiect și își va lua ochii de la Isus. Nici nu-și 
va da seama când va ajunge să bombardeze clinici și va fi absolut sigur că Dumnezeu i-a spus să facă 
asta. Un vânător de erezii poate să-și dedice toată viața demascării erorilor din biserică, sau demascării 
unui cult anume sau a unui lider – și își ia ochii de la Isus, nu lucrază în dragoste, nu se încrede în 
Dumnezeu că El își duce singur luptele Sale, și ajunge sub un Dragon Roșu. (Mai multe despre astea, în 
continuare.) 

Ambele grupuri sunt sub influența unui Dragon Roșu, deși comportamentul lor se va manifesta 
diferit.  

Cei care sunt sub Dragon:  

• Vor fi obsedați de „Obiect”, de viitorul lui, de creșterea lui, de susținerea lui, etc. 

• Vor da semne de o profundă (și enervantă) Mândrie Spirituală.  

• Vor avea față de el o dragoste supranaturală, care sfidează logica sau experiența normală. 

• Vor fi dispuși să sacrifice foarte mult pentru el. 

• Vor evangheliza în mod activ pentru el, convingând pe alții și apărându-l. 

• Nu vor avea pace dacă nu fac ceva pentru „Obiect”. Ăsta e un indicator important. Lipsa păcii. 
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• Vor avea distorsiuni care îngreunează comunicarea și o pervertesc în favoarea „Obiectului”. Vor 
auzi numai ce vor să audă. 

• Îi vor polariza pe cei din jurul lor ca trebuind să fie pentru el, sau împotriva lui, fără cale de 
mijloc. 

• Vor fi agresivi, vor manifesta furie sau crize de nervi, sau chiar furie turbată, criminală, când 
„Obiectul” este insultat sau atacat. 

• Vor prezenta un comportament nescriptural și vor justifica asta ca fiind necesar sau de neevitat 
– sau chiar ca fiind îndrumat de Dumnezeu. 

• Le va lipsi Darul Pocăinței în legătură cu „Obiectul” și cu implicarea lor în aceasta – în loc să 
asculte de Isus.  

• Vor arăta o lipsă de încredere că Dumnezeu este capabil ca El Însuși să dezvolte, și să 
sporească, și să crească, și să se îngrijească de „Obiect”. 

• Vor arăta un puternic spirit de competiție cu alții, pentru a dovedi că „Obiectul” lor e cel mai 
măreț. 

• Vor refuza să aibă părtășie, sau chiar să se roage împreună cu cei care nu sunt total de acord cu 
ei. Încurajează dezbinarea. 

• Încă unul dintre bunele lor daruri este o uriașă abundență de cuvinte. Multe cuvinte 
nefolositoare, care nu duc nicăieri și practic nu realizează nimic. 

• Vor avea tot mai multe dificultăți în a-L auzi pe Dumnezeu, și în schimb, vor accepta tot mai 
mult vocea „Obiectului”. Când chiar Îl aud pe Dumnezeu, este posibil ca vocea Lui să fie 
distorsionată, pentru că trece prin „filtrul Obiectului” lor. 

• Vor acorda „Obiectului” meritul pentru orice creștere spirituală a lor, în loc să I-l acorde lui 
Hristos. 

• Vânători de celebrități. Fani. Adepți. Concubini. Lupi. Curve. (Așa îi numește Dumnezeu!) 

Cei care i se opun în mod violent:  

• Vor fi obsedați de „Obiect”, de distrugerea lui, de corecția lui, de înfometarea lui, de umilirea 
lui, etc. 

• Vor da semne de o profundă (și enervantă) Mândrie Spirituală. 

• Vor avea față de el o ură supranaturală, care sfidează logica sau experiența normală. 

• Vor simți o copleșitoare stringență de a face CHIAR ACUM ceva în legătură cu „Obiectul”. 

• Vor fi dispuși să sacrifice foarte mult pentru a-l vedea distrus, chiar și propria lor relație cu 
Dumnezeu. 

• Vor putea chiar să lucreze în mod obsesiv și să încalce limitele morale și legale, pentru a-l 
distruge. 

• Vor evangheliza în mod activ împotriva lui și vor recruta pe ORICINE ar putea să le fie de ajutor, 
chiar și oameni care sunt cu mult mai rău pe propria lor cale.  

• Nu vor avea pace dacă nu fac ceva împotriva „Obiectului”. Ăsta e un indicator important. Lipsa 
păcii. 

• Vor avea distorsiuni care îngreunează comunicarea și o pervertesc pentru a arăta fațeta cea 
mai rea a „Obiectului”.  

• Îi vor polariza pe cei din jurul lor ca trebuind să fie pentru el, sau împotriva lui, fără cale de 
mijloc. 

• Vor fi agresivi, vor manifesta furie sau crize de nervi, sau chiar o furie violentă, criminală, 
îndreptată împotriva „Obiectului”. 

• Vor prezenta un comportament nescriptural și vor justifica asta ca fiind necesar sau de neevitat 
– sau chiar ca fiind îndrumat de Dumnezeu. 

• Le va lipsi Darul Pocăinței în legătură cu concentrarea atenției lor asupra „Obiectului”, în loc să 
fie asupra lui Isus. 
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• Vor arăta un puternic spirit de competiție cu alții pentru a dovedi că ei sunt mai buni (mai 
deștepți, mai sfinți, mai puternici, mai rapizi, mai înțelepți) decât „Obiectul”. 

• Vor arăta o lipsă de încredere că Dumnezeu este capabil să se ocupe El Însuși de „Obiect” – sau 
vor crede că Dumnezeu i-a desemnat pe ei ca să fie agenții Lui care să pedepsească sau să 
distrugă „Obiectul”. 

• Vor refuza să aibă părtășie, sau chiar să se roage împreună cu cei care nu sunt total de acord cu 
ei. Încurajează dezbinarea. 

• Încă unul dintre bunele lor daruri este o uriașă abundență de cuvinte. Multe cuvinte 
nefolositoare, care nu duc nicăieri și practic nu realizează nimic. 

• Vor avea tot mai multe dificultăți în a-L auzi pe Dumnezeu, și în schimb, tot mai multă ură față 
de vocea „Obiectului”. Când chiar Îl aud pe Dumnezeu, vocea Lui poate fi distorsionată, pentru 
că trece prin „filtrul Obiectului” lor. 

• Vor urî cu totul să-l audă vorbind pe „Obiect” și aproape tot ce aud vor interpreta în cel mai rău 
mod posibil. Se vor aștepta în mod constant să-l prindă pe „Obiect” cu o greșeală, pentru ca să-
și justifice atitudinea împotriva lui. Nu există har pentru un cuvânt spus greșit, sau înțeles 
greșit. Totul este o erezie și orice comentariu care pare a fi ORICE ALTCEVA decât adevărul pur, 
absolut, este o dovadă că „Obiectul” este o unealtă a satanei. Standarde irațional de înalte. Mai 
ales având în vedere propriile lor cuvinte și acțiuni!  

• Îl vor învinovăți pe „Obiect” pentru orice stare de cădere a lor, în loc să accepte că ei înșiși sunt 
răspunzători pentru că și-au luat ochii de la Isus. Orice li se întâmplă rău vor pune pe seama 
războiului spiritual sau a blestemelor venite din partea „Obiectului”, pentru a-i determina să 
oprească ceea ce ei cred că este un război spiritual personal și eficient. 

• Prigonitori. Urâtori. Ucigași. Vânători. Lupi. Curve. (Iarăși, după cum spune Dumnezeu.) 

În toate cazurile, ei pot să audă ceva despre care să fie FOARTE siguri că este Dumnezeu, dar în 
mod inevitabil va oferi câteva indicii care să arate că există o problemă. Sacrificiul lui Isus a însemnat că 
El a fost așezat împreună cu Dumnezeu astfel încât să trimită oamenilor Darul Pocăinței. (Fapte 5:31) 
În ciuda rătăcirii puternicei care vine de la Tron, Duhul Sfânt lucrează împreună cu Fiul ca să găsească o 
cale prin care să lase indicii care să arate că există o problemă, astfel ca cei care au urechi să audă și 
ochi să vadă să se întoarcă și să fie vindecați. Dar orbul se va îndrepta într-un șanț. Numai cei care au 
ochi și urechi și o perspectivă a nevredniciei lor și a pericolului situației, vor vedea mai curând 
problema și o vor opri înainte de a merge prea departe. Cea mai bună apărare este o stare constantă 
de pocăință și de frică de Dumnezeu.  

Tatăl cere dreptate, dar Fiul vrea ca niciunul să nu piară. Deci, El va spune Duhului Sfânt să 
vorbească în așa fel încât să provoace un ușor disconfort, sau să lase unele indicii că există o problemă. 
Întotdeauna vor exista semne, de asemenea subtile, care probabil că vor deveni clar vizibile mai târziu, 
când ceața se va fi dus. De asemenea, Duhul poate să vorbească celor din preajmă, pentru a le arăta că 
persoana este în afara căii. Întotdeauna El va lăsa o urmă de firimituri de pâine până înapoi, la 
incidentul inițial, astfel încât persoana să-și poată găsi calea înapoi, la rădăcină, și să se pocăiască. 
Urmărește reperele, dacă poți. 
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Dragonul Roșu inversat – Flagelanții 

 

„Flagelanți” sunt cei care merg pe drum în timp ce se biciuiesc pe ei înșiși. Aceasta este 
imaginea vizuală pe care Domnul a arătat-o despre ce se întâmplă cu adevărat când cineva este 
obsedat în mod negativ de un „Obiect” (o lucrare, o persoană, etc.) și ajunge să fie concentrat pe 
distrugerea lui. Ei au fost răniți și continuă să-și deschidă singuri rănile ca să arate ce martiri sunt ei. Și 
în procesul ăsta, ei Îl întristează pe Dumnezeu și devin ceea ce urăsc. 

2 Timotei 2: 24 – 26   
Și robul Domnului nu trebuie să se certe; ci să fie blând cu toți (oamenii), în stare să învețe pe toți, 
plin de îngăduință răbdătoare, să îndrepte cu blândețe pe potrivnici, în nădejdea că Dumnezeu le 
va da pocăința, ca să ajungă la cunoștința adevărului; și, venindu-și în fire, să se desprindă din 
cursa diavolului, de care au fost prinși ca să-i facă voia. 

Acest lucru este destul de important, de aceea am dorit să dezvoltăm subiectul ăsta în mod 
substanțial în versiunea 4 a acestei cărți. Mă aștept ca acest lucru să devină MULT mai comun, pe 
măsură ce mai mulți creștini încep să se comporte ca Isus. Ei au nevoie să știe la ce să se aștepte. 
Uneori pot fi îngrozitoare asemănările dintre războiul spiritual datorat faptului că ești eficient în 
lucrarea pentru Domnul și o zdrobire pentru că nu asculți de Dumnezeu. În cele din urmă, trebuie să-L 
auzi pe Domnul, să știi că TU însuți nu prezinți simptome ale Dragonului Roșu. 

Este important să înțelegi continuitatea în lucrul ăsta. Că dușmanul poate să-ți ia ochii spre 
dreapta, sau spre stânga și oricum ar fi, te-a prins. De exemplu, poți să faci un idol din mâncare prin 
lăcomie sau prin anorexie (= repulsie față de alimente, provocată mintal). Poți să faci un idol din 
sexualitate prin dorință de nesăturat, sau printr-o frică îngrozitoare de ea. Poți să faci un idol dintr-o 
lucrare de slujire, intrând sub ea și dându-i stăpânire totală asupra vieții tale – sau prin vânarea ei 
peste tot, cu intenția de-a o „demasca” și de-a o distruge. Poți să faci idol din soț/soție și să te uiți la 
el/ea mai mult decât la Dumnezeu – apoi să divorțezi și să transformi toată dragostea în ură amară. 
Este un balans radical, supranatural de la o extremă la alta. Oricum ar fi, îți iei ochii de pe Crucea lui 
Hristos, și diavolul tot te-a dus acolo unde vrea el. 

Care este Scopul Anti-Dragonului Roșu inversat? 
Să aducă dezbinare, să ucidă, să fure și să distrugă – lucrări de slujire, relații, avântul pentru 

Împărăția lui Dumnezeu. Să creeze în tine paralizie și mentalitatea victimizării. Blochează bucuria în 
necazuri, creând o căutare obsesivă de a-i „demasca” sau a-i „salva pe alții”. 

Cum lucrează: 
Lovește o persoană prin orice mijloace, de obicei fizic, financiar, emoțional, prin stres relațional 

care o slăbește, apoi începe să introducă minciuni – „asta e din vina LUI, toate astea sunt din cauza LUI, 
dacă EL nu ar fi facut asta, toate ar fi OK, eu sufăr din cauza LUI, sunt speriat și sunt rănit din cauza 
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LUI”. Întotdeauna punând atenția pe o persoană/o lucrare/o teorie în loc că fie pe ISUS, întotdeauna 
pierzând bucuria în suferință, pierzând vederea imaginii de ansamblu, pierzând ideea că trebuie să te 
încrezi în Domnul, să nădăjduiești toate lucrurile, să crezi toate lucrurile, să înduri toate lucrurile, 
neținând în seamă greșelile (1 Corinteni 13). Dragostea e pierdută. Bârfa și mușcăturile pe la spate 
cresc și, pe măsură ce demonul îi face să asculte vreo voce, ALTA DECÂT vocea lui Dumnezeu și 
ascultarea de poruncile lui Dumnezeu, atunci acuzatorul fraților este îndreptățit să ceară să li se aplice 
Levitic 26 și Deuteronom 28 (etc.). 

Cum primește permisiunea să sară pe o persoană: 
Pentru că persoana încetează să mai asculte glasul lui Dumnezeu și să se supună Lui și, în 

schimb, ascultă persoana sau demonul care le șoptește lucruri care sunt împotriva lui Dumnezeu. 
Poate să fie foarte subtil, și cu cât ești mai aproape de Dumnezeu, cu atât riscul e mai mare. Dacă ai 
nevoie de mai multe clarificări, citește „Progresul pelerinului” și vezi o relatare REALĂ despre cât de 
grea poate să fie viața de creștin – și despre toate șiretlicurile și șmecheriile cu care dușmanul poate să 
arunce în tine.  

Ce face: 
Începe să ridice ziduri și te convinge să fii mai distanțat față de persoana în cauză. Îți 

împietrește inima. Uși încuiate. Conversații secrete despre acea persoană. Refuzul de a te confrunta cu 
persoana sau de a purta discuții raționale împreună. Vederea persoanei ca fiind periculoasă spiritual 
chiar și pentru a conversa cu ea, sau convingerea că nici nu are rost să încerci.  

Încearcă să-l determine pe om să facă unele sau chiar toate lucrurile pe care Dumnezeu le 
urăște:  

Prov. 6: 16- 19 
16. Șase lucruri urăște DOMNUL și chiar șapte Îi sunt urâte: 
17. ochii trufași, limba mincinoasă, mâinile care varsă sânge nevinovat, 
18. inima care urzește planuri nelegiuite, picioarele care aleargă repede la rău, 
19. martorul mincinos, care spune minciuni, și cel ce stârnește certuri între frați. 

De ce:  
 Acest duh rău NU VREA să fie izgonit. El nu vrea ca minciuna sau erorile de comunicare să fie 
clarificate, nu vrea ca oamenii să se pocăiască și să se împace. Va face tot ce poate ca să-i îndepărteze 
și să blocheze numerele de telefon, să schimbe emailurile, orice lucru prin care poate să cimenteze 
răul făcut. Levitic 26 spune că dacă demonul îi poate face să asculte altă voce decât a lui Dumnezeu și 
să se împotrivească poruncilor Lui (1. Iubește-L pe Domnul, 2. Iubește-l pe aproapele tău ca pe tine 
însuți, etc.), atunci el poate să primească legal autoritate ca să-i terorizeze într-atâta încât ei să ajungă 
să fugă pe cât pot de repede, mânați de frici nerealiste și imaginare. Scopul lui este să împiedice orice 
iertare și împăcare și să distrugă lucrarea Domnului. Domnul poate să-l îngăduie ca să smerească pe 
cineva, sau ca să-l rafineze pe un altul, dar tot va trebui să fie nevoie de o pocăință serioasă pentru a 
ieși de sub el.  

 Care sunt unele dintre simptomele care arată că ai, sau cineva are un ANTI-Dragon Roșu: 

1. Nu mai iubești - chiar dacă tu insiști tot timpul că pentru tine, să faci ceea ce faci, e dragoste. 
(Matei 5: 44. „Dar Eu vă spun: iubiți pe vrăjmașii voștri și rugați-vă pentru cei ce vă asupresc și 
vă prigonesc.”)  

2. Uiți orice lucru bun pe care persoana l-a făcut vreodată pentru tine. E curățat, răzuit total din 
amintire – sau neputința de a vorbi despre acel bine. Ăsta e unul dintre cele mai înfricoșătoare 
dintre toate. În special între soți sau între frați de credință apropiați. (Psalmul 55: 12- 14; Luca 
21: 16, etc.) 

3. Exagerează orice rău. Din mușuroaie face munți. Sau inventează lucrurile rele. (Prov. 6: 16- 19) 
4. Orice lucru care a fost doar enervant sau îndoielnic, îl transformă în ceva oribil. 
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5. Produce minciuni bazate pe orice lucru „suspect”, chiar și atunci când nu există dovezi reale 
care să le susțină.  

6. Ridică importanța unor neînțelegeri secundare pe doctrină, până la nivelul subiectului 
mântuirii, ca să motiveze etichetele pe care le pune. („El nu este un frate și nu a fost niciodată – 
din cauza atitudinii pe care o are în legătură cu ....... ”) 

7. Refuză să poarte discuții raționale împreună cu persoana sau să fie amabil. Trântește în nas 
ușile comunicării. E ceea ce noi numim „mustrare din mersul mașinii”. (Chiar stăteam odată cu 
un om care mi-a scris o scrisoare ce începea așa: „Îți scriu această mustrare, o voi tipări, apoi o 
voi șterge din computer și nu mai vreau să discut niciodată cu tine despre asta.” Apoi a pus-o 
pe soția lui să mi-o dea, fără să-mi ofere ocazia să pot respinge acuzațiile sau să discutăm. Și în 
toate astea, el era absolut sigur că era corect. De multe ori am văzut oameni fugind în noapte, 
refuzând orice comunicare din frică - teroare pură - frica de a nu fi convinși să renunțe la poziția 
lor.) 

8. Refuză instrucțiunile biblice corespunzătoare pentru rezolvarea problemelor (Matei 18), sau le 
folosește pentru a ralia trupe și pentru a acuza, dar nu pentru a rezolva, pentru a împăca sau 
pentru a căuta Adevărul și pacea. 

9. Folosește cuvinte „extreme” pentru efect emoțional și ca să facă răul maxim, fără niciun har 
sau milă – „învățător fals”, „apostat” (a renunțat la credință), „eretic”, „conducător de cult”, 
„păgân”, „necredincios”, „vrăjitor/vrăjitoare”, „izabela” și chiar mai rău. Uită imperativele 
(poruncile) biblice de a încerca să trăiești în pace, să nu vă mâncați unii pe alții, să evitați 
certurile nefolositoare pe teme secundare, dacă nu-ți iubești fratele, dragostea de Dumnezeu 
nu este în tine – și așa el însuși devine apostat = căzut de la credință, (neiertând, neiubind, 
nebucurându-se, etc.), toate în numele „apărării credinței”. 

10. Stabilește că acum misiunea personală a vieții lui este să salveze pe alți „captivi” și să spună cât 
mai multor oameni posibil ceea ce „știe” el – sau toată murdăria pe care poate să o adune 
indiferent din ORICE sursă, necontând credibilitatea sau veridicitatea ei. Își ia ochii de pe Cruce 
și devine obsedat de obiectul acestei „misiuni”. 

11. Dacă cineva care înainte a fost FOARTE apropiat de el și a fost foarte respectat ca om/femeie a 
lui Dumnezeu îi spune că greșește, atunci acea persoană devine „membru al unui cult” sau este 
„sub lucrare de rătăcire” și este respins definitiv – indiferent cât de apropiați au fost înainte. El 
va bloca, va interzice, va izgoni, va șterge din lista de prieteni, va da în judecată sau va obține 
un ordin judecătoresc de restricție împotriva oricui încearcă să-l convingă să-și schimbe 
părerea. 

12. Începe să-i fie din ce în ce mai greu să-L audă pe Duhul lui Dumnezeu și astfel are tendința să se 
întoarcă sub Lege. Devine un iudaizator care revine automat la codul scris, la legi dietetice, la 
citirea în alb și negru a scripturii, fără să aibe nici un pic bunăvoința de a se gândi la lucrurile 
adânci ale lui Dumnezeu sau la aplicațiile și înțelesurile spirituale din spatele Legii – care a fost 
o umbră a lucrurilor viitoare. El nu mai poate fi îndrumat de către Duhul Sfânt, pentru că nu-L 
aude pe Dumnezeu, și astfel este înapoi sub Lege. (Galateni 5: 18) La fel ca iudeii care l-au vânat 
pe Pavel, el face ca scopul lui să fie să-i vâneze, să-i persecute și să-i distrugă pe cei care umblă 
în libertatea lui Hristos prin Duhul – chiar dacă, înainte, EL era unul dintre aceștia!  

13. Este incapabil să ierte cu adevărat și să meargă mai departe. Trăiește în trecut în mod constant 
și obsesiv. (Matei 6:14-15; Marcu 11: 26; Luca 6: 37, etc.) 

14. De asemenea, ar putea să experimenteze fizic sau spiritual unele dintre blestemele din Levitic 
26 sau Deuteronom 28 – boli istovitoare fără leac, nebunie, orbire, spaimă, teroare, frică 
irațională, etc. 

15. Cu cât a umblat mai aproape de Dumnezeu, cu atât răzvrătirea lui este mai mare – prin urmare, 
cu atât este mai probabil ca Domnul să-l împovăreze cu unele sau cu toate blestemele grave din 
Levitic 26 sau Deuteronom 28. Poate vei spune că „noi, ca și credincioși, nu suntem sub Lege și 
nici în Vechiul Legământ”, dar dacă te răzvrătești împotriva lui Dumnezeu, atunci înseamnă că 
tu NU-L CREZI pe El și NU ești condus de Duhul Sfânt, deci tu EȘTI sub Lege (inversează Galateni 
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5: 18). Nu poți să spui că, dacă odată L-ai ascultat, atunci ai acces permanent la Noul Legământ. 
Adică, dacă ești cu gâtul înțepenit și nu te vei supune și nu vei asculta glasul Lui, atunci vei 
rătăci prin deșert până vei muri. Dacă inima ta nu este tăiată împrejur, atunci tu nu ești un 
Iudeu Adevărat sub Sângele lui Isus. (Romani 2: 28- 29) 

16. Cel mai rău dintre toate este că el începe să distrugă tot ceea ce au auzit cu adevărat de la 
Domnul, considerând că „a fost influențat” sau „a fost prins în rătăcire împreună cu el” 
(persoana sau lucrul de care este obsedat) și desființează în mod sistematic toate lucrurile bune 
pe care i le-a spus Dumnezeu vreodată sau pe care le-a făcut Dumnezeu pentru el de-alungul 
timpului. Acesta este modul prin care diavolul te face să-L întristezi pe Duhul Sfânt și lucrările 
lui Dumnezeu să le atribui diavolului însuși. Acesta este modul prin care diavolul ia înapoi 
terenurile și victoriile câștigate anterior de tine.   

 Una dintre cele mai ciudate astfel de manifestări, pe care le-am văzut, este câte o persoană 
care este copleșită de un duh de frică – sau mai degrabă de o panică brută, pură – și părăsește lucrarea 
de slujire într-o groază totală și o frică de a nu-și pierde viața. Te rog, nu te gândi că glumesc. Noi am 
văzut oameni cuprinși de o panică zguduitoare, care taie răsuflarea și care nu puteau să-și numească 
frica, nu aveau nicio dovadă reală pentru aceasta, ci pur și simplu TREBUIAU să plece IMEDIAT, în 
miezul nopții, fără să-și ia rămas bun de la nimeni, uneori abandonând în urma lor multe lucruri 
personale, ca și când casa ar fi fost în flăcări! Nu tot timpul se întâmplă așa, dar când se întâmplă este 
șocant de supranatural. Nu există altă explicație. Nu au existat niciodată acuzații de violență fizică, sau 
amenințări, sau orice altceva, și totuși oamenii fug, efectiv de frică pentru viețile lor. Și în timp ce 
insistau că Dumnezeu le-a spus să facă asta și că au pace. Ei pretind că nu au un duh de frică, ci de 
dragoste și de putere și de minte sănătoasă (2 Timotei 1: 7). Dar orice psihiatru care ar privi din 
exterior, ar spune că este un episod psihotic paranoic delirant și s-ar oferi să le dea tratament sau să-i 
interneze. Dacă ar avea putere, pur și simplu ar mustra dușmanul și ar fi victorioși, dar ei nu pot să facă 
asta. Și dragostea este dispărută complet – răzuită cu totul și înlocuită cu amintiri umflate despre cele 
rele și cu lipsa oricărei amintire despre cele bune. Obiectul (obsesiei) este demonizat, indiferent de cât 
de apropiați au fost înainte – chiar soți sau membri de familie. 

 Dumnezeu nu-i spune niciodată celui neprihănit să se panicheze. Dumnezeu ar putea să-i spună 
să-și șteargă praful de pe picioare, sau să mergă mai departe, în alt loc, sau chiar să fugă de urgență în 
munți când se arată anticristul – dar nu în panică. Știu că pot să trag un pui de somn în mijlocul unei 
conferințe a vrăjitorilor și să fiu în siguranță. Știu că pot să stau în fața diavolului însuși și să fiu în 
siguranță. NU mă voi panica în fața NICIUNUI om sau demon al iadului. Pentru că Dumnezeu este de 
partea mea și dacă sunt neprihănit, atunci pot să am încredere să lucrez în dragoste și în pace și în 
răbdare și în iertare – dar NICIODATĂ cuprins de panică. 

 Am fost întrebat: „Oamenii continuă să părăsească lucrarea ta de slujire, în miez de noapte, în 
teroare și în frică pentru viețile lor. Cum poate să fie asta OK? Cum se poate să fie Dumnezeu în asta? 
Trebuie să fie ceva în neregulă cu tine.” Asta e o întrebare rezonabilă, deci L-am căutat pe Domnul 
pentru asta. Cel mai recent când s-a întâmplat asta, chiar a doua zi Domnul mi-a dat Levitic 26. Am citit 
Biblia de multe ori, dar niciodată înainte nu am văzut versetele astea în acest context. Într-adevăr 
răspunde la întrebarea: cum s-ar putea să se întâmple asta? Proverbe 28:1 zice: „Cel rău fuge fără să-l 
urmărească nimeni, dar cel neprihănit este îndrăzneț ca un leu tânăr.” Levitic 26 merge mult mai 
departe. Este chiar înfricoșător. Rămâi în relație bună cu Dumnezeu, ascultă vocea Lui. Dacă asculți o 
altă voce, dacă disprețuiești instrucțiunile și poruncile Lui, TOATE devin rele! Să aruncăm o privire: 

 Mai multe dovezi că asta e de la Dumnezeu:      {autorul a adăugat comentarii} 

 Levitic 26: 14 - 46 

14. Dar dacă nu Mă ascultați și nu împliniți toate aceste porunci, 15. Și dacă nesocotiți legile Mele și 
dacă sufletul vostru urăște hotărârile Mele {numai comportamentul nu este suficient, inima ta trebuie 
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să fie cum trebuie!}, și nu împliniți toate poruncile Mele, ci mergeți împotriva legământului Meu 
{refuzi să-ți împlinești jurămintele, să faci ceea ce știi că El ți-a spus să faci}, 16. iată ce vă voi face 
atunci: voi pune groaza în inimile voastre {spiritual/mintal, panică, teroare, groază}, chiar boli 
istovitoare și dureri arzătoare (voi trimite peste voi lingoarea și frigurile – Cornilescu) {poate fi 

istovire spirituală sau fizică – sau amândouă},  care vor face să vi se stingă ochii {spiritual sau fizic, nu 
poate vedea inamicul, fără duh de pocăință, fără speranță/nădejde, nu se poate bucura în încercare} și 
sufletul să vă fie firav (să piară viața din voi – Cornilescu) {categoric spiritual, fără apărare, cu 
scuturile lăsate jos}, nu veți avea niciun profit din sămânța voastră (sămânța o veți semăna în zadar – 
Cornilescu) {afacere, lucrare de slujire, mărturie, copii, eforturi}, căci o vor mânca vrăjmașii voștri. 
{Dușmanii, demonii se vor hrani cu ea} 17. Și fața mea se va întoarce de la voi (Îmi voi întoarce fața 
împotriva voastră – Cornilescu) {Nu va auzi}, și veți fi înfrânți în fața celor care sunt împotriva voastră 
(veți fi bătuți și veți fugi dinaintea vrăjmașilor voștri – Cornilescu) {dușmani/demoni}, și cei ce vă 
urăsc vor deveni conducătorii voștri (vă vor subjuga – Cornilescu) {asupriți/ posedați/ chinuiți/ 
stăpâniți}, și veți fugi în goană când nimeni nu vă urmărește (veți fugi fără să fiți urmăriți chiar – 
Cornilescu). {Fugă într-o panică fără NICIUN motiv. Asta e foarte tare. Un semn autentic că ceva e rău, 
greșit. Dumnezeu nu-l face niciodată să fugă de frică pe cel NEPRIHĂNIT. Proverbe 28:1 zice: „Cel rău 
fuge fără să-l urmărească nimeni, dar cel neprihănit este îndrăzneț ca un leu tânăr.” Aici e o MARE 
diferență între a-ți șterge praful de pe picioare și a merge mai departe pentru că nu ești primit – sau să 
fugi cu totul terorizat de o amenințare IMAGINARĂ.}  

 Dacă asta nu e de ajuns, atunci devine de șapte ori MAI RĂU: 

18. Dacă, chiar și după toate acestea, nu Mă veți asculta, vă voi pedepsi de șapte ori mai mult pentru 
păcatele voastre. 19. Voi frânge mândria puterii voastre {umiliți, striviți, cel mai valoros lucru luat – 

poate să fie fizic, sau spiritual, sau mintal},  voi face ca deasupra voastră cerul să fie de fier 

{rugăciunile ricoșează – spiritual} și pământul de aramă {trudă și sudoare cu puține rezultate – 
spiritual sau fizic}. 20. Vi se va istovi puterea fără folos {spiritual sau fizic} : căci pământul vostru nu-și 
va da roadele, și pomii de pe pământ nu-și vor da roadele. {Oricare ar fi pământul tău, nu va aduce 
roade – spiritual sau fizic. Îți vor lipsi roadele pe care Domnul le caută la tine.} 

 Dacă asta nu este de ajuns, atunci devine de 49 de ori MAI RĂU: 

21. Dacă și după aceasta vă veți împotrivi Mie și nu veți voi să Mă ascultați, vă voi lovi (vă voi pedepsi 
– în engleză) de șapte ori mai mult pentru păcatele voastre. 22. Voi trimite împotriva voastră fiarele 
de pe câmp {animale sălbatice, pot fi oameni perfizi, fățarnici, trădători, pot fi demoni care acum sunt 
liberi să vă devoreze – poate fi spiritual sau fizic} care vă vor lăsa fără copii {descendenții spirituali sau 
fizici sunt pierduți, oameni pentru care ai fost ca un părinte sunt îndepărtați brutal de tine}, vă vor 
nimici vitele {sănătate, resurse, mândrie, economii, toate vor dispărea – spiritual sau fizic}, așa că vă 
vor împuțina, și drumurile vă vor rămâne pustii. {Veți fi foarte puțini, depășiți numeric, vă veți simți 
singuri și veți fi incapabili să vă întrețineți teritoriul – spiritual sau fizic} 

 Dacă asta nu este de ajuns, atunci devine de 343 de ori MAI RĂU: 

23. Și dacă prin pedepsele acestea nu vă veți întoarce la Mine {scopul tuturor acestor lucruri este 
medicinal} si dacă tot vă veți împotrivi Mie, 24. Mă voi împotrivi și Eu vouă și vă voi pedepsi Eu 
Însumi de șapte ori mai mult pentru păcatele voastre. 25. Voi face să vină împotriva voastră o sabie, 
care va răzbuna călcarea legământului Meu {fără să spună ce ar putea să însemne asta – spiritual sau 
fizic}; și când vă veți strânge în cetățile voastre, voi trimite ciuma în mijlocul vostru {când vă adunați 
cu alții care s-au răzvrătit împotriva lui Dumnezeu, oriunde ar fi asta, orice ar reprezenta locul de 
siguranță spre care alergați, chiar și un grup de pe internet cu care discutați – acestea pot fi boli 
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spirituale, minciuni, corupție, daruri false, ungeri false, amăgire, frică – sau boli fizice cum ar fi 
formațiuni canceroase sau boli istovitoare} și veți fi dați în mâinile celor ce vă urăsc {oameni sau 
demoni vă vor supune, veți fi PREDAȚI (DAȚI pe mâna) lor – sclavie fizică sau spirituală}. 26. Când vă 
voi lua pâinea vieții, zece femei vă vor coace pâine într-un singur cuptor {în timpul unui asediu, este 
așa de mare lipsă de lemn și de grâne, pâinea va fi așa de greu de găsit, încât 9 oameni stau în jurul ei, 
e nevoie de mulți oameni ca să facă un lucru mărunt} și pâinea voastră {fizic sau pâinea spirituală a 
Adevărului} vi se va da cu cântarul {asediu/rații de înfometare}; veți avea hrană, dar niciodată 
îndeajuns (veți mânca, dar nu vă veți sătura – Cornilescu). {Nu veți fi în stare să obțineți suficientă 
pâine ca să fiți multumiți. Adevărul vă va scăpa. S-ar putea să aveți puțin din Adevăr, dar e doar o 
fărâmă și nu va fi mulțumitor.} 

 Dacă asta TOT nu este de ajuns, atunci devine de 2401 ori MAI RĂU: 

27. Dacă, după toate acestea, nu Mă veți asculta și daca tot vă veți împotrivi Mie, 28. Atunci mânia 
Mea va arde împotriva voastră (Mă voi împotrivi și Eu vouă cu mânie – Cornilescu) {nu pot să cred că 
lucrurile pot merge atât de departe!}, și vă voi pedepsi Eu Însumi de șapte ori mai mult pentru 
păcatele voastre. 29. Veți mânca până și carnea fiilor voștri, veți mânca până și carnea fiicelor 
voastre. {Asta i s-a întâmplat FIZIC Ierusalimului, în Plângerile lui Ieremia. Cel mai probabil e vorba de 
fii și fiicele spirituale pe care îi veți devora/ îi veți seca de puteri/ îi veți distruge doar pentru a vă 
astâmpăra ceea ce vă arde înăuntru sau ca să simțiți că realizați ceva.} 30. Vă voi nimici înălțimile 
{fizic sau spiritual, locuri de idolatrie, sau înălțimea MINȚII}, răsturnând altarele voastre pe care jertfiți 
tămâie {altare fizice sau spirituale pe care le-ați zidit, crezând că lui Dumnezeu Îi place cum miroase, 
dar Lui nu-I place}, voi arunca trupurile voastre moarte peste trupurile moarte ale idolilor voștri 
{dacă s-a ajuns atât de departe, El deja vă consideră morți pe dinăuntru, dar El va distruge idolii/ 
imaginile și vă va lăsa deasupra lor}, și sufletul Meu se va întoarce scârbit de la voi (și sufletul Meu vă 
va urî – Cornilescu). {Dumnezeu Își va lua privirea de la voi și vă va întoarce spatele CU SCÂRBĂ – asta e 
ceva FOARTE ASPRU, FOARTE DUR!!} 31. Vă voi lăsa cetățile pustii {oricare oraș înconjurat cu ziduri în 

care te încrezi, oricare loc de siguranță spre care alergi, va fi dărâmat},  vă voi distruge locașurile 
sfinte {orice ai considerat sfânt în idolatria ta} și nu voi mai mirosi cu plăcere mirosul dulce al tămâiei 
voastre. {El va respinge ofrandele și jertfele voastre – spiritual sau fizic}. 32. Vă voi pustii țara, așa ca 
vrăjmașii voștri/cei care vă urăsc, care o vor locui, vor rămâne încremeniți văzând-o. {Vrăjmașii 
voștri/cei care vă urăsc pot fi demoni sau oameni sau ambele – dar chiar și ei vor fi impresionați de cât 
de total este Dumnezeu împotriva voastră.} 33. Vă voi împrăștia printre neamuri în toate direcțiile {cel 
neascultător va fi risipit/împrăștiat chiar unul față de celălalt geografic/fizic sau spiritual, sau mental} 
și voi scoate sabia după voi. Țara voastră va fi pustiită, și cetățile voastre vor rămâne pustii. {Locurile 
de siguranță spre care alergați nu vor fi locuite de către cei care Îl urmează pe Domnul cu adevărat, din 
cauza voastră va fi turnată judecata peste oricine din locul acela.} 34. Atunci țara se va bucura de 
Sabatele ei, tot timpul cât va fi pustiită și cât veți fi în țara vrăjmașilor voștri {în captivitate – 
spirituală sau fizică. Într-un loc străin.}; atunci țara se va odihni și se va bucura de Sabatele ei. 35. Tot 
timpul cât va fi pustiită, va avea odihna pe care n-o avusese în anii voștri de Sabat, când o locuiați. 
{El va face dreptate și va da odihnă țării/pământului din cauză că voi nu ați respectat Sabatul, nu ați 
fost dedicați Lui și respectării poruncilor Lui.} 

 După bunăvoia Lui, unii vor primi tratamentul de mai sus, alții vor primi ce urmează – sau alții 
vor primi combinații dintre acestea:  

36. În inima acelora dintre voi care vor mai rămâne în viață, în țara vrăjmașilor lor, voi băga frica 
{inimi slabe, fără nicio putere, fără apărare, pline de frică și de panică, fie că „vrăjmașii” sunt reali sau 
nu – poate fi spiritual sau fizic, demoni sau oameni}, și sunetul unei frunze mișcate de vânt îi va pune 
pe goană (îi va urmări pănâ și foșnetul unei frunze suflate de vânt – Cornilescu) {cel mai ușor sunet, 
pentru ei va suna ca o armată atotputernică, vor fugi DIN NIMIC, în panică totală, convinși până în 
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măduvă că fuga lor e întemeiată – asta e o AMĂGIRE (O LUCRARE DE RĂTĂCIRE) extremă!} ; vor fugi ca 
de sabie și vor cădea fără să fie urmăriți. {Vor crede că venirea sabiei este iminentă, distrugere, 
moarte, cel mai rău dintre scenarii – fizic sau spiritual – în teroare, dar NIMENI nu-i urmărește. De fapt, 
dușmanul sufletelor lor îi are exact colo unde dorește.} 37. Se vor prăvăli unii peste alții 

{împiedicându-se unii de alții în graba de a fugi mai repede}, ca înaintea sabiei, fără să fie urmăriți de 
nimeni {repetat din nou – NIMENI nu-i urmărește}.  Nu veți putea să stați în picioare în fața 
vrăjmașilor voștri {Faptul că voi CREDEȚI că aceia sunt dușmanii voștri care vă urăsc și fugiți de ei, deși 
NIMENI nu vă urmărește, face parte din lucrarea de rătăcire, din amăgire. Este o amăgire care crează 
un dușman care NU EXISTĂ și îl face să pară GIGANTIC – când, de fapt, orice o fi fost, era tot atât de 
periculos ca o FRUNZĂ ce cade din copac. Dar demonii vă vor mâna înaintea lor și vor domni peste voi.}. 
38. Și moartea vă va cuprinde (veți pieri – Cornilescu) {spiritual sau fizic} printre neamuri străine {nu 
pe teritoriul pe care ar trebui să fiți, înconjurați de oameni care nu-L urmează pe Domnul} și țara 
vrăjmașilor voștri va fi distrugerea voastră (și vă va mânca țara vrăjmașilor voștri – Cornilescu) {Și în 
cele din urmă veți fi distruși acolo}. 39. Iar aceia dintre voi care vor mai rămâne în viață se vor prăpădi 
în păcatele lor (îi va apuca durerea pentru fărădelegile lor – Cornilescu), în țara vrăjmașilor lor; se vor 
prăpădi în păcatele părinților lor (îi va apuca durerea și pentru fărădelegile părinților lor – 
Cornilescu). {Și dacă nu mor, se vor ofili, se vor stinge, spiritual sau fizic, sau amândouă.} 

 Dar .... Iată vestea cea bună! În cele din urmă, ei se frâng, cedează!  

40. Și ei se vor jeli pentru păcatele lor și pentru păcatele părinților lor, când inimile lor au fost 
necredincioase față de Mine, și s-au întors împotriva Mea (Își vor mărturisi fărădelegile lor și 
fărădelegile părinților lor, călcările de lege pe care le-au săvârșit față de Mine și împotrivirea cu care 
Mi s-au împotrivit – Cornilescu) 41. De aceea și Eu M-am întors împotriva lor și i-am adus în țara 
vrăjmașilor lor {au fost dați pe mâna demonilor}: dacă atunci mândria inimilor lor se frânge și își 
primesc pedeapsa pentru păcatele lor (Și atunci inima lor netăiată împrejur se va smeri și vor plăti 
datoria fărădelegilor lor – Cornilescu) {Dacă își mărturisesc păcatele și se întorc},  42. Atunci Îmi voi 
aduce aminte de legământul Meu cu Iacov, Îmi voi aduce aminte de legământul Meu cu Isaac și de 
legământul Meu cu Avraam și Îmi voi aduce aminte de țară. 43. Țara se va bucura de Sabatele ei în 
timpul când va rămâne pustiită departe de ei; și ei vor plăti datoria fărădelegilor lor {EXISTĂ o 
pedeapsă datorată – până când Sângele Mielului este aplicat la asta}, pentru că au nesocotit 
poruncile Mele și pentru că sufletul lor a urât legile Mele. {Inimile lor s-au răzvrătit împotriva a ceea 
ce ei ȘTIAU că e adevărat și drept} 44. Dar, și când vor fi în țara vrăjmașilor lor, nu-i voi lepăda de tot 
și nu-i voi urî până acolo încât să-i nimicesc de tot și să rup legământul Meu cu ei; căci Eu sunt 
Domnul Dumnezeul lor. {În ciuda a TOATE acestea, El nu-i va părăsi de tot. El tot va încerca să-i 
frângă, dar nu-i va părăsi! Ce mai Dumnezeu!!} 45. Ci Îmi voi aduce aminte, spre binele lor, de vechiul 
legământ pe care l-am făcut cu părinții lor, pe care i-am scos din țara Egiptului, în fața neamurilor, ca 
să fiu Dumnezeul lor: Eu sunt Domnul.” 46. Acestea sunt rânduielile, poruncile și legile pe care le-a 
statornicit Domnul între El și copiii lui Israel, pe muntele Sinai, prin Moise. 
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Cum rămâne cu DRAGOSTEA? 

 Un Dragon Roșu inversat, un Anti-Dragon Roșu, aproape imediat va seca toată dragostea. Nu 
contează că ți-a fost cel mai bun prieten, partener de slujire, un membru de familie, poate chiar o soție 
sau un soț iubitor – el va seca toată dragostea. Și poate s-o facă ATÂT de repede și ATÂT de complet, că 
te va șoca. SINGURA explicație este că trebuie să fie ceva supranatural. Oricare ar fi lucrul care a 
devenit idol – Obiectul obsesiei – le ia ochii de la Cruce și sunt prinși în amăgire. Sunt obsedați de 
Obiect, în locul Crucii. Numai Dumnezeu poate să-i elibereze. 

1 Corinteni 13 
1. Chiar dacă aș vorbi în limbi omenești și îngerești, și n-aș avea dragoste, sunt o aramă sunătoare 
sau un chimval zăngănitor. 

 Deși vorbești în limbi sau vorbești mult despre dragoste – dacă ea nu este în tine, atunci totul 
este doar zgomot. Amăgirea te va face să vorbești despre orice altceva în afară de dragoste. Dar vei 
SPUNE că orice faci pentru a distruge Obiectul, o faci din „dragoste” pentru el. 

2. Și chiar dacă aș avea darul prorociei și aș cunoaște toate tainele și toată știința; chiar dacă aș avea 
toată credința, așa încât să mut și munții, și n-aș avea dragoste, nu sunt nimic. 

 Deși s-ar putea ca încă să ai daruri, poate chiar o chemare ca profet sau ca apostol, deși ai o 
credință măreață, dacă nu ai dragoste, atunci ești NIMIC. Credința ta este nepotrivită, ești sub o 
amăgire. Orice știi sau crezi că știi este risipit și inutil. 

3. Și chiar dacă mi-aș împărți toată averea pentru hrana săracilor, chiar dacă mi-aș da trupul să fie 
ars, și n-aș avea dragoste, nu-mi folosește la nimic. 

 Nu contează cât CREZI TU că te sacrifici, chiar poți să fii și martirizat, dacă nu a fost făcut de 
dragul adevăratei IUBIRI, atunci a fost degeaba.  

4. Dragostea este îndelung răbdătoare, este plină de bunătate; dragostea nu pizmuiește; dragostea 
nu se laudă, nu se umflă de mândrie. 

 O obsesie, un Anti-Dragon Roșu, este chiar OPUSUL dragostei necondiționate „agape”. Nu are 
răbdare NICIODATĂ, NICIODATĂ nu are bunătate, ea invidiază succesul sau binecuvântările Obiectului, 
se învârte-n jur sperând că va vedea distrugerea Obiectului și că va fi justificată, se laudă cu toate câte 
le cunoaște, este EXTREM de mândru în siguranța lui absolută că are dreptate – chiar și când 
inventează „fapte” și acționeaă din frică, din furie, sau din neiertare. El nu va auzi pe niciunul din cei 
care îi spun că greșește. El face toate lucrurile de care îl acuză pe obiect că le-ar face – și încă mai 
multe. Este cu totul concentrat pe sine și se autojustifică și nu va auzi niciun contraargument. 

5. Nu se poartă necuviincios (nu e grosolană în purtare – în engleză) , nu caută folosul său, nu se 
mânie, nu se gândește la rău (nu ține evidența greșelilor – în engleză). 

Este extem de grosolan în purtare, chiar până la punctul în care este în stare să încalce ceea ce 
ORICINE – chiar și un păgân – ar numi decență sau bun simț. Este dispus să spună orice și oricui, doar 
pentru a-și susține punctul de vedere. Tot ce contează este numai să se menține pe el sus, ca un 
„martor expert” și să-și construiască el propria autoritate. Tot timpul este furios, mereu un cazan care 
fierbe de mânie, imediat sub pojghița de la suprafață, și va striga și își va ieși din fire în orice moment în 
care îi sunt atinse punctele sensibile. Va bloca, va interzice, va scoate dintre prieteni, va da în judecată, 
sau va obține ordine de restricție împotriva oricui nu este de acord cu el. Produce o LISTĂ URIAȘĂ de 
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greșeli – unele reale, altele închipuite, de obicei toate fiind distorsionate pentru a produce efect maxim 
– și le va recita oricui va fi dispus să-l asculte. Nu există NICIO iertare – și nicio pocăință a obiectului nu 
va fi suficientă ca să-l mulțumească. NU VA RENUNȚA până când Dumnezeu nu-l va elibera de sub 
această amăgire și va turna pocăință peste el. Să ții socoteala greșelilor este EXACT OPUSUL poruncilor 
care cer să te bucuri în necaz, să crezi că toate lucrurile lucrează spre binele celor ce-L iubesc pe 
Domnul, să întorci și celălalt obraz, să ierți de șaptezeci de ori câte șapte, să-ți iubești vrăjmașii, să lași 
Domnului răzbunarea, etc. Este răzvrătire totală împotriva INIMII evangheliei, toate justificate ca fiind 
necesare și drepte pentru a „demasca” Obiectul. 

6. Dragostea nu se bucură de nelegiuire, ci se bucură de adevăr.  

Adevărat este chiar opusul, răul înflorește și este hrănit și crește. Adevărul, și dorința sinceră de 
a căuta adevărul, moare. Vocile care susțin mânia și neiertarea sunt înălțate, indiferent cât de proastă 
era credibilitatea lor înainte. „Dușmanul dușmanului meu, este prietenul meu.” Vocile care poate că 
vorbesc cu adevărat despre rațiune, credință, dragoste, adevăr, pace, răbdare – sunt respinse imediat. 
Chiar și o persoană care înainte era frumoasă și evlavioasă în inimă, în minte, în vorbire și în purtare, va 
deveni o persoană sarcastică, bârfitoare, calomniatoare, mincinoasă, înspăimântătoare, plină de ură, 
neiertătoare, o păstaie scorojită din ceea ce a fost.  

7. Acoperă totul, crede totul, nădăjduiește totul, suferă totul. (Întotdeauna protejează, întotdeauna 
are încredere, întotdeauna speră, întotdeauna stăruie, perseverează. – în engleză) 

Dragonul caută să ucidă, să fure și să distrugă. Caută să împlinească el însuși profețiile de 
osândă și de distrugere și de judecată făcute asupra Obiectului. El nu se încrede în Dumnezeu, că face El 
lucrarea asta, ci își pune el mâna ca să-L ajute pe Dumnezeu. Nu are încredere în nicio voce care îl 
apără pe obiect, oricât de demnă de încredere ar fi fost înainte. Nu speră, se face pe sine o victimă și îl 
consideră vinovat pe Obiect de TOATE lucrurile rele care i s-au întâmplat vreodată. Mai degrabă fuge în 
noapte decât să persevereze, să stăruie. El evadează cât mai repede posibil, întrerupe comunicarea și 
NU SE VA OFERI să îndure cu răbdare, în timp ce Dumnezeu face o lucrare cu orice este greșit. (DACĂ 
ceva chiar este greșit.) Nu speră cu adevărat în restaurarea relațiilor sau în unitatea Trupului, ci ideea 
asta îi crează repulsie. De pe buze se poate oferi să ajute la restaurarea Obiectului și la salvarea 
sufletului său, dar toate acțiunile pe care le ia sunt spre distrugere, spre a face de rușine, pentru a umili, 
sau chiar mai rău – și nu spre restaurare în dragoste.  

8. Dragostea nu va pieri niciodată. Prorociile se vor sfârși; limbile vor înceta; cunoștința va avea 
sfârșit. 

Dragostea moare. Indiferent cât de mare, de pură, de frumoasă – se transformă într-un spirit de 
ură, de ucidere, de minciună, de clică, de dezbinare și de urâțenie. Profețiile care au fost primite, 
cuvintele bune despre obiect, despre care el ȘTIA mai înainte că au fost de la Domnul, toate sunt 
respinse. Orice lucru bun pe care Domnul i l-a spus despre Obiect este pus pe seama faptului că „a fost 
sub vraja lui” și nu ar fi putut fi de la Dumnezeu. Este atribuit cărnii/firii sau diavolului – jucându-se în 
mod periculos cu hula împotriva Duhului Sfânt. Limba lui nu va înceta NICIODATĂ  să vorbească oricui îl 
va asculta, dar vorbirea de bine sau binecuvântarea Obiectului va fi oprită. Cunoștința dreptății, 
amintirea oricărui lucru bun care li s-a făcut, va fi răzuită din mintea lor. Practic el va fi incapabil și să 
se GÂNDEASCĂ măcar la vreu fel în care obiectul l-a binecuvântat vreodată, cu atât mai puțin să 
admită asta.  

9. Căci cunoaștem în parte și prorocim în parte; 10. dar, când va veni ce este desăvârșit, acest „în 
parte” se va sfârși. (dar, când va veni perfecțiunea, cel imperfect va dispărea – în engleză) 
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Aceasta ESTE venirea celui imperfect. Aceasta poate chiar să fie amăgirea perfectă care 
cucerește și face totul opus față de ce ar face venirea lui Isus.  Asta e ca și cum Domnul ar duce pe 
cineva atât de DEPARTE  de DREAGOSTE pe cât este posibil. Totuși, el va insista că are dragoste și că tot 
ce face este motivat de dragoste. El va insista că are atâta pace, ca niciodată, chiar și în timp ce se 
străduiește la nesfârșit să-și justifice comportamentul și sentimentele și este obsedat de Obiect. Cei 
care privesc din exterior nu văd pace, sau speranță, sau dragoste, sau bunăvoință, sau blândețe, sau 
oricare rod al Duhului – atunci când este vorba despre Obiect. 

11. Când eram copil, vorbeam ca un copil, gândeam ca un copil, judecam ca un copil; când m-am 
făcut om mare, am lepădat ce era copilăresc. 

Alți oameni vor privi și vor fi ȘOCAȚI văzând cât de copilăresc acționază, cât de mult este ca un 
copilaș speriat care este foarte îngrozit și ripostează cu tot ce poate. Cât de imatură este judecata lui, 
cât de mult nu vrea să discute sau să judece logic împreună, cum nu este călăuzit de Duhul lui 
Dumnezeu, cât de mult creierul lui nu pare să funcționeze corect și să proceseze lucrurile mai înalte, 
mai profunde. El nu vede decât LEGE – și chiar și asta este aplicată greșit. El nu vede decât litera Legii, 
și nu mai vede lucrurile mai adânci ale Duhului – în ceea ce privește Obiectul. Pentru că el nu este 
condus de Duhul lui Dumnezeu, ci este condus de amăgire (de lucrarea de rătăcire). Niciun lucru 
copilăresc nu este părăsit. Chiar și Legea scrisă care ar condamna un astfel de comportament este 
ignorată complet (Ioan 15, Proverbe 6: 16- 19, Levitic 19: 16, Proverbe 16: 28, Proverbe 18: 8, Proverbe 
20: 19, Levitic 26, 1 Corinteni 13, Galateni 5, Romani 12, 2 Corinteni 12: 20, 1 Ioan 4: 18, 1 Petru 3: 14, 
Proverbe 10: 12, etc.) 

12. Acum, vedem ca într-o oglindă, în chip întunecos; dar atunci, vom vedea față în față. Acum, 
cunosc în parte; dar atunci, voi cunoaște deplin, așa cum am fost și eu cunoscut pe deplin. 

Chiar și în CELE MAI BUNE perioade, când cineva este cu adevărat ascultător de Dumnezeu și 
NU sub amăgire (sub lucrare de rătăcire), noi totuși vom vedea în chip întunecos. Dar asta este ca un 
văl total peste mintea și peste inima și peste ochii lui, care blochează TOT adevărul și TOATĂ dragostea 
(cel puțin în ceea ce are legătură cu Obiectul). Nu este nicio îndoială că Dumnezeu cunoaște deplin 
persoana de sub această amăgire, dar EA nu pare să cunoască deplin nimic altceva decât propria ei 
durere, amărăciune, mânie, autoîndreptățire și mândrie. Și va insista să susțină că NU VEDE printr-un 
geam întunecat în ceea ce privește Obiectul, ci are o pură revelație, perfectă și de încredere. 

13. Acum, dar, rămân acestea trei: credința, nădejdea și dragostea; dar cea mai mare dintre ele este 
dragostea. 

Toate trei sunt în pericol, dar dragostea moare prima. Lipsa totală a dragostei adevărate din 
cineva care înainte A AVUT dragoste adevărată, este unul dintre primele semne care arată că ceva este 
periculos de greșit. Și această „dragoste”, în greacă este „agape” și înseamnă DRAGOSTE pură, 
necondiționată, de neoprit, jertfitoare de sine, devotată. Asta este dragostea lui Dumnezeu, ceva ce EL 
trebuie să pună în noi. Când îți faci un idol și îl urmărești – pentru bine sau pentru rău – agape e cea 
care moare prima. Domnul Însuși Se retrage, și primul lucru care pleacă cu El este dragostea Lui.  
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Cum poate o persoană să evite să fie un Obiect?! 

Cei care gâdilă urechi, care spun minciuni și se înalță pe sine vor strânge în spatele lor pe cei 
care fac din ei Obiectul lor de venerație și de adorare. Cei care în mod activ și efectiv își fac reclamă lor 
înșiși vor atrage întotdeauna la ei pe cei care sunt sensibili la astfel de lucruri. Dar nu este necesar să 
spui lucruri care nu sunt „Adevăr”. Apostolul Pavel a vindecat și a vestit adevărul și în Lystra au încercat 
să i se închine ca unui dumnezeu. (Fapte 14) El a făcut bine când a respins imediat asta, și nu a fost 
dispus să fie folosit ca față a Dragonului lor Roșu. El a văzut pe Corinteni făcând asta când ziceau: „Eu 
sunt pentru Pavel. Eu sunt pentru Chifa. Eu sunt pentru Apolo.” (1 Corinteni 3) El a respins asta în 
Lystra și a încercat să-i oprească și să-i facă să se uite numai la Hristos. Chiar dacă ai fi complet ca Isus, 
asta nu garantează că cineva nu va face din tine un idol și nu va înceta să privească spre Tatăl și spre 
Cruce.  

De asemenea, cineva care vorbește Adevărul de la Tronul lui Dumnezeu nu poate evita să 
devină un Obiect pentru cei care-l vor persecuta. Vrăjmașul va șopti întotdeauna cuiva și va încerca să 
ridice pe oricine care își va dedica obsesiv viața distrugerii acelui Obiect care este eficient pentru 
Evanghelie. În Lystra, când Pavel nu i-a lăsat să-l adore și să i se inchine, ei s-au întors brusc și au decis 
să-l ucidă! El TOT MAI ERA Obiectul Dragonului lor Roșu, dar acum ei sunt hotărâți să-l distrugă pe 
Pavel! Amintirea minunilor și a vindecărilor, și respectul și teama pe care le avuseseră au dispărut 
INSTANTANEU! 

MINCIUNĂ  MINCIUNĂ                          MINCIUNĂ 

MINCIUNĂ                                                           MINCIUNĂ                                                

 

     MINCIUNĂ                                                  MINCIUNĂ 

MINCIUNĂ                                                           MINCIUNĂ 

     MINCIUNĂ                                              MINCIUNĂ 

                      MINCIUNĂ                    MINCIUNĂ                         

 Există UN SINGUR Adevăr în univers. Toate celelalte sunt minciunile vrăjmașului. Singurul 
Adevăr este că trebuie să fim sub Hristos și să căutăm fața Lui. Orice altceva este sortit pentru 
distrugerea noastră. Orice altceva, în afară de chipul Lui, este o imitație falsă de-a dușmanului. Nu poți 
să fii sub un Isus-Dragon Roșu, nu există așa ceva. Acolo AR TREBUI să fii, sub Isus! Toate ÎN AFARĂ de 
asta sunt un Dragon Roșu. Chiar și numai să fii doar parțial sub conducerea Lui, tot este o minciună. 
Există tot felul de arome. Orice există poate fi făcut idol. Construcții teoretice, ca Evoluția, pot deveni 
un Dragon Roșu. Nu contează cât de mult adevăr ar putea să conțină, dacă nu e 100% pură, este un 
amestec – și e o minciună. Și nu există altă sursă de puritate perfectă decât să rămâi ÎN Hristos. 

 Isus Hristos a fost fața pusă pe MULȚI Anti-Dragoni Roșii și continuă să fie. El a fost Obiectul urii 
și persecuției și al furiei criminale a multor oameni, și continuă să fie. Și El a spus că va fi la fel pentru 
toți cei care sunt ca El. El a spus chiar și că cei din propria voastră casă vă vor ucide și vor crede că fac o 
slujbă pentru Dumnezeu. Cu cât ești mai mult ca Isus, cu atât mai mulți oameni vor intra sub influența 
unor Anti-Dragoni Roșii criminali, cu fața ta pusă pe ei. În mod special cei care sunt sensibili la un spirit 
de competiție, de întrecere.  

ADEVĂR 

text 
MINCIUNĂ 
here 
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Poți să elimini (sau cel puțin să reduci la minim) numărul oamenilor care încearcă să te 
idolatrizeze și să te adore, dar nu poți să faci nimic în legătură cu cei care vor să te ucidă – decât dacă 
predici liniștitor și pufos și nu vorbești niciodată Adevărul. Cu cât ești mai mult ca Isus, cu atât vor 
exista mai mulți Anti-Dragoni Roșii criminali care se vor concentra pe tine ca Obiect al urii lor și cu atât 
vor fi mai puțini idolatri care să ți se închine. (Dar ințelege că ambele categorii au făcut din tine un idol 
în moduri diferite.) Vor exista oameni care TE IUBESC cu adevărat, dar ei își țin ochii la Hristos.  

Este OK ca oamenii să-L idolatrizeze pe Dumnezeu – chiar asta e și ideea. El nu vrea să avem alți 
idoli ÎNAINTEA Lui. EL ar trebui să fie singurul obiect al închinării tale. Orice altceva va aduce judecata 
asupra ta, pentru încălcarea Primei Porunci. Chiar și să faci un idol din Biblie, este greșit. Ea nu este 
plinătatea lui Dumnezeu. Cartea însăși este cuvântul lui Dumnezeu, dar nu este EL.  Nu putem să avem 
o relație cu o carte, fie ea chiar și o carte frumoasă, glorioasă, vie – în cele din urmă trebuie să ne 
închinăm Lui, care ESTE Cuvântul întrupat, nu Biblia.  

Se poate să faci din Rai un idol. Poți să faci din propria ta mântuire motivul principal al umblării 
tale cu Hristos. Acest lucru neagă faptul că scopul suprem trebuie să fie relația cu El și glorificarea Lui 
prin viața noastră de zi cu zi, și nu evitarea iadului. Până la urmă, căutarea plăcerii, sau evitarea durerii 
este tot o mândrie și e umanism.  

Deci, Isus este acceptat dacă oamenii L-au făcut un idol când El era aici. Asta era și ideea. El 
trebuie să fie idolul. Dar oamenii pe cine au făcut idol? Pe Pavel? Da. Pe Petru? Da. Vorbirea în limbi? 
Da. Semnele și minunile? Da. Din cauza asta, acestea devin automat lucruri rele? Nu, numai dacă ai 
ochii la ele, în loc să fie la Isus. Acestea sunt unelte, și efecte secundare, și oameni – dar ele NU 
TREBUIE să fie lucrul cel mai important! 

Pavel a spus: „Fii ca mine, pentru că și eu am fost ca Hristos.” Dacă nu și-ar fi deschis gura 
niciodată decât ca să rostească Adevărul, asta l-ar fi impiedicat să fie un idol pentru cineva? Nu. Dacă 
ar fi vorbit ceva din firea lui pământească, asta i-AR FI FĂCUT pe ei să ajungă sub un Dragon Roșu? Nu. 
Rostirea Adevărului l-a ferit de persecuție? Nu, de fapt, cu cât devenea mai cunoscut pentru rostirea 
Adevărului, cu atât persecuția devenea mai rea.   
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Cum îi împiedicăm pe oameni să facă din noi un idol? 

Nu putem. Dacă ne folosim tot timpul încercând să-i împiedicăm să facă asta, atunci noi 
ajungem în pericolul să ne luăm NOI ochii de la Isus, și să facem ca importanța să fie pusă pe NOI! Tot 
ce putem face este să-i îndreptăm către Isus și să vorbim ce ne spune El să vorbim și să ne odihnim, 
știind că El va rezolva asta. Putem doar să rostim Adevărul și să-L lăsăm pe Domnul să rezolve El totul. 

VOR FI din aceia care vor încerca să te venereze. Despre cei mai mulți nici măcar nu vei ști. Pur 
și simplu vor citi ceva, sau vor auzi ceva și vor căuta să fie ca tine și să te privească pe tine, în loc să-L 
privească pe Isus. Cei care INTRĂ în contact cu tine, ar trebui să fie descurajați să facă acest lucru. Până 
la un punct, poți să realizezi asta fiind omenos și transparent, și întotdeauna îndreptându-i către Isus. 
Să nu permiți nicio legătură sufletească ilegală prin acceptarea de relații sau obligații care nu ar trebui 
să existe între voi. Nu-ți lua responsabilitatea să protejezi, sau să furnizezi, sau să dirijezi, sau orice 
altceva ce ei ar trebui să primească direct de la Tron. Oricum, să crezi că tu poți să faci oricare din 
lucrurile astea, este o iluzie. 

Dacă asculți și te supui, Domnul îți va spune dacă cineva face asta cu tine și se uită la TINE ca 
fiind SURSA lui, când nu ar trebui sa facă asta. Fă cum te conduce El. Nu-l hrăni. Îndrumă-l către Cruce 
și tu dă-te la o parte. Nu putem să fim „bolul de cristal” al cuiva. TREBUIE să-l ajutăm să-L audă pe 
Dumnezeu, astfel ca EL să-i conducă toate căile. Niciunul dintre noi nu e în stare să-și conducă în mod 
corect PROPRIILE căi, cu atât mai puțin pe ale altora. 

Pavel putea să spună sincer că pe capul lui nu era sângele niciunui om, pentru că el nu a pus 
accentul PE SINE. El nu i-a atras pe oameni spre el – ci a stat în spatele lor și i-a împins spre Isus. Când 
menținem și hrănim o clasă de „preoți” nicolaiți, unde unii oameni sunt mai sfinți decât alții, și tu 
trebuie să faci așa cum îți spun ei, atunci noi punem obstacole în fața oamenilor – și obstacolele 
suntem NOI! 

 Te rog, ascultă-mă! Îndrumă-i către Isus și tu dă-te la o parte. 

Și bucură-te în suferință, când oamenii te persecută și te urăsc. Isus a spus că așa va fi, dacă 
vom fi ca El. Lăudat să fie Domnul! Trebuie să semeni din ce în ce mai mult cu El! Acesta este UN 
RĂZBOI – dacă nimeni nu trage în tine, atunci poate că nu ești periculos. Sau mai rău, poate că inamicul 
deja te-a cooptat și tu ți-ai creat o religie misterioasă, care Îl întristează pe Dumnezeu și te pune PE 
TINE drept cap al oamenilor – și tu ești sub un Dragon Roșu și nici măcar nu știi. 

 

Exemplul practic nr. 1 

        Saul era un fariseu care a crezut cu adevărat, din toată inima lui, că face o slujbă pentru 
Dumnezeu omorând creștini. El avea un Dragon Roșu Anti-Creștini și acesta era FOARTE 
avansat. În cele din urmă, sub toate acestea, lucrarea lui de rătăcire Dragon Roșu avea și 
propria lui față pe ea, pentru că Pavel încerca să-și creeze lui o faimă de fariseu rău. Însuși 
Isus a trebuit să Se arate ca să smulgă asta de pe Saul, și chiar și așa încă a fost orbit până 
când Anania a venit să se roage pentru el și ceva ca niște „solzi” au căzut de pe ochii lui. 
Cine are solzi? Șerpii, peștii și DRAGONII. Amăgirea a fost cea care a căzut, ca el să poată 
vedea clar. 
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Exemplul practic nr. 2 

       Cum să-L slujim pe Domnul, să participăm cu ardoare la părtășie cu frații, să vindem tot 
ce avem și să dăm săracilor, să muncim cu pasiune și să fim cu adevărat siguri că nu 
ajungem cumva sub ceva? Pocăința este semnul din Ezechiel 9 și ne asigură că nu suntem 
trupuri moarte în temple spurcate. Citește-l și plângi. Plângi cu adevărat. Ăsta e singurul loc 
sigur. 

Exemplul practic 2 

       Cum să-L slujim pe Domnul, să participăm cu ardoare la părtășie cu frații, să vindem tot 
ce avem și să dăm săracilor, să muncim cu pasiune și să fim cu adevărat siguri că nu 
ajungem cumva sub ceva? Pocăința este semnul din Ezechiel 9 și ne asigură că nu suntem 
trupuri moarte în temple spurcate. Citește-l și plângi. Plângi cu adevărat. Ăsta e singurul loc 
sigur. 

Exemplul practic 2 

       Cum să-L slujim pe Domnul, să participăm cu ardoare la părtășie cu frații, să vindem tot 
ce avem și să dăm săracilor, să muncim cu pasiune și să fim cu adevărat siguri că nu 
ajungem cumva sub ceva? Pocăința este semnul din Ezechiel 9 și ne asigură că nu suntem 
trupuri moarte în temple spurcate. Citește-l și plângi. Plângi cu adevărat. Ăsta e singurul loc 
sigur. 

Exemplul practic 2 

       Cum să-L slujim pe Domnul, să participăm cu ardoare la părtășie cu frații, să vindem tot 
ce avem și să dăm săracilor, să muncim cu pasiune și să fim cu adevărat siguri că nu 
ajungem cumva sub ceva? Pocăința este semnul din Ezechiel 9 și ne asigură că nu suntem 
trupuri moarte în temple spurcate. Citește-l și plângi. Plângi cu adevărat. Ăsta e singurul loc 
sigur. 

Exemplul practic 2 

       Cum să-L slujim pe Domnul, să participăm cu ardoare la părtășie cu frații, să vindem tot 
ce avem și să dăm săracilor, să muncim cu pasiune și să fim cu adevărat siguri că nu 
ajungem cumva sub ceva? Pocăința este semnul din Ezechiel 9 și ne asigură că nu suntem 
trupuri moarte în temple spurcate. Citește-l și plângi. Plângi cu adevărat. Ăsta e singurul loc 
sigur. 
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Cine NU ARE un Dragon Roșu pe el? 

Cu câteva săptămâni în urmă, Domnul m-a condus din nou la Ezechiel 9 (acest pasaj îmi apare 
regulat în ultimul timp). Dacă pe moment nu ți-l amintești, te rog du-te și citește-l chiar acum (și 
capitolele dinaintea lui, ca să vezi ce făceau ei greșit). Pe scurt, Domnul îi arată lui Ezechiel, într-o 
viziune, cât de groaznic de oribilă devenise starea spirituală a Ierusalimului și toate practicile păgâne 
care fuseseră amestecate cu închinarea adusă lui Dumnezeu (sau o înlocuiseră). Bătrânii și preoții sunt 
complet vânduți tuturor tipurilor de răutăți și compromisuri. Apoi gloria lui Dumnezeu părăsește 
Templul și Domnul trimite un înger ca să pună un semn pe fruntea celor care se pocăiesc și plâng și se 
jelesc pentru trista stare spirituală a Ierusalimului. Apoi trimite îngeri ai morții ca să măcelărească fără 
milă pe toți ceilalți – bărbați, femei și copii – și îi instruiește să înceapă cu bătrânii care sunt în fața 
Templului! Apoi să ia toate trupurile moarte și să spurce Templul cu ele. Acum, adu-ți aminte că aceștia 
sunt oamenii lui Dumnezeu, în orașul lui Dumnezeu, folosiți ca să spurce Templul lui Dumnezeu. El este 
perfect dornic s-o facă și sunt multe dovezi biblice că El a mai făcut asta înainte. SINGURII oameni care 
supraviețuiesc, singura rămășiță care rămâne sunt cei care se pocăiesc pentru păcatele Ierusalimului și 
au fost însemnați de înger.  

Din senin, citesc acel capitol și Domnul îmi spune: „Știi, Eu deja am făcut asta. Toate templele 
voastre sunt pline de trupuri moarte.” 

 AHHH!! Nu pot să-L contrazic. În ultimii doi ani, am fost în zeci de adunări și aproape în toate 
cazurile ei sunt oprimați, înșelați și/sau morți. Sunt și lumini strălucitoare acolo, desigur, dar în mare 
parte sunt morți. Este chiar și o adunare carismatică aici, în Kansas City, unde mai mulți dintre noi am 
fost într-o cameră anume din clădirea lor și am văzut toți (în duh) grămezi mari de trupuri moarte, 
putrede și demoni care se hrăneau din ele ca vulturii. Este o asuprire foarte puternică, foarte palpabilă 
pe tot locul acela, dar ei sunt foarte SIGURI  că ei sunt aleșii Domnului și că sunt în voia Lui perfectă. 

 Cum știi că ești cu devărat liber-de-Dragonul Roșu? Dacă ți s-a dat Darul Pocăinței pentru starea 
tristă a lucrurilor și ești îndurerat și jelești și plângi pentru toate lucrurile abominabile care au fost 
făcute în numele lui Dumnezeu. Dacă te pocăiești numai pentru „ceilalți oameni”, nu se pune. Dacă te 
pocăiești numai pentru un lucru anume, de exemplu pentru avort, s-ar putea să ai o pocăință selectivă, 
sau doar să fii întristat pentru beblușii aceia. Dar în Ezechiel 9 este clar că singurii care au scăpat au 
fost aceia care s-au pocăit pentru starea spirituală a orașului lor și pentru propria lor participare la acea 
stare. Dacă mai ai nevoie de încă un pic de ajutor ca să te pui la curent, citește Ezechiel 16 și vezi dacă 
nu e asta o imagine foarte bună a bisericii din America (România? – nota trad.). De asemenea, citește 
și Osea având în vedere dacă nu cumva facem și noi toate acele lucruri, și ce spune Dumnezeu că vor 
păți cei care le fac. Ai putea să mai citești și Matei 23 și cele șapte „vai!”pe care Isus le rostește peste 
farisei, care erau conservatorii religioși ai timpului aceluia. Facem și noi toate acele lucruri. Și în MULT 
mai mare măsură. Suntem în mare necaz și cât mai mulți oameni trebuie să înceapă să se pocăiască 
până când Dumnezeu Se întoarce (din mânie). 

 Cu siguranță judecata va începe cu bătrânii din fața templului. Ascultă-mă, nu trebuie să ne 
îngrijorăm cu privire la o viitoare „cădere” și la o mare rătăcire în biserică. Ea este aici chiar acum și noi 
am căzut cu totul. Nu există alt mod de a explica o neascultare atât de ostentativă și nepocăită, ca cea 
în care avem 37.000 de denominațini „creștine”, când ni s-a poruncit să fim UN SINGUR TRUP. 
Cuvântul spune că dacă ai ceva împotriva unui frate și iei Împărtășirea/Cina în mod nevrednic, te vei 
îmbolnăvi și vei muri. Cel puțin în parte, noi toți suntem bolnavi și pe moarte (spiritual și fizic) pentru 
că luăm Împărtășirea/Cina în mod nevrednic. Prin definiție, nu există nicio cale de a diviza o biserică și 
de a restricționa părtășia între credincioși fără să ai ceva împotriva unui frate! Deuteronom 28 spune 
că vom avea boli istovitoare și fără vindecare și nimeni nu ne va veni în ajutor – până nu ne pocăim. 
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 Dacă în temple, printre grămezile de trupuri moarte, mai există cineva care încă mai respiră 
cumva, atunci el trebuie să „iasă afară din ea” (cetatea Babilonului – n.trad.) pe cât de repede se 
poate. Dacă ești mort spiritual și mâncat de demoni și nu ai știut asta, atunci (dacă poți) începe să 
plângi și să te pocăiești și poate că El se va întoarce (din mânie). Dacă nu știi sigur cât de mort ești, 
atunci doar întreabă-te când a fost ultima dată când ai simțit că paharul tău spiritual era chiar plin de 
tot și ai avut pace si bucurie și victorie? Poate că ai putea să te rogi astfel: 

Doamne Isuse, nu sunt sigur cât de mort spiritual sunt cu adevărat, dar nu cred că sunt atât de 
plin de Duhul Tău pe cât ar trebui să fiu. Te rog, iartă-mă pentru tot ce am făcut și care Ți-a stat în cale 
și m-a împiedicat să umbu în plinătatea a tot ce ai pregătit pentru mine. Îmi pare rău că m-am sprijinit 
pe propria mea înțelegere/înțelepciune și că am făcut compromisuri cu lumea. Te rog, arată-mi tot ce 
stă între mine și Tine și dă-mi putința să mă pocăiesc. Vreau pace și bucurie și victorie. Nu vreau ca 
ceva de-al vrăjmașului să câștige vreun loc în mine. Te rog, arată-mi cum să-mi țin paharul atât de plin 
de Isus încât nimic altceva să nu mai încapă. Îmi pare rău pentru partea pe care am avut-o în orice Te-
a dezonorat pe Tine sau a făcut rău Trupului Tău. Te rog iartă-mă! Și învață-mă mai mult frica de 
Domnul. Asta ar fi bine. În felul acesta Te voi asculta mai mult și voi avea mai multă înțelepciune. Îți 
mulțumesc. Te iubesc, Doamne. Mă rog asta în Numele lui Isus Hristos, amin!  
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De unde știi dacă ești sub blestemul Dragonului 
Roșu? 

• Mândrie, ochi trufași (Proverbe 6:16-19; 2 Timotei 2:15). 

• Limbă mincinoasă – în mod ostentativ lași pe dinafară părți din Cuvânt, sau adaugi la el. 

• Mâini care varsă sânge nevinovat – lipsa respectului față de oi și a îngrijirii lor 
corespunzătoare. 

• O inimă care pune la cale planuri rele, ticăloase – și planuri rele sunt toate planurile care nu 
sunt planurile LUI. 

• Picioare care aleargă iute la rău – tovărășii cu „lumea” și asupriri agresive asupra oilor tale. 

• Martor mincinos care spune minciuni – îi asiguri pe alții în mod fals că tu spui Adevărul și 
cunoști toate răspunsurile. 

• Seamănă discordie între frați – ești sectar și denominațional, permiți grupările și divizările, 
alungi pe frați din părtășia ta pentru probleme de doctrină sau de personalitate. 

• Lipsa Fricii de Domnul – care este ÎNCEPUTUL înțelepciunii. (Psalmul 111:10; Proverbe 3:5-6; 
Iacov 4:16)   

• Un sistem instituțional, ierarhic în locul călăuzirii autentice a Duhului în TOATE căile – 
altcineva decât Dumnezeu, îți stabilește scopurile și liniile directoare. 

• Lipsa Dragostei pentru ÎNTREGUL Trup. (1 Ioan 3:10- 23) 

• Imoralitate sexuală, necurăție și desfrânare; idolatrie și vrăjitorie; ură, discordie, gelozie, 
accese de furie, ambiție egoistă, neînțelegeri, grupări și invidie; beție, orgii (destrăbălări) și 
altele asemenea – NU VOR MOȘTENI Împărăția Cerului. (Galateni 5:19-21) 

• Închinarea adusă unui Isus fals (sau închinarea adusă Duhului Sfant). 

• Dovezi ale blestemelor din Deuteronom 28 în domeniile fizic și/sau spiritual. 

• Incapacitatea de a te pocăi – ori chiar incapacitatea de a-ți da seama pentru ce să te 
pocăiești.  

• Gloria lui Dumnezeu a plecat din templu, nu-L poți simți pe Duhul Sfânt – sau promisiunile 
din biblie, de vindecare și de eliberare, nu vin așa cum ar trebui. 

• Nu poți să auzi vocea lui Dumnezeu și/sau nu-L lași să-ți conducă toate căile. (Proverbe 
3:5,6) 

• Căutarea constantă a celui mai bun lucru nou, minte neliniștită, ochi obosiți de dor și inimă 
disperată. Întotdeauna tânjești după ceva diferit și mai bun. (Deuteronom 28:65-67) Fără 
pace. 

• Pierderea copiilor tăi în structurile și sistemele demonice ale dușmanilor tăi. (Deuteronom 
28) 

• și altele asemenea ............. 

 În ultimii cinci ani am fost în peste 400 de adunări și biserici, sau lucrări de slujire. Le-am văzut 
în acțiune absolut pe toate acestea. De obicei pe toate. Am fost alungat, în mod fizic, dintr-o adunare 
pentru că m-am rugat (în tăcere). Mi s-a interzis să mă închin cu unele adunări fără niciun motiv 
aparent. Chiar și de către oameni care știau că Îl iubesc pe Isus cu toată inima mea și că Duhul Sfânt 
lucrează în mine. Chiar și oameni care mă declaraseră profet și vindecător și om al lui Dumnezeu, mai 
târziu s-au schimbat complet. Există un pastor al sfințeniei „plin-de-Duhul-Sfânt” care acum mă 
consideră drept „un lucru”, nici măcar drept om. Un altul care refuză chiar și să se roage cu mine și alții 
care insistă că sunt plin de demoni – dar nu pot să-mi spună care sunt aceștia și nu m-ar ajuta să mă 
eliberez de ei. Există pastori care mă urăsc – serios, mă URĂSC – și care au spus că nu pot să mă 
iubească pentru că nu știu de ce „duh” sunt condus – deși Isus ne-a PORUNCIT să ne iubim dușmanii. 
(Matei 10:22; Ioan 15:18-25; Marcu 3:22; Luca 7:33-34; Matei 12:22-30; Proverbe 6:16-19) 
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 Dar, în general, se pare că mă înțeleg bine cu baptiștii, cu luteranii, cu prezbiterienii, cu 
metodiștii și cu alții. Șefii Dansatorilor Dragonului „Plin-de-Duhul-Sfânt” (cei care ar trebui să-L audă cel 
mai bine pe Dumnezeu) sunt cei mai incapabili, în mod supranatural, să audă orice am eu de spus – și 
ei sunt cei mai dornici să dividă Trupul și cei care se tem cel mai mult să piardă controlul. De la cei 
cărora li s-a dat mult, se așteaptă mult. Dacă Dumnezeu îți vorbește, îți dă vise și vedenii, îți dă daruri, 
îți dă să faci o lucrare mare și APOI tu te duci și pui accentul pe tine și pe conferințele tale, și pe DVD-
urile tale, și pe afacerea cu noua carte, atunci Dumnezeu te va preda propriei tale minți depravate și 
oricăror forțe demonice care vor să vină să-și facă de cap cu tine – și tu nici măcar n-o să-ți dai seama 
de ce se întâmplă. La un moment dat s-ar putea să ajungi la știri, pe canalele naționale, pentru că ai 
făcut sex cu terapeutul tău, masor homo, sau pentru că ai angajat o stripteză, sau pentru că ai abuzat 
băieței – și toți cei de sub Dragonul TĂU Roșu, vor spune că nicicum nu și-au dat seama când s-a 
întâmplat asta. Asta-i chiar prostie supranaturală și lipsa completă a deosebirii duhurilor – pentru că 
toată lumea dinafara dragonului TĂU a văzut tot ce s-a întâmplat.  

 O parte din ceea ce fac eu este să scot la iveală întăriturile care sunt în joc. La fel ca în cazul lui 
Isus și al apostolilor (și al altor mii de oameni cu un pahar mare de la Isus), aproape peste tot pe unde 
merg, demonii ascunși încep să iasă la suprafață și să se manifeste. Și lucrul acesta este extraordinar! 
Pentru asta m-am rugat (deși uneori e foarte dureros). E mai bine să-i scoți la iveală decât să-i lași să 
stea camuflați și ascunși. Dar mereu am fost uluit de cât de împietriți la inimă pot să fie atât de mulți 
„oameni ai lui Dumnezeu” și cât de nepăsători față de propria lor păcătoșenie și erezie evidentă, în 
timp ce INSISTĂ că ei sunt puri și sunt sfințiți.   Nu pot să ajung la altă concluzie decât că ei sunt orbi și 
surzi și proști în mod supranatural și sunt sub o amăgire (o lucrare de rătăcire) puternică venită de la 
Dumnezeu. Satana nu putea să le facă asta dacă ei erau neprihăniți. Trebuia să vină de la Dumnezeu. Și 
eu mi-am bătut capul timp de doi ani încercând să-i eliberez dintr-un blestem pe care ÎNSUȘI 
DUMNEZEU îl pusese asupra lor și pe care El nu vroia să-l ridice! Dar totul a făcut parte din planul care 
trebuia să mă facă să văd adevărul despre ceea ce se află în spatele acestei întregi mizerii.   

 Acum știu să nu vin la ei cu furie sau cu frustrare sau cu amărăciune. Ei sunt prinși în capcană și 
subjugați și sub asuprirea unui blestem. Și cel mai rău dintre toate, este că e de la Dumnezeu. Și 
singura soluție este pocăința, dar blestemul îi împiedică să se pocăiască! De fapt, mulți dintre ei URĂSC 
pocăința! Îi înspăimântă să vadă oameni plângând și vor doar să se concentreze pe „dragostea” lui 
Dumnezeu și să nu-i facă pe oameni să se simtă prost. Mulți dintre ei au anulat întâlnirile pentru 
rugăciuni de mijlocire și au redus la tăcere mâna de oameni din adunarea lor care chiar erau dispuși să 
strige către Dumnezeu și să plângă. Pocăința adevărată este lucrul cel mai rar care se poate găsi astăzi 
în „biserică” – și totuși, este SINGURUL lucru care va schimba mizeria asta. În toți anii copilăriei mele, 
nu-mi amintesc să fi văzut VREODATĂ pe cineva în genunchi, plângând într-o biserică baptistă! Chiar și 
multe adunări carismatice, care știu cum este să simți prezența lui Dumnezeu, par să creadă că dacă 
„declari un post sfânt, convoci o adunare sfântă, te întinzi pe jos și chicotești pe podea, atunci El se va 
întoarce”. (Un fel de – Ioel 1:13-14) Dar asta pur și simplu nu se află acolo. Nici măcar pe departe! Asta 
nu va funcționa NICIODATĂ ca să ne întoarcă de pe acest drum. Dar asta este pe atât de aproape de 
pocăință pe cât se pare că pot ei să obțină. O mulțime de discuții despre problemele „de acolo”, dar 
nici un plâns real pentru propria lor participare la ele. Oh, oamenii se pot pocăi pentru probleme 
personale, individuale, dar nu pentru apostazia instituțională, la nivelul întregului sistem cum este 
divizarea în Trup, sau folosirea selectivă a cuvântului lui Dumnezeu. Sau, ei se pot pocăi pentru toate 
părțile Trupului care sunt în întuneric și apostate (care s-au lepădat de credința adevărată) și căzute de 
pe Cale, dar nu și pentru partea lor de vină pentru că nu au oprit asta mai devreme. 

 Nu știu pe câți dintre ei putem să-i eliberăm, dar știu că ei se află într-un loc cu adevărat oribil și 
eu vreau cu disperare ca toți să fie liberi. Problema se va reduce la întrebarea dacă Domnul va turna 
sau nu darul pocăinței asupra lor (sau va trimite pe cineva cu un astfel de dar) și dacă ei îl vor primi. 
Dacă nu, probabil că sunt prăjiți – și oile lor împreună cu ei.  



42 
 

  
Fapte 5:31  
31. Pe acest Isus, Dumnezeu L-a înalțat cu puterea Lui și L-a făcut Domn și Mântuitor, ca să dea 
lui Israel pocăința și iertarea păcatelor.  

 Asta e ordinea în care funcționează lucrurile acestea. Mai întâi Dumnezeu dă pocăința și apoi 
primești iertare. Isus a venit ca să aibă acces la mâna dreaptă, astfel încât să ne dea Darul Pocăinței. 
Dumnezeu L-a înălțat pe Isus, astfel încât Isus să poată fi mediatorul/mijlocitorul și să ceară în numele 
nostru ca Tatăl să ne dea pocăință, chiar dacă noi nu știm s-o cerem pentru că suntem surzi și orbi și 
proști. Numai ATUNCI putem să primim iertarea pentru păcatele noastre personale și colective. Când 
pierzi darul pocăinței, ar trebui să începi să-ți faci griji că s-ar putea să fii înapoi sub un Dragon Roșu. 

 2 Timotei 2:25 
să îndrepte cu blândețe pe potrivnici, în nădejdea că Dumnezeu le va da pocăința, ca să ajungă 
la cunoștința adevărului; 

 Fapte 11:18 
După ce au auzit aceste lucruri, s-au potolit, au slăvit pe Dumnezeu și au zis: „Dumnezeu a dat 
deci și Neamurilor pocăința, ca să aibă viața.” 

 Romani 2:4 
Sau disprețuiești tu bogățiile bunătății, îngăduinței și îndelungii Lui răbdări? Nu vezi tu că 
bunătatea lui Dumnezeu te îndeamnă la pocăință? 

 2 Petru 3:9 
Domnul nu întârzie în împlinirea făgăduinței Lui, cum cred unii; ci are o îndelungă răbdare 
pentru noi și dorește ca niciunul să nu piară, ci toți să vină la pocăință. 

 Evrei 12:25-29 
25. Luați seama ca nu cumva să nu voiți să ascultați pe Cel ce vă vorbește! Căci, dacă n-au 
scăpat cei ce n-au vrut să asculte pe Cel ce vorbea pe pământ, cu atât mai mult nu vom scăpa 
noi, dacă ne întoarcem de la Cel ce vorbește din ceruri, 26. al cărui glas a clătinat atunci 
pământul, și care acum a făcut făgăduința aceasta: „Voi mai clătina încă o dată nu numai 
pământul, ci și cerul.” 27. Cuvintele acestea „încă o dată” arată că schimbarea lucrurilor 
clătinate, adică a lucrurilor făcute, este făcută tocmai ca să rămână lucrurile care nu se clatină. 
28. Fiindcă am primit, dar, o împărăție care nu se poate clătina, să ne arătăm mulțumitori și să 
aducem astfel lui Dumnezeu o închinare plăcută, cu evlavie și cu frică, 29. fiindcă Dumnezeul 
nostru este „un foc mistuitor”. 

 Te rog, ascultă-mă! Te rog! Vezi dreptatea și severitatea lui Dumnezeu! Pocăiește-te și continuă 
să te pocăiești până când chestia asta se întoarce, se schimbă. Nu da pace ochilor tăi până când 
Ierusalimul nu este liber – și toate celelalte orașe. Strigă asta din turnurile de veghe. NU există altă 
soluție. NU există altă cale ca să fie întoarsă, schimbată chestia asta. Plângi și jelește și întristează-te 
pentru toate lucrurile nesuferite care se fac în numele lui Iehovah și al lui Isus. Dacă nu poți să te 
pocăiești pentru pentru că ai luat parte și tu la toată această mizerie, ar trebui să-ți faci griji dacă nu 
cumva ești sub un Dragon Roșu propriu. NUMAI rămășița din Ezechiel 9 va scăpa. Dacă acest lucru s-ar 
fi putut să fie schimbat mai devreme, atunci ar fi trebuit să încerci. Nu da vina pe nimeni altcineva, vina 
este pe capul TĂU. Dacă un singur om, hotărât și dispus, sub ungerea Duhului Sfânt, poate să schimbe 
lumea, atunci tu ar fi trebuit s-o schimbi. Oprește-te să mai arăți cu degetul și pocăiește-te pentru că 
nu ai acționat mai devreme. 
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Isaia 62:6-7 
6. Pe zidurile tale, Ierusalime, am pus niște străjeri care nu vor tăcea niciodată, nici zi, nici 
noapte! Voi care aduceți aminte DOMNULUI de el, nu vă odihniți deloc! 
7. Și nu-I dați răgaz, până nu va așeza din nou Ierusalimul și-l va face o laudă pe pământ. 

 Doar faptul că ești sigur că-L auzi pe Dumnezeu și ți se pare că El spune că ești OK, nu este o 
dovadă. Dacă EȘTI sub un Dragon, Îl vei auzi pe Dumnezeu și vei fi sigur că este Dumnezeu, și dacă 
testezi în toate felurile în care știi să testezi duhurile, va rezulta că este Dumnezeu, dar tot poate să fie 
un duh mincinos trimis de la Tron cu intenția să te distrugă. Singurul loc sigur este pocăința. Crede-mă, 
e FOARTE ușor să ajungi înapoi sub un Dragon Roșu. Tot ce trebuie să faci este să te duci pe calea ta – 
chiar și puțin. Apoi, practic, ți-ai inventat propria religie care spune că nu trebuie să te supui lui 
Dumnezeu TOT timpul, că poți să culegi și să alegi care dintre poruncile Lui sunt importante. Dacă 
ajungi să fii foarte departe de sub voia Lui perfectă, s-ar putea să nu mai poți să-ți găsești calea înapoi. 
Unii oameni nici măcar NU AU FOST vreodată în voia Lui perfectă, așa că ei nici măcar nu știu cum ar fi 
ca El să-ți conducă fiecare pas! Sau și mai rău, ei nu cred că Dumnezeu este interesat, sau dispus, sau 
capabil să le conducă fiecare pas – ceea ce contrazice Cuvântul lui Dumnezeu. Noi NU trebuie să ne 
sprijinim pe propria noastră înțelegere/înțelepciune și NU trebuie să ne îndreptăm pe propriile noastre 
căi – nici chiar puțintel.   

 Nu mai este timp să ne certăm despre cine este cel mai mare eretic. Cu toții suntem culte. 
Fiecare denominație este un cult. Nu există nicio justificare biblică pentru nicio divizare în Trup pe baza 
unor subiecte secundare. Ni se poruncește clar să nu adăugăm sau să scoatem din Cuvântul lui 
Dumnezeu și totuși, fiecare denominație are tradiții alese pe care le adaugă, sau părți din scripturi pe 
care le-au explicat convenabil sau le-au ignorat cu totul. Nu vă mai certați despre cine este cel mai 
îndepărtat de Cale! Atâta timp cât suntem dispuși să ciopârțim Trupul lui Hristos în bucățele sau nu 
vorbim deschis împotriva acestui lucru, suntem vinovați cu toții. Noi lovim în Trupul lui Hristos cu o 
„pisică-cu-nouă-cozi”* și lăsăm peste tot bucățele din El, în timp ce prețiosul Lui sânge este vărsat și 
nimănui nu pare să-i pese. Trebuie să încetăm cu asta înainte de a fi prea târziu.  

 

*Bici folosit în imperiul roman, făcut din mai multe fâșii de piele la capetele cărora erau 
legate gheare metalice, oase de oaie sau bucăți de plumb , care rupeau adânc în carnea celui 
condamnat, atât de mult încât de multe ori nu supraviețuia; în armata britanică, unde a primit această 
denumire, era făcut din 9 șireturi de frânghie înnodată. Cu un astfel de bici erau biciuiți și condamnații 
la crucificare în timpul imperiului roman; cel mai probabil astfel a fost biciuit și Domnul Isus. – nota 
trad. 

 

 

 

 

 

 

 

https://koaha.org/wiki/Cuoio
https://koaha.org/wiki/Artigli
https://koaha.org/wiki/Pecora
https://koaha.org/wiki/Piombo
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A prezis biblia lucrul ăsta? 
 Da! 

 2 Tesaloniceni 2:3-12 
Nimeni să nu vă amăgească în vreun chip; căci nu va veni înainte ca să fi venit lepădarea de 
credință (răzvrătirea – în engleză) și de a se descoperi omul fărădelegii, fiul pierzării (la timpul 
potrivit – în engleză). Căci taina fărădelegii (puterea secretă a fărădelegii – engl.) a și început să 
lucreze; trebuie numai ca cel ce o oprește acum să fie luat din drumul ei (cel ce o oprește acum 
va continua să facă asta până când va fi luat din calea ei – engl.). Și atunci se va arăta acel 
nelegiuit pe care Domnul Isus îl va nimici cu suflarea gurii Sale și-l va prăpădi cu arătarea (cu 
splendoarea) venirii Sale. Arătarea lui se va face prin puterea Satanei, cu tot felul de minuni, de 
semne și puteri mincinoase (false, contrafăcute) și cu toate amăgirile nelegiuirii, pentru cei ce 
sunt pe calea pierzării (cu toate felurile de rele care înșală pe cei ce pier). (Ei pier) pentru că n-au 
primit dragostea adevarului (au refuzat să iubească adevărul – engl.) și astfel să fie mântuiți. 
Din această pricină, Dumnezeu le trimite o puternică lucrare de rătăcire (o puternică amăgire, 
iluzie, înșelare, orbire), ca să creadă o minciună, pentru ca toți cei ce n-au crezut adevărul, ci au 
găsit plăcere în nelegiuire, să fie osândiți. 

 Dacă am dreptate, atunci căderea de la credință nu este un eveniment care se va petrece 
cândva în viitor. Deja suntem căzuți atât de rău, că nu cred că mai este vreo speranță pentru cele mai 
multe dintre sistemele și structurile pe care le-am construit. Sunt milioane de oameni care mor de 
mâna noastră în fiecare săptămână în care această „schemă Ponzi”* pe care o numim „biserică” 
continuă așa cum este. (Și pot să aduc dovezi faptice și statistice care să nu mai lase loc pentru discuții. 
Nu poate să existe nicio altă explicație, în afara faptului că suntem masiv și în mod supranatural de-a-
ndoaselea.) 

*Sistem piramidal de câștig bazat pe înșelarea celor mulți, de la baza piramidei, pentru câștigul 
puținelor persoane din vârful piramidei – în România a funcționat între 1992-1994 sub denumirea 
Caritas – nota trad. 

 Deci, mai întâi trebuie să aibă loc răzvrătirea, nu-i așa? Ar putea să arate în forma a mai mult de 
37.000 de denominațiuni când Isus a spus să fie Un Singur Trup? Cu siguranță ai crede că asta s-ar 
considera răzvrătire, nu-i așa? 

 Deci, cine este acest om al fărădelegii care urmează să se descopere? Ar putea să fie tipul care 
crede că Vechiul Testament nu mai e valabil astăzi și Isus nu a venit ca să împlinească Legea, ci ca s-o 
desființeze și că, odată ce suntem sub Sângele Lui și L-am acceptat ca salvator personal, putem să 
facem orice vrem, pentru că suntem în siguranță? Asta mie mi se pare a fi destul de nelegiuit. (Știu că 
asta nu e singura aplicație pentru acest verset, dar mie mi se pare a fi cu siguranță una dintre 
„spirale”.) 

 Și cine era cel care a împiedicat puterea secretă a nelegiuirii? Sunt destul de sigur că este Duhul 
Sfânt. Deci, cine L-a împiedicat pe El și L-a dat pe El deoparte din drum? Sunt destul de sigur că noi am 
făcut asta. Noi am negat că Duhul Sfânt vorbește oamenilor, noi am negat că darurile Duhului sunt 
reale și sunt pentru astăzi, noi am negat că El ar trebui să ne îndrume TOATE căile. Noi am întors 
spatele Duhului Sfânt și am mers pe calea noastră proprie și am angajat consultanți și experți de 
marketing și vorbitori de psihologie populară și pastori angajați ca profesioniști ca să ne conducă spre 
ceea ce cred EI că sunt pășuni verzi. Sunt foarte sigur că L-am luat pe Duhul Sfânt și L-am pus deoparte. 
Și când noi am făcut asta, El a încetat să mai împiedice puterea secretă a nelegiuirii și aceasta ne-a 
preluat. Și noi nici n-am observat – pentru că e SECRETĂ, e tainică. Este de la sine înțeles, nu-i așa? 
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Dacă Dumnezeu te dă pe mâna unei puternice amăgiri (lucrări de rătăcire), tu nu vei ști, altfel nu ar fi o 
amăgire foarte bună. Înțelegi?  

 Și la ce fel de semne și minuni mincinoase ar trebui să ne așteptăm? Ei bine, una dintre cele mai 
evidente este că lumea începe să te placă. Trăiești în pace cu cei care ar trebui să te persecute și crezi 
că asta înseamnă că ajungi la ei, când de fapt tu doar ești prieten cu lumea și un dușman al lui 
Dumnezeu. (Iacov 4:4) Care sunt semnele și minunile mincinoase de la sfârșitul veacului? Pariez pe toți 
banii mei că ele includ pe toți oamenii care predică „pace și siguranță”, pace și liniște, și cântă și 
dansează și se dăruiesc în căsătorie chiar până la sfârșitul tuturor lucrurilor. Mi se pare destul de 
miraculos, că ei spun că Îl iubesc pe Isus, dar sunt prieteni cu lumea și sunt complet inconștienți de cât 
de rele sunt lucrurile cu adevărat. S-a spus că Papa Ioan Paul al II-lea este cel mai popular, respectat și 
iubit om de pe planetă. Dar Isus a spus că, dacă vei fi ca El, vei fi persecutat și vei fi urât. 

 Cum va fi răsturnat acel nelegiuit? Prin „suflarea gurii lui Isus” și el va fi distrus de splendoarea 
venirii Sale. Acum, nu spun că acest lucru nu are aplicație apocaliptică, dar se întâmplă că am 
experimentat personal că cel nelegiuit din mine a fost doborât de suflarea din gura lui Isus și de 
splendoarea venirii Sale, așa că știu că asta are și alte înțelesuri. Când Isus apare în forță, cel nelegiuit 
este ars. Citește Ieremia 4:11-12 - „ În vremea aceea se va zice poporului acestuia și Ierusalimului: `Un 
vânt arzător suflă peste poporul Meu, nu ca să vânture, nici ca să curețe grâul. Totuși, un vânt și mai 
puternic va veni de la mine! Acum Îmi voi rosti judecățile împotriva lor!`” (Noua Traducere – nota trad.) 
(Citește restul capitolului și vezi dacă nu descrie starea „bisericii”. Plângi dacă poți.) 

 NU SE SPUNE că Satana este responsabil de toate acestea. Se spune că venirea celui fără de 
lege va fi în conformitate cu lucrările Satanei (prin puterea Satanei). Asta nu înseamnă că Satana o face 
sau că are putere. Ci înseamnă că va fi ca el și în armonie cu scopurile, cu planurile și cu stilul lui. Dacă 
„biserica” are ca efect uciderea, furtul și distrugerea oamenilor din punct de vedere spiritual, 
emoțional sau material, atunci ea realizează lucrarea lui Satana pentru el și este în conformitate cu 
lucrările normale ale întunericului. 

 Se spune că vor exista semne și minuni contrafăcute/false și tot felul de răutăți care îi înșală pe 
cei care pier. Dați-mi voie să fiu direct (măcar o dată): cele mai mari minuni pe care le-am văzut sunt că 
oamenii care strigă PROSTII în mod clar eretice, extrabiblice și periculoase, sunt tolerați în mod 
constant și chiar promovați în cadrul Bisericii! De ce miracol mai e nevoie pentru a face ca o doamnă 
multi-milionară cu părul roz, care plânge și cerșește bani în mod constant pentru o rețea TV multi-
miliardară în dolari, să pară că e o parte normală și acceptabilă a Bisericii lui Isus Hristos? Ce poate fi 
mai miraculos decât că oamenii care au diplome de studii avansate în „Biblie” REFUZĂ categoric să 
recunoască faptul că anumite pasaje chiar sunt ÎN Biblie?! Nu este foarte miraculos că noi suntem cea 
mai împărțită, fracționată și sectantă religie de pe planetă și tot NOI suntem cei cărora Fondatorul le-a 
spus să nu se rupă NICIODATĂ în bucăți?! Cât de mulți mor pentru că se închină unui Isus fals, dar sunt 
foarte siguri că ei sunt bine? Câți au fost înșelați? De unde oare să încep să arăt toate ereziile predicate 
în „biserici” care te vor trimite direct în Iad, dar care au milioane – sau miliarde – de oameni convinși 
că sunt în siguranță?!  

 De ce pier toți acești oameni? De ce sunt ei înșelați? De ce umblă ei în conformitate cu lucrările 
Satanei? PENTRU CĂ au refuzat să iubească Adevărul. 

 „STAI!” vei spune. „Am crezut că era pentru că vine Antihrist și Satana este la conducere și 
Duhul Sfânt este retras după Răpire și atunci toți vor cădea. Nu-i așa?” Bine. Crezi ce vrei. Dar eu sunt 
convins că am căzut deja de la credință și că L-am luat deja pe Duhul Sfânt din calea noastră și L-am 
pus deoparte, întristându-L și hulindu-L pentru a miliarda oară, și că ne aflăm sub o puternică lucrare 
de amăgire și că lucrăm în comun pentru Satan, pentru că am refuzat să iubim Adevărul și astfel să fim 
mântuiți. 
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 E Satan cel care trimite puternica lucrare de amăgire? Nu. Citește încă o dată, Dumnezeu, El 
Însuși a făcut-o. El a spus că o va face și a făcut-o. Suntem băgați în asta și aproape nimeni nu poate 
vedea prin ea. Cât de puternică crezi că este o amăgire? Dacă suntem acoperiți de Sângele lui Isus și 
Satana trimite o amăgire, ar trebui să putem vedea prin ea. Oricum, eu așa am experimentat. Ar trebui 
să fim capabili ca orice gând să-l luăm captiv și să-l aducem la ascultarea de Cristos. La urma urmei, 
armele noastre de război sunt puternice și nicio putere de-a întunericului nu poate să stea împotriva 
noastră. 

 Dar tu chiar crezi că ești suficient de mare ca să vezi printr-o puternică amăgire ce a venit de la 
Dumnezeu? Cum ne protejează Sângele lui Isus de o amăgire venită de la Dumnezeu? Nu am invitat 
noi amăgirea prin faptul că nu iubim cu sinceritate Adevărul și poate prin faptul că, încă de la început, 
nu am fost acoperiți de Sângele lui Isus?  

 „Toți cei ce n-au crezut adevărul, ci au găsit plăcere în nelegiuire, vor fi osândiți.” Punct. 
Acesta este Cuvântul lui Dumnezeu și este definitiv. Denominațiile noastre, sectele și slujirile noastre 
găsesc plăcere în ticăloșie. În fiecare zi în care continuăm să credem că suntem bine și că lucrurile 
sunt roz, noi continuăm să mergem pe calea Bisericii din Laodiceea din Apocalipsa 3 și devenim din ce 
în ce mai orbi, mai goi și mai nenorociți – și tot mai mulți oameni mor din cauza noastră. 

 Mai bine să ne întoarcem la Adevăr – la acel Adevăr pur, nealterat, veritabil, neatins de Om, 
acel nimic-în-afară-de-Adevăr – înainte de a fi prea târziu. Și n-am idee cum arată întoarcerea asta, 
dar știu că nu o poți găsi NICIODATĂ atâta timp cât ești sub un Dragon Roșu și nu poți să ieși de sub 
un Dragon Roșu fără pocăință și fără să „ieși afară din ea”* și să o scoți și pe ea afară din tine. Și 
Dragonul Roșu va încerca să te împiedice să te pocăiești cu ORICE preț. Înțelegi care e problema? 

* Apoc. 18:4 ... "Ieșiți din mijlocul ei, poporul Meu, ca să nu fiți părtași la păcatele ei și să nu fiți loviți 
cu urgiile ei!” – nota trad. 

 Nu înlătur din acest pasaj din Tesaloniceni faptul că se referă la o persoană, în viitor, un 
anticrist care va aduce suferință lumii, dar, la fel ca toate din Biblie, are mai multe aplicații și în 
contextul Bisericii cred că acest om al păcatului, acest fiu al pierzării suntem noi. Cred că Domnul ne 
arată foarte clar cum căderea de la credință va deveni din ce în ce mai gravă până când ne vom da 
seama că ne-am înălțat pe noi înșine deasupra a tot ceea ce se numește Dumnezeu, că ne-am așezat 
pe noi înșine (sau pe oamenii pe care noi i-am uns și i-am desemnat în funcții) ca idoli în templele 
noastre și ne-am declarat pe noi înșine Dumnezeu. Am angajat consultanți care să ne învețe cum să 
fim mai mult ca lumea. Ne-am băgat în pat cu guvernul și cu afacerile și cu marketingul și cu 
strângerile de fonduri și în tot felul de alte moduri ne-am căsătorit cu neamurile pe care trebuia să le 
strămutăm și să le distrugem. Am preluat zeii lor și ne-am închinat lor și, făcând astfel, am declarat că 
noi înșine suntem Dumnezeu. Noi suntem fii pierzării. (Ioan 17:6-26) 

 Care sunt lucrările Satanei care vin cu toată puterea și semnele și minunile mincinoase? 
 Că noi chiar suntem bine și totul este așa cum ar trebui să fie. „Pace și liniște. Pace și 
siguranță. Totul e bine. Culcă-te înapoi.” El a năucit, a prostit „biserica”. Aproape toți „aleșii” s-au 
rătăcit DEJA. 

 Care este adevăratul semn și minunea acestui veac care dovedește suveranitatea lui 
Dumnezeu? 

 Deuteronom 28:45-48 
Toate blestemele acestea vor veni peste tine, te vor urmări și te vor ajunge până vei fi nimicit, 
pentru că n-ai ascultat de glasul Domnului Dumnezeului tău, pentru că n-ai păzit poruncile Lui și 
legile Lui, pe care ți le-a dat. Ele vor fi veșnic ca niște semne și minuni pentru tine și sămânța 
ta. Pentru că, în mijlocul belșugului tuturor lucrurilor, n-ai slujit Domnului Dumnezeului tău cu 
bucurie și cu dragă inimă, vei sluji în mijlocul foamei, setei, goliciunii și lipsei de toate, 
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vrăjmașilor tăi, pe care-i va trimite Domnul împotriva ta. El iți va pune pe grumaz un jug de fier, 
până te va nimici. 

Deuteronom 28:62-63 
După ce ați fost atât de mulți ca stelele cerului, nu veți mai rămâne decât un mic număr, pentru 
că n-ai ascultat de glasul Domnului Dumnezeului tău. După cum Domnul Se bucura să vă facă 
bine și să vă înmulțească, tot așa Domnul Se va bucura să vă piardă și să vă nimicească; și veți fi 
smulși din țara pe care o vei lua în stăpânire. 
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Isus a prezis asta? 
 Da! 

 Matei 24:4-25 
Drept răspuns, Isus le-a zis: „Băgați de seamă să nu vă înșele cineva. Fiindcă vor veni mulți în 
Numele Meu și vor zice: „Eu sunt Hristosul!” Și vor înșela pe mulți. Veți auzi de războaie și vești 
de războaie: vedeți să nu vă înspăimântați, căci toate aceste lucruri trebuie să se întâmple. Dar 
sfârșitul tot nu va fi atunci. Un neam se va scula împotriva altui neam, și o împărăție împotriva 
altei împărății; și, pe alocuri, vor fi cutremure de pământ, foamete și ciume. Dar toate aceste 
lucruri nu vor fi decât începutul durerilor. 

Atunci vă vor da să fiți chinuiți și vă vor omorî; și veți fi urâți de toate neamurile pentru Numele 
Meu. Atunci mulți vor cădea, se vor vinde unii pe alții și se vor urî unii pe alții. Se vor scula mulți 
proroci mincinoși și vor înșela pe mulți. Și, din pricina înmulțirii fărădelegii, dragostea celor mai 
mulți se va răci. Dar cine va răbda până la sfârșit va fi mântuit. Evanghelia aceasta a Împărăției 
va fi propovăduită în toată lumea, ca să slujească de mărturie tuturor neamurilor. Atunci va 
veni sfârșitul. 

De aceea, când veți vedea „urâciunea pustiirii”, despre care a vorbit prorocul Daniel, „așezată în 
Locul Sfânt” – cine citește să înțeleagă! – atunci, cei ce vor fi în Iudeea să fugă la munți; cine va 
fi pe acoperișul casei să nu se coboare să-și ia lucrurile din casă; și cine va fi la câmp să nu se 
întoarcă să-și ia haina. Vai de femeile care vor fi însărcinate și de cele ce vor da țâță în zilele 
acelea! Rugați-vă ca fuga voastră să nu fie iarna, nici într-o zi de Sabat. Pentru că atunci va fi un 
necaz așa de mare, cum n-a fost niciodată de la începutul lumii până acum și nici nu va mai fi. 

Și dacă zilele acelea n-ar fi fost scurtate, nimeni n-ar scăpa; dar, din pricina celor aleși, zilele 
acelea vor fi scurtate. Atunci dacă vă va spune cineva: „Iată, Hristosul este aici sau acolo”, să 
nu-l credeți. Căci se vor scula hristoși mincinoși și proroci mincinoși; vor face semne mari și 
minuni, până acolo încât să înșele, dacă va fi cu putință, chiar și pe cei aleși. Iată că v-am spus 
mai dinainte. 

 Din nou, acest pasaj are aplicații globale, apocaliptice, dar e ca o spirală repetitivă, crescătoare. 
Înainte ca să se aplice lumii, se aplică Bisericii. Spiritualul vine întâi, apoi se manifestă în lumea 
materială. Dacă ne uităm la aplicațiile acestui pasaj asupra Bisericii, cred că poți vedea că noi suntem 
deja plini de toate lucrurile acestea și că Isus a prezis asta. Și că asta trebuia să i se întâmple Israelului 
spiritual, înainte de a i se putea întâmpla Israelului natural și lumii. 

 Trebuia să fim atenți ca să nu ne înșele nimeni. Nu am fost. Vor fi războaie între neamuri și 
împărății – astfel creștinii au ucis atât de mulți alți creștini în timpul Evului Întunecat și în timpul 
Reformei, și așa avem acum peste 37.000 de denomiNAȚIUNI și începem una nouă la fiecare două zile. 
Chiar poți să divizezi o denominațiune fără ură în inima ta? Și dacă ai ură pentru fratele tău în inima ta, 
asta e la fel ca o crimă. Există foamete spirituală printre cei din poporul lui Dumnezeu și ocazional 
scuturarea unui cutremur care pare că ar putea declanșa ceva, dar se termină curând. Toate acestea 
sunt începutul durerilor nașterii. 

 ATUNCI vom fi dați să fim persecutați. Persecutați de cine? De dușman, de Dragonul Roșu. Și 
mulți au fost omorâți de Dragonul Roșu. Ne urâm unii pe alții și suntem urâți de lume. Mulți s-au întors 
de la credință și se trădează și se urăsc unii pe alții. Au apărut mulți profeți mincinoși și au înșelat pe 
mulți. Orice om care spune că nu trebuie să fim un singur trup, și că nu trebuie să ascultăm de 
Cuvântul lui Dumnezeu și să ne iubim necondiționat frații este un profet fals, mincinos – și din aceștia 
sunt legiuni. Dragostea celor mai mulți s-a răcit și asta din cauza răutății pe care am lăsat-o să pătrundă 
prin faptul că ne-am dus pe drumul nostru și am urmat profeți falși, mincinoși. Dar NUMAI cel care stă 
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în picioare până la sfârșit va fi mântuit. NUMAI cei care nu sunt sub un Dragon Roșu vor fi mântuiți. 
NUMAI aceia pot să predice evanghelia adevărată a Împărăției tuturor neamurilor. 

 Urâciunea care provoacă pustiire este anticristul și când vedem duhul Anticristului în locurile 
noastre sfinte, peste adunările și lucrările noastre de slujirile, sau în propriile noastre inimi – trebuie SĂ 
FUGIM SPRE ÎNĂLȚIMI și să nu ne uităm înapoi. Nu lua cu tine nimic, nu te întoarce pentru nimic. Nu 
spune nimănui rămas bun. Fugi și nu te uita înapoi. Dacă te duci înapoi, vei ajunge înapoi sub Dragonul 
Roșu. Și, dacă nu ai grijă, și singur acasă vei ajunge sub unul făcut de tine însuți! 

 Domnul spune clar că atât de mulți vor fi amăgiți și atât de mulți vor muri, încât NIMENI nu ar 
supraviețui dacă acele zile nu ar fi scurtate. Dragonul Roșu a devorat aproape totul. Zilele au fost 
scurtate de dragul celor care au stat neclintiți până la sfârșit. Altfel până și ultimii dintre cei aleși ar fi 
amăgiți și nu ar mai rămâne nimeni. 

 Te implor, ieși afară din ea. Fugi! Evadează! Ieși afară de sub Dragonul Roșu și scoate-l din tine 
pe Dragonul Roșu! Și singura cale este să te pocăiești. Cineva cu Darul Pocăinței trebuie să-l reverse 
asupra ta. Acum înțeleg mai bine ca niciodată de ce m-a pus Domnul să scriu cartea „Scuze către 
întreaga lume”. Domnul a spus că, dacă mă rog cu cineva și mă pocăiesc sincer în fața lor pentru 
lucrurile pe care le-am făcut și ei măcar dau din cap în semn că sunt de acord că au făcut aceleași 
lucruri și au nevoie de iertare, atunci El se va întoarce de la mânia Lui aprinsă față de ei, îi va vindeca și 
le va restaura țara. El vrea foarte, foarte mult să ridice acest blestem, dar El este drept și regulile Lui 
sunt clare. Fără pocăință nu este nicio iertare a păcatelor. Și o puternică amăgire nu te va lăsa deloc să 
te pocăiești. Așa că vei muri. Punct. Dacă nu găsește Domnul o cale să te elibereze. Dacă Domnul nu 
trimite pe cineva să-ți arate calea, te-ai ars. Am fost sub el și acum știu cât de rău am fost amăgit. Și 
dacă mă întorc din nou sub el, știu că va fi încă și mai rău pentru că miza este mereu din ce în ce mai 
mare. 

 OK, nu e numai asta, ci trebuie să vezi că Isus a recrutat ca ucenici oameni care NU erau sub 
blestemul Dragonului Roșu la vremea acea. Fariseii și saducheii erau în mod supranatural încăpățânați 
și orbi și Isus a spus că ei sunt fii ai iadului și nu vor intra în rai (Matei 23). Chiar dacă erau în sinagogă 
rugându-se de cel puțin trei ori PE ZI! (Cu siguranță este mai evlavios decât să faci asta doar duminica 
și miercuri seara!) 

 În mod clar, la vremea acea, Israelul se dusese pe propriul său drum și se închina tuturor 
felurilor de alte lucruri în afară de unicul Dumnezeu adevărat. Cred că ar putea fi argumentat destul de 
eficient că Isus era conștient de duhurile religioase de tip Dragonul Roșu și de blestemul din 
Deuteronom 28 și a fost destul de înțelept ca să-i recruteze ca ucenici pe cei care nu erau deja sub el. 
Chiar dacă ei cunoșteau mai puțin scriptura, le-a fost mai ușor să-L recunoască pe Mesia al lor și să 
îmbrățișeze mesajul Lui, pentru că nu erau sub un blestem venit de la Dummnezeu. De ce altfel S-ar 
afla El în mod constant în preajma colectorilor de taxe, a pescarilor și a prostituatelor – adică toți 
oamenii pe care „așezământul religios” îi considera necurați? Poate chiar „necurăția” lor i-a ținut 
departe de blestemul Dragonului Roșu! Dacă am dreptate, atunci asta chiar schimbă întreaga abordare 
a subiectului: la cine trebuie să ajungem noi cu evanghelia, nu-i așa? În loc să-i facem pe oameni să se 
transfere de la un Dragon Roșu la altul, să mergem să găsim oamenii care NU SUNT sub un blestem de 
la Dumnezeu, pentru că, de la bun început, ei nu au fost niciodată în „biserica” instituțională! 

 Sunt foarte sigur că Isus a înțeles asta foarte bine și asta i-a colorat stilul și concentrarea slujirii. 
Du-te și adu-i pe copiii mici, pe cei cu credință de copil, pe cei care nu au fost corupți de sistemele și 
structurile religioase anticriste și de „înțelepciunea” modernă. Și dacă le pui în cale o piatră de 
poticnire și-i pui sub un Dragon Roșu, ar fi mai bine pentru tine să ai legată de gât o piatră de moară și 
să fii aruncat în ocean. (Matei 18:6) 
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Cum ieși de sub el? 
 Tot Ezechiel 9 este soluția. ÎNTOTDEAUNA răspunsul corect este pocăința individuală și în 
comun. Am menționat deja asta? Nu pot să subliniez îndeajuns nevoia de pocăință. Pocăința este cheia 
care deschide toate ușile.  

 Tot ce trebuie să faci este să spui că-ți pare rău și să fii sincer. El nu este absurd, El doar te 
așteaptă să vezi ce ai greșit și să recunoști! Tu îi tratezi altfel pe copiii tăi? TU le dai înapoi camionul de 
jucărie înainte ca ei să spună că le pare rău că l-au lovit pe fratele lor cu el? Sigur că NU! Le oprești 
jocul ca să aibă timp să se gândească la ce au făcut și să spună că le pare rău! Ce fel de părinte ar trece 
cu vederea când un copil îl trosnește în cap pe celălalt? Nu asta facem noi tot timpul în „biserică”? Nu 
ieși din timpul de pedeapsă până când nu spui că-ți pare rău! 

 Iacov 4:4-10 
Suflete preacurvare! Nu știți că prietenia lumii este vrăjmășie cu Dumnezeu? Așa că cine vrea să 
fie prieten cu lumea se face vrăjmaș cu Dumnezeu. Credeți că degeaba vorbește Scriptura? 
Duhul pe care L-a pus Dumnezeu să locuiască în noi ne vrea cu gelozie pentru Sine. Dar, în 
schimb, ne dă un har și mai mare. De aceea zice Scriptura: „Dumnezeu stă împotriva celor 
mândri, dar dă har celor smeriți.” Supuneți-vă, dar, lui Dumnezeu. Împotriviți-vă diavolului, și el 
va fugi de la voi. Apropiați-vă de Dumnezeu, și El Se va apropia de voi. Curățați-vă mâinile, 
păcătoșilor; curățați-vă inima, oameni cu inima împărțită! Simțiți-vă ticăloșia; tânguiți-vă și 
plângeți! Râsul vostru să se prefacă în tânguire, și bucuria voastră în întristare: smeriți-vă 
înaintea Domnului, și El vă va înălța. 

 2 Cronici 7:14 
Dacă poporul Meu, peste care este chemat Numele Meu se va smeri, se va ruga și va căuta fața 
Mea, și se va abate de la căile lui rele – atunci îl voi asculta din ceruri, îi voi ierta păcatul și-i voi 
tămădui țara. 

 Ieremia 3:12-15 
„Întoarce-te, necredincioasa Israel, zice Domnul. Nu voi arunca o privire întunecoasă împotriva 
voastră, căci sunt milostiv, zice Domnul, și nu țin mânie pe vecie. Recunoaște-ți numai 
nelegiuirea, recunoaște că ai fost necredincioasă Domnului Dumnezeului tău, că ai alergat 
încoace și încolo la dumnezei străini, sub orice copac verde, și că n-ai ascultat glasul Meu, zice 
Domnul. Întoarceți-vă, popor răzvrătit, zice Domnul; căci Eu sunt Soțul vostru, Eu vă voi lua, pe 
unul dintr-o cetate, pe doi dintr-o familie, și vă voi aduce înapoi în Sion. Vă voi da păstori după 
inima Mea, și vă vor paște cu pricepere și cu înțelepciune. 

 Ieremia 26:13 
Acum îndreptați-vă căile și faptele, ascultați glasul Domnului Dumnezeului vostru, și DOMNUL 
Se va căi de răul pe care l-a rostit împotriva voastră! 

 Ezechiel 18:21-32 - (Du-te și citește.) 

 Sunt încă MULTE altele ca acestea. (Vezi la pagina 74, anexa C) 

 Ioel 1:13-14 
Încingeți-vă cu saci, voi preoți, și plângeți! Bociți-vă, slujitori ai altarului; veniți și petreceți 
noaptea îmbrăcați cu saci, slujitori ai Dumnezeului meu! Căci au încetat darurile de mâncare și 
jertfele de băutură din Casa Dumnezeului vostru. Vestiți un post, chemați o adunare de 
sărbătoare; strângeți pe bătrâni, pe toți locuitorii țării, în Casa Domnului Dumnezeului vostru și 
strigați către Domnul.” (Și din nou în Ioel 2:15-17) 

 Apoi Domnul răspunde în Ioel 2:18-19 
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Atunci Domnul va fi plin de râvnă pentru țara Lui și Se va îndura de poporul Său. Domnul va 
răspunde și va zice poporului Său: „Iată, vă trimit grâu, must și untdelemn proaspăt, ca să vă 
săturați de ele, și nu vă voi mai face de ocară între neamuri.” 

 Și DUPĂ ce ei spun că le pare rău, ȘI Lui I se face milă de ei și Se întoarce, ATUNCI: 

 Ioel 2:28-32 
Și DUPĂ ACEEA voi turna Duhul Meu peste orice făptură; fiii și fiicele voastre vor proroci, 
bătrânii voștri vor visa vise, și tinerii voștri vor avea vedenii. Chiar și peste robi și peste roabe voi 
turna Duhul Meu în zilele acelea. Voi face să se vadă semne în ceruri și pe pământ: sânge, foc și 
stâlpi de fum; soarele se va preface în întuneric, și luna, în sânge, înainte de a veni ziua 
Domnului, ziua aceea mare și înfricoșată. Atunci oricine va chema Numele Domnului va fi 
mântuit. Căci mântuirea va fi pe muntele Sionului și la Ierusalim, cum a făgăduit Domnul, și 
între cei rămași (supraviețuitorii) pe care-i va chema Domnul. 

 Oamenii chiar că folosesc greșit această bucată din acest ultim verset: „Oricine va chema 
Numele Domnului va fi mântuit.” Nu zice să chemi numele lui „Isus Salvatorul”, spune să chemi numele 
DOMNULUI – stăpân, rege, conducător, domnitor, împărat – asta înseamnă supunere zilnică, 
instantanee, radicală, nu să-L chemi o dată, ca pe salvamarul de la ștrandul din localitate. Dar nu se 
termină aici, cei salvați nu sunt „oricine”, ci cei care cheamă numele Domnului ȘI se numără printre 
supraviețuitorii pe care îi cheamă DOMNUL. Cine sunt supraviețuitorii? Rămășița din Ezechiel 9 care 
plâng și se pocăiesc și jelesc pentru starea de lucruri. Nu ORICINE chemă numele Domnului va fi 
salvat/mântuit. Din Matei 25:31:46 reiese clar că mulți vor zice „Doamne, Doamne” și El tot poate să 
spună: „Plecați de la Mine, niciodată nu v-am cunoscut.”. Amintește-ți că în Ezechiel 9 El le spune 
îngerilor morții să măcelărească pe toată lumea și să înceapă cu bătrânii care erau înaintea Templului! 
Nu te simți prea confortabil, mai bine ar fi să fii FOARTE sigur că știi că ești în echipa potrivită. Chiar să 
fii un bătrân/un prezbiter în Templu, nu e o garanție că ești în siguranță! Pocăința este cheia! 

 Pe scurt, dacă nu poți să te pocăiești, sau nu crezi că ai nevoie să te pocăiești, probabil că ești 
sub blestem. Caută pe cineva care POATE să se pocăiască și pune-l să-ți arate cum s-o faci, sau să-și 
toarne darul peste tine. Tot scopul meu este să ridic oameni care sunt liberi-de-Dragon și care pot să 
rămână astfel. Dacă ai nevoie de mine ca să vin să mă rog pentru/împreună cu tine și/sau lucrarea ta 
de slujire, mi-ar plăcea să fac asta (dacă Domnul permite). 

 Mai există și alții, nu spun că sunt doar eu, dar nu sunt atât de mulți pe cât ai crede. Chiar mulți 
dintre oamenii care sunt în afara sistemului „bisericii instituționale” sunt încă sub propriul lor Dragon 
Roșu. Există și o „biserică de casă” Dragon  Roșu. Există și un „lup singuratic, profet rătăcitor” Dragon 
Roșu. (Am întâlnit o grămadă din aceștia.) Și mii de alte arome.  

 Dacă citești asta și ești un pastor, preot, episcop, apostol, papă, lider laic, părinte sau altceva ce 
ai o turmă de orice dimensiune care depinde de tine, te rog, roagă-te rugăciunea asta cu toată inima ta 
– dacă poți: 

 

 

 

Dragă Isuse, chiar n-am idee cât de multe din lucrurile pe care le susțin eu sunt create de om, 
dar sunt sigur că unele sunt. Îmi pare foarte rău. Vreau Adevărul curat și nimic altceva. Vreau ca 
Duhul Tău să fie pe deplin și complet stăpân pe mine în toate privințele. Dacă există ceva în mine sau 
în slujirea mea care nu-Ți este plăcut, te rog, ucide acel lucru. Fă orice ar fi nevoie, smulge-l, arde-l, 
sfărâmă-l, zdruncină-l – dacă eu nu pot să renunț la el, atunci pur și simplu smulge-l din strânsoarea 
mea. Dacă nu pot să-l văd, Te rog, îndepărtează solzii de pe ochii mei prin orice mijloace ar fi 
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necesare. Curăță-Ți templul și începe cu mine. Nu mă lăsa să fiu mulțumit de mine și împăcat cu ceea 
ce era înainte. Vreau prezența Ta deplină chiar acum. Te rog, Doamne, revarsă din belșug Darul 
Pocăinței asupra mea și a oilor mele. Lasă-mă să văd prin ochii Tăi, chiar dacă e dureros. Vorbesc 
serios. Cu orice preț. Te rog doar să mă ții de mână când mă doare. Te iubesc, Isuse. Am încredere în 
Tine. Îmi pare rău că am urmat vreodată propria mea cale, chiar și în cel mai mic detaliu. Te rog, 
Tată, în Numele lui Isus, Te rog, repară asta! Amin.    
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Cum ar fi să fii complet liber de Dragonul Roșu? 
 Ei bine, când Israel era complet ascultător și urma poruncile lui Dumnezeu, nicio națiune nu 
putea să stea împotriva lor. Cuvântul lui Dumnezeu spune că El te va ridica deasupra națiunilor și nicio 
armă făurită împotriva ta nu va prospera. Deci, după cum văd eu, oamenii care sunt complet liberi de 
orice jug, sunt afară de sub orice blestem, au fost transformați prin reînnoirea minții lor, și sunt morți 
și Hristos e Cel ce trăiește în ei – sunt fiii făcuți cunoscuți/descoperiți ai lui Dumnezeu, după care geme 
pământul. (Romani 8:19) Am mai văzut mici licăriri ale lor, mai înainte, în Ilie și Elisei și Moise și Avraam 
și Enoh și alții care au fost socotiți neprihăniți. Dar Cuvântul lui Dumnezeu spune că cel mai mare 
dintre toți profeții a fost Ioan Botezătorul și că cel mai mic dintre NOI care are Duhul Sfânt este mai 
mare decât el! Deci, cum se face de nu vedem asta în fiecare creștin de pretutindeni? Pentru că ei nu 
își manifestă calitatea de fiu – pentru că merg pe calea lor. 

 Gândește-te la asta: oamenii discută adesea despre toate motivele posibile pentru care 
Dumnezeu pare că-i vindecă pe oameni mai des (și în mod mai spectaculos) în Africa, în India și în Asia. 
Am prieteni de încredere, care au văzut cu proprii lor ochi oameni cărora le-au crescut membrele, sau 
cu coloane vertebrale îndreptate, sau tumori gingantice care pur și simplu au căzut, sau chiar și 
miraculoase pierderi în greutate în timp ce erau la rând pentru rugăciune. Prin puterea lui Dumnezeu 
lucrând prin mine am văzut oameni vindecați de autism, probleme de auz, probleme cardiace, 
probleme ale articulațiilor, migrene, dureri cronice sau acute de orice fel, leziuni la coloană și la cap – 
la fel ca și asupriri demonice ca schizofrenie, agorafobie, depresie, frică, pofte sexuale (curvie), și 
dependențe de toate felurile eliminate instantaneu. Știu că sunt lucruri reale și știu că așa lucrează 
Dumnezeu și astăzi.  

 Am auzit tot felul de teorii despre motivul pentru care nu vedem mai multe din acestea în 
America, de la lipsa de credință, până la a nu fi îndeajuns ca un copil, și până la cele care spun că totul 
este fals sau satanic și că oricum nu sunt cu adevărat de la Dumnezeu. (Și te provoc să găsești 
ORIUNDE în Cuvânt unde spune că Satana vindecă oamenii.) Oricum, niciunul dintre aceste argumente 
nu mă mulțumește. Oamenii sunt vindecați acolo, chiar sunt înviați din morți. Altceva este în spatele 
acestui lucru. 

 Cel mai potrivit răspuns pe care l-am găsit este acesta: Deuteronom 28 spune că vei avea boli 
istovitoare care nu pot fi vindecate, că vei fi chinuit și nu va fi nimeni care să te ajute, că cerul deasupra 
ta va fi de aramă, că vei suferi până vei fi nimicit. Dacă o națiune, sau un popor sau un sat nu-L 
cunoaște pe Dumnezeu și nu L-a cunoscut niciodată, atunci când apare acolo cineva neprihănit și trimis 
de Dumnezeu și se roagă pentru vindecarea lor, este probabil că ei se vor vindeca, astfel încât 
Dumnezeu să-Și arate slava și să le dea dovadă despre Sine Însuși. Dar atunci când o țară, sau un popor 
sau un sat Îl cunoștea deja pe Dumnezeu și și-a urmat propriul drum în mod intenționat și răzvrătit, de 
regulă nu ar trebui să se aștepte ca vreo vindecare supranaturală să apară în vreun fel. Și dacă totuși 
apare cât de cât, este doar mila lui Dumnezeu pentru un individ ici și colo.  

 Deci, cea mai bună explicație pe care o pot găsi pentru întrebarea: de ce oamenii se vindecă în 
Africa și în Asia și nu în America (sau în Occident, de altfel), este că Occidentul este deja evanghelizat și 
I-a întors spatele lui Dumnezeu creându-și propriile amestecuri de religii misterioase și numindu-se 
„creștini” și El a pus peste ei blestemele din Deuteronom 28. Rugăciunea unui om „neprihănit” este de 
mare folos (are mare putere). Rugăciunea unui om „denominațional” s-ar putea să nu folosească la 
mai nimic (să n-aibă nicio putere). 

 Să fii cald și pufos și „prietenos cu cei care caută” nu va pune capăt acestei situații. Vrei să știi 
care este „scopul” tău? N-ai nevoie de patruzeci de zile ca să-ți dai seama ce poți să faci TU pentru 
Dumnezeu. Pur și simplu plângi și pocăiește-te și jelește-te în fața altarului pentru faptul că tot timpul 
tu n-ai știut care este scopul lui Dumnezeu pentru tine – și că nu ai umblat în el. Nu se poate spune cât 
de mult sânge e pe capul tău pentru ocaziile ratate și pentru răzvrătirea fățișă de a merge pe propria ta 
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cale în tot acest timp. Nu vei fi redeșteptat până când nu îți ceri iertare pentru că ești tipul de 
persoană care are nevoie să fie trezită! Dacă strigi către El, El îţi va deschide uşile şi îţi va explica totul, 
iar Duhul Sfânt va fi învăţătorul tău. Niciun OM nu îți poate spune cine ești în Hristos – nici măcar tu. 
Trebuie s-o auzi direct de la Dumnezeu și să umbli în identitatea ta în Hristos. 

 Deci, cum ar fi să fii complet liber-de-Dragon? În primul rând, bolile egiptenilor nu s-ar mai lipi 
de tine și rugăciunile tale pentru eliberare ar avea cu adevărat putere. Poate că oamenii din America ar 
putea începe să se vindece și să fie eliberați la scară largă. În combinație cu păstrarea paharului tău 
plin cu Isus și a fi parte a unui oraș sfeșnic, probabil că nimic nu ți-ar putea rezista. (Citiți mai multe 
despre asta pe website.) 
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Cum ar fi să fii complet sub conducerea lui Hristos? 
Nu că am atins pe deplin scopul, dar mă străduiesc înspre premiu și mor zilnic pentru ca Hristos 

în mine să poată trăi. Spre gloria Lui, El mi-a permis să-I aud vocea foarte clar. Nu doar în vise și viziuni, 
ci toată ziua în fiecare zi. El îmi îndrumă cărările în toate felurile. Aș recomanda să citești „Practicarea 
prezenței lui Dumnezeu” de Fratele Lawrence. Această carte a ajutat la formarea mea și am căutat 
acest tip de intimitate cu Dumnezeu. Și El spune că dacă Îl cauți, Îl vei găsi. Și eu asta am făcut.   

 El mă trezește dimineața. Nu am ceas deșteptător. Nu port ceas. El îmi spune ce să citesc din 
Scriptură și ce înseamnă și cum se va aplica pentru mine în ziua aceea. El îmi spune cu ce să mă îmbrac, 
ce să mănânc, unde să mă duc, ce să spun (sau să nu spun), ce loc de muncă să-mi iau și cum să fac 
munca. El îmi spune ce să mă rog. El se roagă prin mine sau vorbește prin mine celor în nevoie. El 
zdrobește demonii care vin împotriva mea în fiecare zi. El este scutul meu și furnizorul meu. El este 
Capul meu și eu sunt robul slujitor al Său. Nu mă tem de niciun om și nu urmez pe niciun om. Nu sunt 
sub „acoperirea” nimănui pentru că Hristos este capul meu. Nu este niciun om care să stea între mine 
și Dumnezeu și care să-mi spună ce să fac. Deși sunt mulți frați în jurul meu care mă sfătuiesc și mă 
consiliază și mă învață și mă dezaprobă și mă mustră, în cele din urmă trebuie să obțin o confirmare de 
la Tron cu privire la orice. Nu fac niciun plan, nu cheltuiesc niciun ban, nu mă duc nicăieri, nu mănânc 
nimic fără să fiu sigur că asta vrea El să fac. Și am mai multă bucurie și pace decât am știut vreodată că 
este posibil – chiar și în fața unor cantități uluitoare de opoziție și suferință. 

 Fac eu greșeli? Da. Câteodată nu aud bine, câteodată Îl bat la cap ca să-mi permită ceva ce El ar 
vrea să nu-mi permită, dar îmi face pe plac ca să mă învețe o lecție. Câteodată întreb „Pot să fac 
asta?”, în loc să întreb „Ar trebui să fac asta?”. (Asta m-a băgat într-o mulțime de probleme, până când 
El mi-a explicat care e deosebirea dintre ele și mi-a scris-o pe inimă!) Uneori am fost sub un Dragon 
Roșu creat de mine și am auzit ceea ce eram sigur că este Dumnezeu, dar era un spirit mincinos trimis 
de la Tron cu intenția să mă distrugă pentru că am urmat propriul meu drum. Câteodată oamenii din 
jurul meu aud greșit și eu nu verific întrebându-L pe El. Alteori sar să vorbesc, înainte de a întreba ce să 
spun. Uneori am vorbit despre revelații care erau doar pentru mine, personal și nu pentru alte urechi. 
Dar totul devine din ce în ce mai bine și nu Îi cer niciodată să stingă sau să dea mai încet focul care mă 
rafinează. 

 Lucrarea la care m-a chemat El este sub conducerea Lui. El dictează ritmul, scopul, efectul, 
concentrarea atenției, bugetul, metoda, momentul – totul. Nu există ședințe de comitet. Nu există 
voturi, nu există consultanți plătiți. Există doar Hristos Capul și eu ca mâini și picioare. Când am nevoie 
de o confirmare, El îmi oferă una. Când am nevoie de o mustrare, El Însuși mă mustră sau trimite pe 
cineva. 

 Într-o întâlnire pentru închinare sau pentru rugăciune, El stabilește timpul și locul, El invită 
oamenii, El îndrumă rugăciunile, El lucrează prin noi așa cum vrea El. El identifică nevoile persoanelor 
prezente și se asigură că acestea sunt îndeplinite în ordinea priorităților. Nimeni nu pleacă acasă 
neschimbat. Invariabil El Își face apariția cu putere pentru că noi ne dăm la o parte din calea Lui. 
Nicăieri pe unde am fost nu am experimentat niciodată genul de prezență și puterea lui Dumnezeu așa 
cum le-am experimentat în micul magazin de mobilă al lui Dumnezeu din Liberty, Missouri. Și chiar 
dacă acel sezon a trecut, El continuă să-Și facă apariția de fiecare dată când noi ne dăm la o parte din 
calea Lui și Îl invităm sincer să fie pe deplin la comandă și Îl scoatem din orice cutie în care am fi 
încercat să-L înghesuim. 

 Ce ar însemna pentru „biserică” să se dea într-adevăr, sincer la o parte din calea Lui? Măcar 
vedem noi cât de mult Îi stăm în cale? Din cauza orbirii inimii noastre, mă îndoiesc că există vreun lider 
al bisericii care să vadă cu adevărat cât de mult îl îndurerează pe Duhul Sfânt. Mi-ar plăcea să le spun – 
și am încercat uneori – dar niciodată nu pare să ajute la ceva. De fapt, în mod supranatural niciodată 
nu pare să ajute la ceva! Chiar și cel mai îndârjit secularist, ateu sau om de afaceri ar asculta mai 
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politicos – în eventualitatea că aș putea avea o idee despre ceva și ar îmbunătăți ceea ce fac ei. Cele 
mai multe restaurante sau afaceri care oferă servicii au o cutie pentru Comentariile clienților și 
analizează cu atenție reacțiile lor – dar pentru un pastor acesta e ABSOLUT ULTIMUL lucru cu care ar 
vrea să-și piardă timpul. Cum ar putea un om, care spune că-L iubește pe Dumnezeu și se teme de El, 
să nesocotească cu atâta nesimțire și nepăsare pe oricine vine în numele Domnului și îi arată greșeala, 
mă depășește. TREBUIE să fie ceva supranatural. Nu pot să găsesc nicio altă explicație pentru modul în 
care „creștinii” normali, iubitori, grijulii, duioși, îi pot ucide cu pietre pe profeți – decât că Dumnezeu 
le-a împietrit inimile, le-a orbit ochii, le-a închis urechile și încă nu dorește să-i elibereze. 

Matei 13:14-15 
Și cu privire la ei se împlinește prorocia lui Isaia, care zice: „Veți auzi cu urechile voastre, și nu veți 
înțelege; veți privi cu ochii voștri, și nu veți vedea. Căci inima acestui popor s-a împietrit; au ajuns 
tari de urechi, și-au închis ochii, ca nu cumva să vadă cu ochii, să audă cu urechile, să înțeleagă cu 
inima, să se întoarcă la Dumnezeu, și să-i vindec.” 

 Tot ce m-a învățat El în ultimii doi ani (și înainte), se integrează cumva în acest mesaj despre 
Dragonul Roșu. Știu că, dacă am fi sub conducerea Lui, modelul bisericii ar fi biserica-oraș – un singur 
trup într-un oraș, sub conducerea Lui și lucrând așa cum a poruncit El. Cum s-ar manifesta și cum ar 
arăta în practica reală, în fiecare oraș în parte, n-am nicio idee. În unele orășele v-ați putea aduna cu 
toții într-o singură clădire. În altele ar însemna biserici-de-casă peste tot prin oraș, în unele ar însemna 
stadioane pline de lume. În unele cazuri s-ar putea să nu pară foarte diferit de ceea ce avem în prezent. 
Nu am nici o idee. Din fericire, nu este treaba mea să-ți conduc orașul. Datoria mea este să te eliberez 
de Dragonul Roșu, astfel încât să-L poți auzi pe Dumnezeu și EL să-ți poată direcționa toate căile. 

 Știu că dacă am fi sub conducerea Lui, modul în care gestionăm banii ar fi foarte diferit. Modul 
în care ne raportăm instituțional la guvern ar fi foarte diferit. Felul în care ne raportăm la alți creștini ar 
fi foarte diferit. Muzica ar fi diferită. „Serviciile” din biserică ar fi diferite. Conducerea ar fi diferită. 
Vindecarea ar fi diferită. Cred că nici nu ne putem închipui cât de creativ poate să fie El în 
particularizarea fiecărei situații la nevoile exacte ale oamenilor prezenți în acel moment. Nimic nu ar fi 
repetitiv sau măcar previzibil. Oameni la care nu ne-am fi așteptat niciodată ar fi cei mai mari 
evangheliști și profeți și învățători și muzicieni. Duhul Sfânt suflă ca vântul și nimeni nu știe unde 
merge sau de unde a venit. Cam așa am fi și noi. Dar am fi eficienți pentru Evanghelie și am respinge 
întunericul, în loc să fim cooptați de el. 

 De îndată ce Dragonul Roșu poate înceta să ne mai folosească picioarele, autoritatea noastră 
spirituală și bunurile noastre pentru a-și îndeplini scopurile sale, atunci vom putea să câștigăm 
avantajul și să începem să-l zdrobim sub călcâiul nostru. 

 Nu-i așa că ar fi frunos? 

 Mai există încă acea mică problemă a Marii Trimiteri, însărcinarea finală dată de Isus de a 
răspândi ADEVĂRATA Evanghelie în toată lumea. (Matei 28:18-20; Marcu 16:14-20) Există ceva mai 
important decât asta? Mai exact, cum vom face asta în timp ce ne luptăm și ne batem unii cu alții și 
toți mergem pe căile noastre? De fapt, a cui Evanghelie o predicăm noi? Isus NU a spus să mergem în 
toată lumea și să predicăm Evanghelia Baptistă sau Evanghelia Penticostală sau Evanghelia Luterană. 
Trebuie să-L predicăm pe Hristos și pe El răstignit. Trebuie să fim Un Singur Trup și trebuie să ne iubim 
unii pe alții. Dacă ei ne vor cunoaște după dragostea noastră și noi suntem plini de ură și de mânie și 
de vrajbă și de grupulețe – poate că ar trebui să încetăm să mai predicăm ORICE până când eliminăm 
toate astea și ÎNSUȘI DOMNUL ne va deschide gurile. Poate că ar trebui să ne lovim peste față și să 
recunoaștem că suntem cu TOȚII oameni cu buze necurate și facem parte dintr-un popor cu buze 
necurate și să-L implorăm să ardă din noi necurăția asta, prin orice mijloace. (Isaia 6) Trebuie să 
încetăm să mai străbatem uscatul și marea pentru a face un singur convertit și apoi să-l facem un fiu al 
iadului de două ori mai mult decât suntem noi. (Matei 23:15) Daa, ar fi frumos. 
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 Nu putem să răspândim adevărata Evanghelie până când noi nu suntem creștini adevărați. Și nu 
putem să fim creștini adevărați până când nu suntem pe deplin sub conducerea lui Hristos și a nimănui 
altcuiva. Trebuie să ne pocăim și să aruncăm toți Dragonii Roșii de pe noi. Pe toți. Din cele șapte 
scrisori către biserici, din Apocalipsa 2-3, două dintre ele nu au fost criticate – Smirna și Filadelfia, 
ambele sărace. Indiferent pentru ce au fost criticate celelalte cinci, rețeta este întotdeauna aceeași – 
POCĂIȚI-VĂ!  

 ALTĂ soluție oferită de Isus NU există. Altă speranță nu există. Nu există suficientă muzică bună 
de închinare și nici servicii de supraveghere a copiilor cu adevărat excelente, și nicio predicare 
explicativă grozavă care să schimbe acest lucru. SINGURA soluție, singura rețetă, singurul lucru care Îi 
va atrage atenția este pocăința.  

 Începe cu asta – Anexa C. Poate c-ai văzut-o deja. Citește scrisoarea „Scuze către întreaga lume” 
(o găsești la pagina 60) și dacă simți că ai contribuit la – sau nu ai încercat personal să oprești mai 
degrabă – construirea unui sistem care nu este ceea ce a vrut Dumnezeu, atunci pocăiește-te pentru 
păcatele tale și pentru păcatele strămoșilor tăi. Și fă-o cu sinceritate, și nu te mai întoarce acolo. 
Aleargă spre munți chiar acum și nici măcar să nu te întorci să-ți iei haina. Ieșiți din ea, poporul meu – 
și scoate-o și PE EA din TINE! (Apoc. 18:4-8)  

 Doamne, revarsă Darul Pocăinței asupra Trupului Tău și asupra acestui neam. Te rog, 
iartă-ne că ne-am dus pe căile noastre. Te rog, ai milă de noi și întoarce-te de la furia Ta cea 
dreaptă. Tu ești drept și adevărat și judecata Ta este dreaptă. Merităm mult mai rău decât 
ceea ce ne-ai făcut Tu. Te rog, Tată, te rog de dragul Numelui Tău Cel Sfânt, adu-ți aminte de 
poporul Tău și întoarce-Te de la mânia Ta. Te rog să trimiți rămășița care ne poate învăța cum 
să ne rugăm și cum să ne pocăim în duh și în adevăr. Te rog Abba, schimbă asta. Te rog să 
repari asta. Îmi pare rău că am noi stricat-o. Îmi pare rău că nu am urmat instrucțiunile. Nu 
funcționază și au rămas piese pe dinafară. Te rog Taticule, repar-o. În numele lui Isus Hristos, 
Domnul nostru, Amin. 

 Dacă asta nu funcționează pentru tine și nu simți că te-ai pocăit suficient pentru a ieși de sub 
Dragonul tău Roșu, contactează-mă. Am o ungere specială pentru a spune cu blândețe oamenilor (și 
grupurilor) ceea ce au trecut cu vederea și pentru care mai trebuie să se pocăiască. Și să mă pocăiesc în 
fața lor, ca să poată vedea cum se face.  

 Dacă asta îți slujește și Domnul varsă asupra ta un adevărat și profund dar al pocăinței, atunci 
te rog, TE ROG, te implor – te rog să găsești pe cineva peste care să-l reverși. Du-te să plângi în fața lor 
până vor vedea cât de rea este situația și cât de disperați suntem în realitate. Vara trecută (iunie 2006) 
am petrecut două zile plângând pe trotuar în mijlocul orașului. Fă orice este nevoie. Revarsă-ți darul 
pocăinței asupra celor din jurul tău care sunt prinși sub Dragonul Roșu. Toarnă-l peste Dansatorii Șefi ai 
Dragonului dacă poți, dar să știi că lor le este cel mai greu să-l primească. 

 Vă rog, fraților, dacă aveți urechi de auzit, vă rog să auziți. Apoi MERGEȚI în toată lumea și 
arătați-le cum să se pocăiască. 
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Bucăți/piese rămase pe dinafară 

 

1 Samuel 16:14  

14. Duhul Domnului S-a depărtat de la Saul; și a fost chinuit de un duh rău care venea de la Domnul.  

Da, Dumnezeu te poate chinui. Să nu crezi că El nu poate. Dacă mergi pe calea ta, El Însuși te 
va chinui.  

Romani 1:18-32  

18. Mânia lui Dumnezeu se descoperă din cer împotriva oricărei necinstiri a lui Dumnezeu și 
împotriva oricărei nelegiuiri a oamenilor care înăbușă adevărul în nelegiuirea lor. 19. Fiindcă ce se 
poate cunoaște despre Dumnezeu le este descoperit în ei, căci le-a fost arătat de Dumnezeu. 20. În 
adevăr, însușirile nevăzute ale Lui, puterea Lui veșnică și dumnezeirea Lui se văd lămurit, de la 
facerea lumii, când te uiți cu băgare de seamă la ele în lucrurile făcute de El. Așa că nu se pot 
dezvinovăți; 21. fiindcă, măcar că au cunoscut pe Dumnezeu, nu L-au proslăvit ca Dumnezeu, nici nu 
I-au mulțumit; ci s-au dedat la gândiri deșarte, și inima lor fără pricepere/prostească s-a 
întunecat. 22. S-au fălit că sunt înțelepți, și au înnebunit; 23. și au schimbat slava Dumnezeului 
nemuritor într-o icoană care seamănă cu omul muritor, păsări, dobitoace cu patru picioare și 
târâtoare. 
24. De aceea, Dumnezeu i-a lăsat pradă (i-a dat pradă – în engl.) necurăției, să urmeze poftele 
inimilor lor; așa că își necinstesc singuri trupurile; 25. căci au schimbat în minciună adevărul lui 
Dumnezeu și au slujit și s-au închinat făpturii în locul Făcătorului, care este binecuvântat în veci! 
Amin. 
26. Din pricina aceasta, Dumnezeu i-a lăsat în voia/i-a dat pradă unor patimi scârboase; căci 
femeile lor au schimbat întrebuințarea firească a lor în una care este împotriva firii; 27. tot astfel, și 
bărbații au părăsit întrebuințarea firească a femeii, s-au aprins în poftele lor unii pentru alții, au 
săvârșit parte bărbătească cu parte bărbătească lucruri scârboase și au primit în ei înșiși plata 
cuvenită pentru rătăcirea lor (pentru perversiunea lor – în engl.). 

28. Fiindca n-au căutat să păstreze pe Dumnezeu în cunoștința lor, Dumnezeu i-a lăsat în voia/i-a 
dat pradă minții lor blestemate/depravate, ca să facă lucruri neîngăduite. 29. Astfel, au ajuns plini 
de orice fel de nelegiuire, de curvie, de viclenie, de lăcomie, de răutate; plini de pizmă, de ucidere, 
de ceartă, de înșelăciune, de porniri răutăcioase; sunt șoptitori, 30. bârfitori, urâtori de Dumnezeu, 
obraznici, trufași, lăudăroși, născocitori de rele, neascultători de părinți, 31. fără pricepere, 
călcători de cuvânt, fără dragoste firească, neînduplecați, fără milă. 32. Și, măcar că știu hotărârea 
lui Dumnezeu, că cei ce fac asemenea lucruri sunt vrednici de moarte, totuși, ei nu numai că le 
fac, dar și găsesc de buni pe cei ce le fac. 

Ioan 9:35-41 

35. Isus a auzit că l-au dat afară; și, când l-a găsit, i-a zis: „Crezi tu în Fiul lui Dumnezeu?” 36. El a 
răspuns: „Și cine este, Doamne, ca să cred în El?” 37. „L-ai și văzut”, i-a zis Isus, „și Cel care vorbește 
cu tine Acela este.” 38. „Cred, Doamne”, I-a zis el; și I s-a închinat. 39. Apoi Isus a zis: „Eu am venit 
în lumea aceasta pentru judecată: ca cei ce nu văd să vadă, și cei ce văd să ajungă orbi.” 40. Unii 
din fariseii care erau lângă El, când au auzit aceste vorbe, I-au zis: „Doar n-om fi și noi orbi!” 41. 
„Dacă ați fi orbi”, le-a răspuns Isus, „n-ați avea păcat; dar acum ziceți: „Vedem.” Tocmai de aceea, 
păcatul vostru rămâne.”  
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Fapte 17:29-31 

29. „Astfel, dar, fiindcă suntem de neam din Dumnezeu, nu trebuie să credem că Dumnezeirea 
este asemenea aurului sau argintului sau pietrei cioplite cu meșteșugirea și iscusința omului. 30. 
Dumnezeu nu ține seama de vremurile de neștiință și poruncește acum tuturor oamenilor de 
pretutindeni să se pocăiască; 31. pentru că a rânduit o zi în care va judeca lumea după 
dreptate, prin Omul pe care L-a rânduit pentru aceasta și despre care a dat tuturor oamenilor o 
dovadă netăgăduită, prin faptul că L-a înviat din morți…”  

Dacă nu predicați pocăința în adunările voastre, atunci sunteți direct în neascultare de 
porunca explicită a lui Dumnezeu. Dacă vă închinați sau urmați ORICE structură, sistem, persoană 
sau lucru făcut de om, vi se poruncește să vă pocăiți. Nu există altă cale.   
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Scrisoare deschisă de scuze către întreaga lume 
 

 Te rog să ai răbdare cu mine, acest lucru a întârziat prea mult și sunt multe lucruri de făcut. 
Vreau să mă asigur că scot totul la iveală. Nu doar pentru mine, ci și pentru că eu cred că trebuie să 
auzi asta. Poate că există și alți creștini care trebuie să-și ceară scuze și aici vor găsi curajul s-o facă. 
Apreciez că-mi acorzi din timpul tău, știu că este prețios. 

 Dragi membri ai lumii, 

 În ultima vreme am încercat să-L înțeleg mai mult pe Isus și unele lucruri, pe care nu le-am 
observat niciodată până acum, au început să mă deranjeze. Am aruncat o privire în jur și mi-e foarte 
greu să înțeleg ce am construit noi aici. Așa că, mi s-a părut că, indiferent dacă o spune altcineva sau 
nu, trebuie să îmi asum responsabilitatea pentru rolul pe care l-am jucat și să spun ce am de spus. 

 Să începem ... 

 Știu că voi credeți că creștinii sunt o adunătură de ipocriți. Noi spunem că suntem mai 
„religioși” și că noi mergem în rai, iar voi nu, și apoi ne conducem mașinile noastre mari, strălucitoare, 
cu peștișori pe portbagaj și vă tăiem calea în trafic, la fel cum trecem în fugă pe lângă tipul fără adăpost 
din colțul străzii. Noi alocăm în medie doar 2% din banii noștri pentru biserică și pentru lucrări de 
caritate, în ciuda faptului că spunem că Biblia este Cuvântul lui Dumnezeu și ea spune că ar trebui să 
dăm totul. În medie, cumpărăm la fel de multe televizoare cu ecran mare, și bărci cu motor, și 
paltoane de blană, și farduri, și cărți de baseball, și pornografie online ca oricine altcineva. Poate chiar 
mai mult. Ați văzut lider după lider care au sfârșit în închisoare, sau la tribunal, sau implicat într-un 
scandal sexual de un fel sau altul. 

 Ei bine... aveți dreptate. Suntem vinovați de toate acestea. Le-am făcut pe toate. Și îmi pare 
foarte rău. 

 Vedeți emisiunile noastre de televiziune de prost gust și băieții șmecheri care cerșesc bani și vă 
dați seama că există ceva foarte viclean și greșit aici. Un apel cu așa mare insistență pentru bani, ca să 
poată să continue transmisiunea? Ar trebui să-L folosim pe Isus doar ca pe-o altă formă de 
divertisment? Pe cine credem noi că păcălim? Unde este Isus în toate astea? Nu ar trebui să ne bazăm 
pe El? Nu ne va satisface El nevoile dacă suntem în voia Lui? 

 Ce s-a întâmplat cu sacrificiul și cu suferința și cu ajutorarea săracilor? Mi-e greață de asta. 
Vreau să spun că nu toți liderii de biserici sunt băieți răi, există o mulțime de oameni care muncesc din 
greu, bine-intenționați, care iubesc și cărora le pasă și care răspund unor nevoi reale din comunitate. 
Unii dintre ei Îl înțeleg și Îl iubesc pe Isus – dar sunt foarte sigur că acei pastori nu conduc mașini 
Bentley, nu au case de multe milioane de dolari și nici propriile lor avioane cu reacție! La urma urmei, 
cărui „dumnezeu” ne închinăm noi? Banilor? Ego-ului? Puterii? 

 Vedeți peste tot noile noastre clădiri masive și strălucitoare. La naiba, poate chiar v-am dat 
afară din casă ca să putem să ne extindem parcările. Nu puteți să înțelegeți de ce avem nevoie de 
patru biserici creștine diferite în cele patru colțuri ale aceleiași intersecții. Avem terenuri de joacă și 
piste de bowling și ligi de baschet. Avem cafea Starbucks în altar. Avem orchestre și candelabre uriașe 
și fântâni arteziene în față. Avem librării pline de „prostiile cu Isus” cu toate stilurile și aromele 
imaginabile ale suvenirurilor religioase. Dar unde este Isus? Asta a vrut EL? 

 Oh, desigur, oameni buni sunt peste tot și nu sunt toate bisericile așa de dezastruoase, dar 
creștinii sunt cei care spun că ar trebui să fim „Un singur trup”. Așa că și cei buni sunt vinovați că nu au 
oprit asta mai devreme. Trebuia să ne ținem unii pe alții în rând și să nu tolerăm facțiunile și 
disensiunile, lăcomia și idolatria și toate celelalte lucruri rele. Omule, noi chiar am dat-o-n bară rău de 
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tot! Avem peste 37.000 de denominațiuni și majoritatea nu vor să stea de vorbă cu celelalte. Pierdem 
peste 5 milioane de dolari pe zi din cauza fraudelor comise de oameni „de încredere” din interiorul 
bisericii! Cheltuim 95% din toți banii noștri pe confortul și programele noastre proprii și pe 
spectacolele de distracție pentru familii fericite, și lăsăm 250 de MILIOANE de creștini din alte țări să 
trăiască la limita extremă a foametei. Ca să nu mai spun de cei aproximativ un miliard de oameni care 
n-au auzit de Isus nici măcar o dată – sau de tipul fără adăpost din centrul orașului, pe care aproape l-
am călcat când v-am tăiat calea.  

 Suntem cât se poate de vinovați. Toți suntem vinovați. Niciunul nu face excepție. Ar fi trebuit să 
punem capăt la asta mult mai devreme. Dar nu pot să-mi cer scuze în numele altcuiva. Aici este vorba 
despre mine. 

 Știu că poate ai mers la biserică în copilărie și că ai încetat să mai mergi cât de curând ai putut. 
Știu că s-ar putea chiar să fi fost abuzat de cineva din biserică! Poate că te-am făcut să te înflăcărezi și 
apoi te-am lăsat baltă, de parcă nici nu ne-ar păsa. Poate că pur și simplu nu te potrivești cu 
„imaginea” noastră. Poate că ai piercing-uri și părul mov, sau tatuaje, sau ai fost la închisoare – și 
undeva în interior știi că, și dacă ai vrea să mergi la biserică într-o duminică, n-ar ieși bine. Îmi pare rău 
pentru asta. Isus te iubeste. El umbla întotdeauna împreună cu oamenii la care te-ai fi așteptat cel mai 
puțin. El îi avea la inimă cel mai mult pe cei pe care toți ceilalți încercau să nu-i bage în seamă. Dar noi 
ce am făcut? Ți-am spus să-ți pui un pulover și niște pantofi, că altfel nu poți să mergi în rai. Chiar îmi 
vine să vomit.  

 Uite, știu că sunteți furioși. Și aveți dreptul să fiți. Am greșit față de voi deja de PREA MULT 
timp. Sunt unele lucruri despre Isus pe care oamenii trebuie să le audă, dar noi am îngropat o 
frumoasă capodoperă sub sute de straturi de vopsea de latex moale și roz. Dacă aveți o Biblie la 
îndemână, căutați Matei 23. (Dacă nu aveți, o puteți căuta pe internet.) Ați găsit? Citiți cu atenție, 
fariseii erau oamenii „religioși” ai vremii, liderii credinței. În acest capitol, Isus le spune de ȘAPTE ori 
cât de jalnici, de nenorociți și de blestemați sunt ei, pentru felul în care se poartă cu oamenii pe care ar 
trebui să-i conducă. Ba încă îi numește „morminte văruite în alb, pline de oasele morților” și „pui de 
vipere”! Nu am timp aici, dar citiți și vedeți dacă nu facem și noi TOATE aceste lucruri. Isus nu are cum 
să Se bucure pentru ceea ce v-am făcut. 

 Sigur, ne place să ne amăgim singuri și să ne prefacem că totul este în regulă – dar nu este așa. 
Oamenii ne urăsc. Acum, vă rog să înțelegeți că și pe Isus L-au urât. Dar asta era pentru că a spus 
lucruri dure și uneori oamenilor nu le place să audă Adevărul. Și ne-a promis că ne vor urî și pe noi, 
dacă vom fi ca El. Dar în acest moment, pe noi nu pentru asta ne urăsc oamenii. În momentul ăsta, pe 
noi ne urăsc pentru că suntem un haită imensă de ipocriți mincinoși care spun un lucru și fac cu totul 
altceva. Dacă ne-ar urî pentru că suntem ca Isus, atunci ar fi ceva, dar nu este deloc așa. Voi vedeți 
dincolo de muzica noastră fericită și de serviciile noastre pufoase și vă puteți da seama că aici este ceva 
grozav de greșit. Noi nu suntem diferiți de toți ceilalți – în afară de faptul că spunem că suntem mai 
buni decât voi. 

 Nicidecum nu trebuia să fie așa. Isus ne-a cerut să avem grijă de văduve și de orfani, să-i hrănim 
pe cei flămânzi, să-i îngrijim pe cei bolnavi, să-i vizităm pe cei din închisoare, să ajungem la cei pierduți. 
El a vrut ca noi să ne iubim dușmanii și să ne rugăm pentru ei. Lui I-a păsat de dreptatea și de suferința 
umană, de cei pierduți și de cei singuri. Dar nu cred că ar fi mărșăluit într-un șir de protestatari – 
mintea Lui era preocupată cu probleme mult mai mari. El a vrut ca noi să ne concentrăm asupra 
lucrurilor veșnice, nu asupra celor cotidiene. Nu a spus nici măcar o dată să mergem în toată lumea și 
să construim clădiri mari și să ne împărțim în facțiuni și să cumpărăm mașini Bentley. Ci dimpotrivă! 

Înțeleg că sunteți supărați pe noi și cred că aveți dreptul să fiți, dar vă rog să înțelegeți că sunteți 
supărați pe ceea ce am făcut noi prin propriile noastre puteri, sunteți supărați pe „bisericism”. Ăsta e 
diferit de Hristos și de ceea ce a vrut El. Nu fiți supărați pe Isus! Mizeria asta nu a fost ideea Lui! 
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 Iată, îmi pare foarte rău. Îmi asum responsabilitatea pentru rolul meu în rănirea voastră. Dar 
mă angajez față de voi toți, dragi Membri ai Lumii, că nu voi mai face asta. Niciun pic măcar. Nu-mi voi 
pune încrederea în „bisericism”, sau în vreun lider, sau vreun program, sau vreo emisiune TV – ci în 
Hristos Isus și în salvarea/mântuirea Sa. Asta de când am fost eliberat și am început să văd că 
Dumnezeu vrea și așteaptă de la noi mai mult decât atât. Și nu ajut pe nimeni care nu este pe deplin 
angajat la același lucru. 

 A fost nevoie de secole pentru a construi acest monstru, așa că nu va putea să se schimbe peste 
noapte. Dar vremurile se schimbă și noi am întârziat cu mult să înnoim lucrurile. Se întâmplă lucruri 
mari și rele – cum ar fi tsunami din Asia – și cred că urmează mai multe. Nu vreau să mai treacă timpul 
fără să spun asta. Îmi pare rău pentru tot timpul și pentru toți banii pe care noi i-am irosit. Dar Isus 
salvează/mântuiește. Cu adevărat. Biserica în sine nici măcar nu este importantă. Isus este adevărata 
afacere. El a trăit și a murit pentru păcatele mele și a înviat din nou. El este cine a spus că este și Lui Îi 
pasă de mine – și de tine. El este singura noastră speranță. Avem nevoie de locuri în care să puteți 
merge și în care să se dea învățături doar despre Isus și să nu fiți influențați, ispitiți sau distrași de nimic 
altceva. Cu voia lui Dumnezeu, asta urmează. 

 Vă rog să nu credeți că toți creștinii sunt doar niște impostori. Unii dintre ei chiar vorbesc serios 
când spun că aparțin lui Hristos. Problema este mai ales în Occident, unde suntem cu toții comozi și 
mulțumiți și se pare că ne place așa. Creștinii din China și din alte locuri sunt extrem de serioși, mortal 
de serioși. Nu e loc pentru nimic altceva în afară de Isus, când fugi să nu te prindă guvernul. Ei mor în 
fiecare zi pentru credința lor și fac lucruri nebunesc de grele pentru că sunt totalmente dedicați lui 
Hristos. Aceștia sunt martiri. Oameni dispuși să răstignească mici bucăți din ei înșiși, în fiecare zi pentru 
ca să fie mai mult ca Hristos. Oameni dispuși să lase deoparte tot ceea ce vor ei, ca să facă ceea ce vrea 
Hristos. Oameni dispuși să putrezească în închisoare, sau să ia bătaie, sau să moară, dacă e nevoie de 
asta. Oameni care acționează în dragoste pură și care nu dau înapoi niciodată. Eu nu sunt vrednic să le 
leg șireturile la pantofi. Și există unii ca ei și pe aici și sper că putem face în așa fel încât mult mai mulți 
oameni să înceapă să trăiască așa. Suntem cu mult în întârziere. 

 Dacă vorbiți cu cineva și vă spune că este creștin, întreabați-l dacă este genul de creștin care 
este într-adevăr creștin tot timpul, sau e genul care e creștin doar duminica. Biblia spune că îi vom 
cunoaște după „fructele”, după roadele lor – după credința și puritatea și iubirea din faptele și din 
cuvintele lor. Când găsiți unul care dovedește că Hristos este în el prin cât de mult vă iubește, rugați-l 
să vă spună totul despre Isus. Dacă ajungeți să cunoașteți unul dintre acei martiri neînfricați care nu 
vorbește decât Adevărul pur, curat și dur – puneți-i multe întrebări. Adevărul este cu mult mai rar 
decât ați crede. Dar nu vă mai mulțumiți cu lucruri moi, pufoase și confortabile – astea nu sunt în 
Biblie. 

 Cât despre mine și casa mea, ne pare foarte rău. De acum înainte, vom sluji Domnului, nu 
„bisericismului”. Vom încerca să chemăm împreună cât mai mulți dintre acei martiri și să începem să 
facem ceea ce a vrut Hristos. Dacă mă voi întâlni cu tine într-o zi, te rog dă-mi șansa să-ți strâng mâna 
și să-mi cer scuze în persoană. O să mă străduiesc mai mult de acum înainte, promit. Cred că sunt mulți 
alții care simt la fel ca mine, așa că nu să fii surprins dacă începi să auzi mai des astfel de lucruri. 

 Vă mulțumesc pentru timpul acordat. Sper să vă fie de ajutor. 

 

Doug Perry - Kansas City, MO, USA 
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Anexa A 

Simptome comune/Efecte secundare ale Dragonului Roșu: 
 Demonul taie-și-lipește – Tot ce nu are legătură cu ceea ce faci TU, nu are nicio importanță. 
Scripturile care nu sunt de acord cu poziția ta nu există. Baptiștii nesocotesc sau marginalizează sau 
explică în mod fals cartea Faptele Apostolilor. Penticostalii nu iau în seamă „cuviincios și în ordine/cu 
rânduială”. Grupurile de „unitarieni” nu iau în seamă referințele despre Tatăl, Fiul și Duhul. Cei de Ziua 
a Șaptea nesocotesc faptul că ISUS este Domnul Sabatului și că FIECARE zi ar trebui să-I fie dedicată Lui. 
Tot ce dezaprobă concepțiile lor este blocat în mod SUPRANATURAL în afara câmpului vizual. Ca și cum 
acea secțiune lipsește din Biblia lor, sau o masă pâcloasă o acoperă. Exact ca atunci când ești în 
interiorul Dragonului, nu poți să vezi peisajul, doar interiorul propriului tău Dragon și pe toți dansatorii 
care sunt cu tine.  

 Demonul mut-și-surd – Nu poți să vezi, nu poți să auzi încotro te îndrepți, decât urmându-i pe 
ceilalți din față. Poți să vezi unde ai fost, dar habar nu ai ce este în fața ta. Îl urmezi pe Dansatorul Șef și 
presupui că el știe încotro se îndreaptă. Și el crede că el este la conducere, dar în realitate Dragonul 
este cel care îi spune cum să danseze și unde. Când apar criticile, sunt nesocotite pentru că vin din 
afara Dragonului. Dacă criticile vin din interiorul Dragonului, mesagerul este expulzat ca fiind neloial și 
incapabil să danseze corespunzător și să reprezinte echipa Dragonului. Dragonul NU va tolera 
dezbinarea sub propria sa acoperire. 

 Duhul de rivalitate, de concurență – Strâns legat de Mândrie, acest duh încurajează echipa 
Dragon să fie CEA MAI BUNĂ și să nu ia în seamă punctele slabe. Ar trebui să fie un Dragon EXCELENT, 
mai ales că tot ceea ce fac, fac pentru a aduce glorie și onoare lui Dumnezeu. Au nevoie de mătase și 
paiete EXCELENTE și nu vor fi mulțumiți decât cu cele mai bune costume și cei mai buni dansatori. Au 
nevoie de consultanți și antrenori personali și coregrafi profesioniști. Dacă este posibil, îmbunătățesc 
sistemele de sunet, iluminarea și filmarea, astfel încât să poată înregistra corect cât de bine dansează 
ei și să o spună lumii. După câteva generații în care au evidențiat punctele forte și au nesocotit 
punctele slabe, aceștia devin complet inculcați* și și-au dezvoltat propriile limbaje, intoleranțe, 
aversiuni și stil. În Trupul lui Hristos, ei devin un hambar plin de degete de la picioare și le place așa, și 
clonează noi degete cât de repede pot. Nu au deloc echilibru, dar sunt cea mai bună adunătură de 
degete de la picioare de oriunde. 

*Inculcat = care are întipărit în minte, în spirit, prin repetiție, norme de purtare, idei, principii.  

 Duhul de robie – Dragonul se străduiește din răsputeri să șoptească tuturor celor implicați că ei 
sunt extrem de importanți pentru bunăstarea echipei și că TREBUIE să rămână sub Dragon. Ei NU POT 
să se aventureze singuri în afară, sau să meargă la vreun Dragon concurent. Ei TREBUIE să rămână sub 
„acoperirea” Dragonului sau a Dansatorului Șef, altfel vor fi expulzați și vor fi singuri, iar dușmanul îi va 
prinde. Care dușman? Același dușman sub care se află deja, dar nu vor recunoaște niciodată asta. 

 Duhul de urgență (grabă, repezeală) – Acesta inserează în mod artificial tot felul de termene 
limită și obligă la urgentarea lucrurilor. Îi ține pe toți ocupați tot timpul. Program de două ori duminica 
și miercurea, și vizitele, și ligile de softball, și agapele (mesele de dragoste), și tabere de vară, și întâlniri 
ale comitetelor, și concurs de Crăciun, și multe și multe altele. Întotdeauna taxându-i pe cei care deja 
sunt suprataxați și în căutare de „picioare” proaspete pentru Dragon. TREBUIE să continue să danseze. 
Trebuie să-i țină pe toți în mișcare. Le ține ochii departe de Isus dacă îi poate menține concentrați 
asupra structurii, stilului, calendarului, programelor, personalului, îmbunătățirii, a creșterii Dragonului. 

 Duhuri de invidie, de gelozie și de ură – Galateni 5:19-21 sunt răspândite în adunările și în 
denominațiunile din America. Există o arătare constantă cu degetul și mereu unul care încearcă să 
tragă în jos pe altul. Dragonul șoptește mereu că Dragonul TĂU este mai frumos și mai inteligent și mai 
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bătrân și mai bun și mai îndelungat, mai strălucitor și mai rapid decât toți ceilalți Dragoni. Este extrem 
de important ca oamenii din Dragon SĂ ȘTIE ce greșeli fac toți ceilalți Dragoni și de ce Dragonul LOR 
este cel mai bun dintre toți. Ei chiar vor ajunge să se persecute unul pe celălalt sau vor refuza chiar să 
participe împreună la evenimente. Chiar dacă ar trebui să fim UN SINGUR TRUP (Ioan 17), inamicul ne-
a despărțit în echipe concurente, astfel încât să nu putem merge împreună niciodată nicăieri.  

 Duhul vorbelor goale – Efeseni 5:5-7, Iov 35:13. Acest lucru este deghizat în „părtășie”, dar de 
fapt este doar o pierdere de timp în vreme ce oamenii mor. Este cu mult mai bine să fim uniți în 
fierbințeala luptei comune (sau într-o tabără de instrucție), decât să ne salutăm degajat unii pe alții ca 
turiști pe aceeași plajă. Aceasta poate fi deghizată în spunerea de povești despre ceea ce a făcut 
Dumnezeu, ceea ce este drăguț, dar umple timpul și ne împiedică să-L vedem pe El făcând ceva CHIAR 
ACUM în mijlocul nostru. Să spui o poveste despre grandoarea și măreția lui Dumnezeu nu este 
supunere – decât dacă EL îți spune să spui acea poveste în acel moment. Poate să fie o poveste 
grozavă, dar ești în neregulă dacă o spui la momentul nepotrivit. Nu va avea ungere și nu va avea 
efectul pe care El vrea să-l aibă. Acest lucru este FOARTE, FOARTE obișnuit în „biserică” și suge încet 
viața din milioane de oameni din cauză că ratăm ocaziile de a-L vedea pe El la lucru, pentru că nu vrem 
să tăcem.   

 Duhuri de pofte carnale, de desfrânare și de lăcomie – Aproape TOȚI cei de sub Dragonul Roșu 
au un duh de poftă carnală și o dorință constantă de mai mult. Nu este de mirare că, în interiorul 
„bisericii”, avem atât de răspândite și nestăpânite: obezitate, pornografie, divorț, lăcomie, adulter și 
alte lucruri. Există o continuă „cursă a înarmărilor” pentru a ține pasul cu sau a depăși alte Echipe de 
Dragon. Și asta se revarsă în viețile personale ale tuturor membrilor, chiar și în afara dansului 
Dragonului. În Dragonul Roșu tot ce contează este acumularea și creșterea și adunarea în sine însuși 
pentru autorăsplătire. Acest duh este desfrânat, fără control și nu există nimeni care să-l oprească 
pentru că este un element esențial al naturii Dragonului. 

 Duhul de frică – Dragonul descurajează FOARTE PUTERNIC individualitatea (însușirea de a 
reprezenta o existență proprie și distinctă ca individ) și prezintă un flux constant de motive care să 
arate că individul este incapabil să se apere, să stea singur sau să fie eficient fără Echipă. În ciuda 
faptului că spune tot timpul că Dumnezeu este suficient și că „este mai mare Cel care este în noi decât 
cel care este în lume”, Dragonul insistă că oricine nu este sub „acoperirea” lui, practicând în mod activ 
și regulat Dansul Dragonului, va fi mâncat cu ușurință de către întuneric, ca o masă de prânz. Sunt 
încurajate tot felul de frici și acest lucru, de asemenea, se revarsă în viața personală a Dansatorilor. 
Avem depresii agresive, atacuri de anxietate, agorafobie, chiar și gânduri de sinucidere din cauza 
loviturilor puternice pe care acest duh le aplică în mod constant asupra Dansatorilor. (Și asta NU este 
de la Dumnezeu!) 

 Duhul delectării răutăcioase, al bucuriei răuvoitoare – Se bucură de căderea altor frați. Este 
anti-1 Corinteni 13. Nu se bucură de PROPRIA suferință, dar cu siguranță se bucură să-i vadă pe ceilalți 
că sunt suferinzi și doborâți – sau sunt scoși cu totul din competiția Dansului Dragonului. 

 Mania/obsesia pentru manifestări supranaturale – O dorință pentru manifestări mai presus de 
relație – beție în Duhul, lătrat, dinți de aur, ucis în duh, un cuvânt profetic, un cuvânt de cunoaștere, o 
împărtășire, orice. Poate să fie perfect rezonabil, perfect biblic, perfect decent și în ordine, dar NU 
dacă devine OBIECTUL dorinței. Devine perla de urmărit, mai degrabă decât relația cu Hristos și 
ascultarea deplină. Asta te va deschide spre un duh de poftă carnală care va aduce tot felul de alte 
daune. Să cauți un dar ca să fii mai bine echipat pentru războiul lui Dumnezeu, este una, dar dacă îl 
cauți ca să te dai mare, sau ca să fii ca toți ceilalți, sau ca să ai o lucrare de slujire mai mare și mai 
strălucitoare și să-ți faci tu un nume – asta nu e bine deloc și cu siguranță va avea ca rezultat 
distrugerea ta (dacă nu te pocăiești). 

 Împietrirea inimilor – Efeseni 4:17-19. Poftă carnală și continuă de mai mult, dat pradă 
senzualității. Dintre toate, aceasta este una dintre cele mai înfricoșătoare. Asta nu doar că vine de la 
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Dragonul Roșu, aceasta este de la Dumnezeu Însuși. Pe măsură ce am început să mergem pe propria 
noastră cale, Domnul ne-a dat pe mâna Dragonului din ce în ce mai mult și ne-a împietrit inimile. CEL 
MAI GROAZNIC efect secundar al acestei monstruozități este că practic e IMPOSIBIL să te pocăiești. De 
departe cea mai puțin văzută, cea mai puțin predicată și cea mai puțin practicată expresie a credinței 
în „biserici” este pocăința reală, adevărată. Încă și mai rară este pocăința pentru a fi făcut parte dintr-
un sistem care nu era ceea ce a intenționat Dumnezeu și a fi fost adulterin și a fi părăsit adevărata cale. 
Oricine de sub un Dragon care se pocăiește pentru că a făcut parte din Dragon este aproape 
instantaneu expulzat în mod irevocabil. Ceea ce face să fie foarte greu să mai scoți și alți oameni de 
sub Dragon.   

 Dă-mi voie să repet. Acesta este un BLESTEM DE LA DUMNEZEU pentru că ne-am urmat propria 
cale și blestemul poartă cu el împietrirea inimilor. Singura modalitate de a ieși de sub blestem este să 
te pocăiești, dar blestemul te împiedică să te pocăiești. De fapt, te împiedică să asculți pe oricine care 
măcar AR VORBI despre pocăință. Dacă măcar citești asta și ai ajuns până aici, acesta este un semn 
foarte bun fie că ești liber, fie că strânsoarea cu care te ține se rupe.  

  

 Această listă ÎN NICIUN CAZ nu este completă. Aproape ORICE alt fel de 
opresiune sau influență demonică din arsenalul lui Satan este disponibilă și este 
folosită pentru această sarcină. Dumnezeu te va da pe mâna a tot ce vrea să vină să-și 
facă de cap cu tine și s-ar putea să nu poți fi deloc eliberat de asta, dacă nu te 
pocăiești de faptul că ai urmat propria ta cale! 
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Anexa B 

 Deuteronom 28 (BTF, cu unele adaptări după traducerea NIV engleză – nota trad.) – 

cu comentarii și aplicații 

 Binecuvântări pentru ascultare 

1. Dacă vei da ascultare în totalitate DOMNULUI Dumnezeul tău, și vei împlini cu atenție toate 
poruncile Lui, pe care ți le poruncesc astăzi, DOMNUL Dumnezeul tău te va înălța mai presus de 
toate națiunile pământului. 2. Toate aceste binecuvântări vor veni peste tine și te vor însoți, 
dacă vei da ascultare vocii DOMNULUI Dumnezeul tău. 

3. Vei fi binecuvântat în cetate și vei fi binecuvântat în țară. 

4. Rodul trupului tău va fi binecuvântat, și rodul pământului tău și rodul vitelor tale – vițeii 
cirezilor tale și miei turmelor tale. 

5. Binecuvântat va fi coșul tău și covata ta. 

6. Binecuvântat vei fi la venirea ta (când intri) și binecuvântat vei fi la plecarea ta (când ieși). 

7. DOMNUL va face pe dușmanii tăi, care se ridică împotriva ta, să fie bătuți/înfrânți înaintea 
feței tale. Ei vor veni împotriva ta pe o cale și vor fugi dinaintea ta pe șapte căi. 

8. DOMNUL va trimite binecuvântare în hambarele tale și peste toate lucrurile pe care îți vei 
pune mâna. DOMNUL Dumnezeul tău te va binecuvânta în țara pe care El ți-o dă.  

9. DOMNUL te va întemeia ca popor sfânt al Lui, după cum ți-a promis cu jurământ, dacă 
păzești poruncile DOMNULUI Dumnezeul tău și umbli în căile Lui. 10. Atunci toate popoarele 
pământului vor vedea că ești numit după Numele DOMNULUI și se vor teme de tine. 11. Și 
DOMNUL te va face abundent/îmbelșugat în prosperitate/în bunătăți – în rodul trupului tău, 
în rodul vitelor tale și în rodul pământului tău – în țara pe care DOMNUL a jurat părinților tăi să 
ți-o dea. 

12. DOMNUL va deschide cerurile, depozitul generozității Sale, ca să trimită ploaie la timpul ei 
și ca să binecuvânteze toate lucrările mâinilor tale. Vei da cu împrumut multor națiuni, dar tu 
nu vei lua cu împrumut de la niciuna. 13. DOMNUL te va face capul, și nu coada. Dacă dai 
ascultare poruncilor DOMNULUI Dumnezeul tău, pe care ți le poruncesc astăzi, și le urmezi/le 
împlinești cu atenție, vei fi totdeauna deasupra și niciodată dedesubt. 14. Să nu te abați nici la 
dreapta nici la stânga, de la niciuna din poruncile pe care ți le dau astăzi, ca să urmezi alți 
dumnezei și să le slujești. 

 Prin mărturia a doi martori un lucru este stabilit. Aici Dumnezeu repetă DE TREI ORI că, DACĂ 
faci anumite lucruri, ATUNCI El va răspunde într-un anumit fel. Este o GARANȚIE. Dacă te supui pe 
deplin, atunci VEI BENEFICIA de aceste binecuvântări. Pentru Dumnezeu acest lucru nu este facultativ. 
Este o lege automată și universală, precum gravitația. Dacă sunteți copiii Săi și veniți sub acoperirea 
promisiunilor Lui și sunteți ascultători, atunci aceste lucruri SE VOR întâmpla. Cu toate acestea, cu cât Îl 
cunoști mai bine, cu atât frânghia pe care mergi este mai sus. Nimeni nu era mai aproape de 
Dumnezeu decât Moise și tot ce a trebuit să facă pentru a nu moșteni promisiunea a fost să lovească 
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piatra în loc să-i vorbească. Dumnezeu nu glumește aici. El Se așteaptă la SUPUNERE. Mai ales din 
partea acelora dintre copiii Săi care Îl cunosc cel mai bine. Miza este cea mai mare, ștacheta este cel 
mai sus pentru cei care au fost atrași cel mai aproape de Dumnezeu. 

 Acest lucru ar trebui să fie destul de clar. DACĂ Îi dai ascultare, atunci Dumnezeu te va păzi de 
orice rău și te va ridica deasupra popoarelor și vei fi capul și nu coada. EL o VA FACE. Nu văd nimic 
neclar în legătură cu asta. S-ar putea să nu se manifeste așa cum te aștepți tu, dar El o VA FACE. 

 Dar acum vine partea înspăimântătoare:  

 Blesteme pentru neascultare/nesupunere 

15. Totuși, dacă nu vei asculta de glasul DOMNULUI Dumnezeul tău și nu vei împlini cu atenție 
toate poruncile Lui și toate legile Lui, pe care ți le dau astăzi, toate blestemele acestea vor veni 
peste tine și te vor ajunge: 

 Acestea sunt descrise drept consecințe naturale asupra Israelului natural, dar, de asemenea, au 
și ramificații spirituale. Asupra Israelului spiritual (Biserica), ele sunt în primul rând consecințe 
spirituale, dar au și ramificații naturale... Să aruncăm o privire puțin mai în detaliu. 

16. Vei fi blestemat în cetate și vei fi blestemat în țară. 

17. Coșnița și covata ta vor fi blestemate. 

 Adunările voastre vor fi blestemate fie în oraș, fie la țară. Pâinea voastră spirituală va fi rară, 
greu de găsit. Nu vei avea altceva decât mană veche de o zi (stricată – Exod 16:20). Isus, Pâinea Vieții, 
va fi departe. 

18. Rodul trupului tău, rodul pământului tău, vițeii cirezilor tale și mieii turmelor tale, toate vor 
fi blestemate. 

 Urmașii tăi vor fi și mai îndepărtați de Dumnezeu decât ești tu. Puii turmelor voastre vor fi 
blestemați. Nu asistăm noi la o pierdere masivă a tinerilor din biserică? Nu vedem oare o mișcare 
masivă de îndepărtare de Dumnezeu în grupurile noastre de tineri și în rândul copiilor noștri? Nu sunt 
ei câștigați de cultură? 

19. Vei fi blestemat la venirea ta (când intri) și vei fi blestemat la plecarea ta (când ieși). 

 Vei fi blestemat când vei intra și când vei ieși. Indiferent unde te duci, misiuni interne sau 
misiuni externe, în interiorul zidurilor sau în afara zidurilor, eforturile tale vor avea foarte puține 
rezultate spirituale. 

20. DOMNUL va trimite peste tine blesteme, tulburare/confuzie și mustrare peste orice îți vei 
pune mâna să faci, până când vei fi nimicit, până când vei pieri deodată, din pricina răului pe 
care l-ai făcut părăsindu-L. 

 Domnul va pune peste tine blesteme, confuzie și mustrare în toate, până vei fi nimicit. Poți să 
găsești vreo denominație care să nu fie plină de confuzie și de mustrare? Este vreuna care să nu se fi 
trezit certându-se în legătură cu chestiuni secundare și să fi devenit scizionistă? Nu suntem noi plini de 
o confuzie permanentă cu privire la aceasta sau la cealaltă nouă doctrină sau învățătură? 
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21. DOMNUL te va lovi cu boli, până când te va nimici din țara în care intri să o stăpânești. 22. 
Domnul te va lovi cu boală istovitoare, cu febră și inflamație, cu căldură arzătoare și secetă, 
cu năpaste (tăciune în grâu și mană) și mucegai, care te va chinui până vei pieri. 

 Nu sunt oare bisericile noastre pline de oameni chinuiți de boli spirituale care par să nu aibă 
leac? Nu sunt ei înflăcărați de patimile și de dependențele lor și de febrele poftelor lor sexuale? Oare 
nu avem noi 50% dintre pastori care folosesc pornografia? (Comform Barna – companie de cercetări cu 
tema „răscrucea dintre credință și cultură” – nota trad.) Nu avem noi clerici care abuzează sexual de 
copii mici? Nu avem noi mai multe divorțuri în biserică decât în populația generală? Nu murim noi de 
foame după adevărata carne a Cuvântului? Nu murim noi de sete după Apa Vie? Nu sunt oamenii 
noștri ghiftuiți de lume și înfometați după Dumnezeu? Anual pierdem 16 MILIARDE DE DOLARI din 
cauza fraudei din interiorul propriilor noastre organizații bisericești. Pierdem nespus de multe miliarde 
de dolari din cauza risipei și a abuzului. În fiecare zi mor milioane de creștini din cauza neglijenței 
noastre. 

23. Și cerul tău de deasupra capului tău va fi aramă, și pământul de sub tine, fier. 

 Rugăciunile tale nu vor primi răspuns, vor ricoșa. Pământul pe care îl trudești va fi tare și sterp. 

24. DOMNUL va schimba ploaia peste țara ta în praf și pulbere, ele vor coborî din cer asupra ta 
până când vei fi nimicit. 

 Domnul spune că El va trimite ploile timpurii și târzii, dar nu înainte de a te pocăi. În schimb, vei 
primi praf și pulbere care îți va îngreuna și mai mult munca și va sufoca tot ce vei reuși să cultivi. 

25. DOMNUL va face să fii bătut/înfrânt înaintea dușmanilor tăi. Vei ieși împotriva lor pe o cale 
și vei fugi dinaintea lor pe șapte căi și vei fi un lucru de groază pentru toate împărățiile 
pământului. 

 Nu suntem noi deja un lucru de groază? Nu suntem noi o bătaie de joc pentru lume? De ce ar 
vrea cineva să se alăture acestei mizerii? Ca să renunțe la 10% din venitul lor pentru un concert și un 
discurs motivațional o dată pe săptămână? Noi aducem 250 de MILIARDE de dolari pe an și cheltuim 
95% din ei pe confortul nostru. Dușmanii noștri spirituali ne zdrobesc. Avem dependențe și pofte 
sexuale, frici, furie și ură neînfrânate și larg răspândite în interiorul propriilor noastre ziduri și nu e 
niciun semn la orizont că am avea vreun plan ca să le facem față în mod eficient. Dușmanii noștri ne 
urmăresc și noi fugim. Nu avem nicio victorie.  

26. Și trupurile voastre moarte vor fi hrană pentru toate păsările cerului și fiarele pământului și 
nu va fi nimeni care să le sperie. 

 Aceasta este o referire la demoni și la puterile spirituale ale întunericului care ne vor mânca 
trupurile ca pe niște hoituri. Am văzut acest lucru (în duh) la o adunare locală. O cameră uriașă plină de 
cadavre devorate de păsări și fiare demonice întunecate. Și nu este nimeni care să le alunge. Avem 
foarte, FOARTE puține lucrări de eliberare – și încă și mai puține care să aibă o reală autoritate și 
eficacitate. Și sunt conștient că sunt încă și mai puține care să fie capabile să ducă un război spiritual la 
nivel de oraș sau de regiune împotriva întăriturilor. 

27. Domnul te va chinui cu furunculele/bubele rele ale Egiptului și cu tumori, cu răni purulente 
și cu mâncărime, de care nu te poți vindeca. 
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 Când se aflau în pustie, sub protecția lui Dumnezeu, copiii lui Israel nu s-au îmbolnăvit. În cartea 
Faptele Apostolilor, apostolii i-au vindecat pe toți cei care erau bolnavi. Singurul sfat medical dat 
pentru creștini în Noul Testament este să-i cheme pe bătrâni și rugăciunea credinței îi VA VINDECA. 
Dar bisericile noastre sunt pline de oameni cu toate felurile de afecțiuni, sindromuri și boli imaginabile, 
iar rugăciunile noastre par să aibă un efect redus. Multe boli incurabile fac ravagii în biserici. De ce nu 
ne ascultă Dumnezeu? Dacă suntem ascultători, de ce avem oameni bolnavi? 

28. DOMNUL te va lovi cu nebunie, cu orbire și cu confuzia minții. 

 Nu suntem noi oare cea mai confuză, disfuncțională și schizofrenică religie de pe planetă? (Cu 
excepția, poate, a evreilor.) Nu sunt băncile noastre pline de oameni cu dislexie spirituală și amestecuri 
de afecțiuni mintale de tot felul? Nu suntem oare plini de oameni cu depresie, anxietate, atacuri de 
panică, Alzheimer, Parkinson și tot felul de demențe? Cum sunt posibile acestea, dacă suntem 
ascultători de Dumnezeu? 

29. Vei bâjbâi ziua în amiaza mare, ca orbul în întuneric. Nu vei prospera în niciuna din treburile 
tale și în toate zilele vei fi oprimat și prădat, și nimeni nu te va salva. 

 Nu bâjbâim noi în întuneric pentru orice posibil nou program sau curriculum sau sistem care să 
ne salveze bisericile suferinde? Dacă nu este Purpose Driven (Condus de scopuri), este Marte/Venus, 
sau Shepherding (Păstorirea), sau Toronto, sau Brownsville, sau Word of Faith (Cuvântul Credinței), sau 
oricare dintre miile de mofturi și mode care ne-au ținut ocupați pentru o clipă și cu speranța că în 
sfârșit vom fi găsit calea spre renaștere, spre trezire spirituală. Chiar dacă luminile sunt aprinse la 
intensitate maximă, nu putem să vedem ceea ce este evident chiar în fața noastră – că POCĂINȚA este 
SINGURA rețetă biblică care funcționează pentru această boală. Statistic, noi suntem fără succes în tot 
ceea ce facem. Suntem un uriaș pierzător de bani și suntem zilnic asupriți și jefuiți până la suma de 16 
MILIARDE de dolari pe an – CEL PUȚIN. Și nimeni nu pare să vină să ne salveze. 

30. Te vei logodi cu o femeie și un alt bărbat o va lua și o va viola. Vei zidi o casă și nu vei locui 
în ea. Vei sădi o vie, dar nici măcar nu vei începe să te bucuri de strugurii ei. 31. Boul tău va fi 
înjunghiat înaintea ochilor tăi și nu vei mânca nimic din el. Măgarul tău va fi luat cu forța 
dinaintea ta și nu îți va fi înapoiat. Oile tale vor fi date dușmanilor tăi și nimeni nu le va salva. 

 În ciuda a ceea ce credeți că vi s-a promis, nu veți primi ceea ce vi s-a promis. Deși ați muncit 
ani de zile pentru a construi ceva, nu veți trăi cu adevărat în acel loc. Nu vă veți bucura de roadele 
muncii voastre, pentru că au fost în zadar. Dușmanii voștri vă stăpânesc casele și vitele. În prezent 
puterile întunericului sunt pe deplin înrădăcinate în bisericile din America (din România?! – nota trad.) 
și nu dau semne că ar face altceva decât că se întăresc. Tot ceea ce ați obținut prin muncă este cheltuit 
pe aer. 

32. Fiii tăi și fiicele tale vor fi dați altui neam și ochii ți se vor scurge privind după ei zi de zi, 
neputând să ridici o mână. 

 Biserica nu crește războinici spirituali, ci tineri care vin în mare parte din cauza petrecerilor cu 
pizza și a excursiilor la schi și a serilor de film. Ei nu aud vocea lui Dumnezeu, iar noi nu știm să-i 
învățăm cum să facă s-o audă – sau nu credem că este posibil. Dar ei sunt fascinați de poveștile 
supranaturale spuse de prietenii lor care fac parte din Wicca (cult vrăjitoresc – nota trad.) și din New 
Age – Noua Eră (religie mistică păgână – nota trad.). Ei flămânzesc după puterea și adevărul lui 
Dumnezeu, dar nu-l pot găsi, pentru că a fost îngropat sub „Religie”. Avem boli cu transmitere sexuală 
larg răspândite în rândul tinerilor din biserică. Pierdem o întreagă generație. Părinții lor au fost mai 
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îndepărtați de Dumnezeu decât bunicii lor – iar acești copii sunt încă și mai depărtați. Cultura și mass-
media și muzica și școlile publice (și satana) îi devorează. 

33. Un popor pe care nu-l cunoști va mânca rodul pământului tău și venitul lucrului tău și în 
toate zilele tale nu vei avea decât apăsare zdrobitoare. 34. Priveliștea pe care o vei vedea te va 
face să înnebunești. 

 Instituțiile pe care le-am construit sunt înfulecate de binevoitori, de specialiști în științe sociale 
și de psihologi populiști. Cultura se prăbușește peste noi și ne zdrobește, iar „biserica” nu apără pe 
nimeni în mod real. Copiii mei nu pot urmări practic nimic la televizor, iar tot ceea ce apare la știri este 
deprimant, violent și înfricoșător. Avem tsunami și cutremure și uragane și războaie și teroriști și nu 
avem pace. Cum se poate așa ceva, dacă suntem ascultători de Dumnezeu? Nu ar trebui să fim noi 
capul? Cum se face că ne simțim atât de mult ca o coadă? 

35. DOMNUL te va lovi la genunchi și la picioare cu ulcerații dureroase care nu se pot vindeca, 
care se vor răspândi de la talpa piciorelor tale până în creștetul capului tău. 

 Mersul tău va fi grav afectat. La început va fi vorba doar de picioarele tale, dar cu cât umblarea 
ta spirituală este mai afectată, cu atât mai mult se răspândește până când îți va cuprinde chiar și capul. 
Atunci vei fi acoperit de ulcerații și răni dureroase care nu se vor vindeca. Din punct de vedere 
spiritual, majoritatea „creștinilor” pe care îi întâlnesc par să fie acoperiți de ulcerații spirituale și nimeni 
nu pare să observe sau să-i pese. 

36. DOMNUL te va duce, pe tine și pe împăratul pe care l-ai pus peste tine, la un neam pe care 
nu l-ai cunoscut nici tu, nici părinții tăi. Și acolo vei sluji altor dumnezei, de lemn și de piatră. 37. 
Și vei deveni un lucru de groază, de batjocură și de râs pentru toate popoarele la care te va 
duce DOMNUL.  

 Din câte națiuni am fost noi alungați? Nu suntem acum captivi într-o națiune pe care nu o mai 
recunoaștem? Nu se pleacă America în fața unor zei necunoscuți de părinții noștri și de părinții lor? 

Oare fondatorii națiunii ar recunoaște-o măcar? Nu ne închinăm noi structurilor, clădirilor și 
catedralelor noastre din lemn și din piatră? Nu suntem noi un lucru de groază, de batjocură și de râs? 

Poate nu cu totul, dar cu siguranță mult mai mult decât eram odată și este din ce în ce mai rău cu 
fiecare zi. Și chiar trebuia să ne punem un rege peste noi? Nu este Hristos Regele?  

38. Vei semăna multă sămânță pe câmp și vei strânge puțin, căci o vor devora lăcustele. 39. 
Vei sădi vii și le vei lucra, dar nu vei bea vin, nici nu vei strânge strugurii, pentru că viermii o vor 
mânca. 40. Vei avea măslini pe toată întinderea țării tale, dar nu vei folosi uleiul, căci măslinele 
vor cădea. 41. Vei naște fii și fiice, dar nu vor fi ai tăi, căci se vor duce în captivitate. 42. Roiuri 
de lăcuste vor mistui toți copacii tăi și roadele țării tale. 

 Am cheltuit zeci de miliarde de dolari pe planuri de a evangheliza întreaga lume până în anul 
2000 și nici măcar nu am ținut pasul cu creșterea populației. Cheltuielile medii pentru un botez în 
Statele Unite sunt în jur de 1.550.000 de dolari. Noi construim și plantăm și cultivăm – iar demonii pun 
stăpânire pe toate. Ne pierdem țara și instituțiile din ce în ce mai mult cu fiecare zi. Poate fi aceasta o 
victorie? 

43. Străinul care trăiește în mijlocul tău se va ridica tot mai sus peste tine, iar tu te vei scufunda 
tot mai jos. 44. El îți va da cu împrumut, iar tu nu îi vei da cu împrumut. El va fi capul, iar tu vei 
fi coada. 
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 Orice religie străină, orice guru oriental, orice ciudățenie New Age (Noua Eră), orice stil de viață 
alternativ este acum îmbrățișat și integrat. America se convertește la islam și la Wicca și la o mie de 
alte minciuni din ce în ce mai repede cu fiecare zi. 

45. Toate blestemele acestea vor veni peste tine. Te vor urmări și te vor ajunge până vei fi 
nimicit, pentru că nu ai dat ascultare vocii DOMNULUI, Dumnezeul tău, ca să păzești poruncile 
Lui și legile Lui, pe care ți le-a dat. 46. Ele vor fi veșnic ca un semn și ca o minune pentru tine și 
pentru sămânța ta. 47. Pentru că, în timpul belșugului tuturor lucrurilor,  nu ai slujit 
DOMNULUI, Dumnezeul tău, cu bucurie și cu veselie a inimii, 48. de aceea în foame și în sete, 
în goliciune și în lipsă de toate vei sluji dușmanilor tăi pe care-i va trimite DOMNUL împotriva 
ta. El îți va pune pe grumaz un jug de fier, până te va nimici. 

 Vă rog să înțelegeți că acest lucru este fatal. Dacă nu faceți SINGURUL lucru care îl va opri, 
rezultatul garantat al acestei înlănțuiri de evenimente este distrugerea completă. NU EXISTĂ ALTĂ cale 
de ieșire. Pocăința este singura cale de a rezolva acest lucru. 

49. DOMNUL va aduce împotriva ta un neam de departe, de la marginile pământului, care va 
cădea peste tine cu zbor de vultur, un neam a cărui limbă n-o vei înțelege, 50. un neam cu 
înfățișare sălbatică, fără respect pentru bătrân și fără milă pentru cel tânăr. 51. Ei vor devora 
puii vitelor tale și recoltele pământului tău, până vei fi nimicit. Nu-ți vor lăsa nici grâu, nici vin 
nou, nici untdelemn, nici vițeii din cirezi, nici mieii din turmele tale, până când vei fi ruinat. 52. 
Te vor asedia în toate cetățile de pe tot cuprinsul țării tale, până se vor prăbuși zidurile tale 
cele înalte și întărite în care te-ai încrezut. Ei te vor asedia în toate cetățile, în toată țara pe 
care ți-o dă DOMNUL Dumnezeul tău. 

 Eu cred că cel puțin una dintre interpretările și aplicațiile acestor versete este că demonii vor 
prelua controlul și se vor năpusti asupra noastră. Și au făcut-o. „Bisericile” sunt pline de ei. Ei 
devorează totul și nu lasă în urmă niciunul dintre cele trei aspecte ale lui Dumnezeu – pâinea, vinul și 
untdelemnul. Ei au asediat fiecare oraș. Nu există biserici-oraș – nu există nici un loc în America (nici în 
România – nota trad.) unde Trupul lui Hristos dintr-un oraș să fie unit și sub conducerea Sa. Zidurile 
înalte și fortificate ale „bisericii” în care ne-am încrezut se prăbușesc toate. Suntem asediați din toate 
părțile de cultură și de mass-media și de vrăjitorie și de toate celelalte forțe ale întunericului aliate 
împotriva noastră. 

53. Din cauza suferințelor cu care dușmanul tău te va chinui  în timpul asediului, vei mânca 
rodul propriului tău trup, carnea fiilor tăi și a fiicelor tale pe care ți-i va da DOMNUL 
Dumnezeul tău. 54. Chiar și omul cel mai blând și sensibil dintre voi nu va avea nicio milă față 
de propriul său frate, sau față de soția pe care o iubește, sau față de copiii săi care au 
supraviețuit, 55. nu va da niciunuia dintre ei nicio bucată din carnea copiilor săi pe care el o 
mănâncă. Asta va fi tot ce i-a rămas din cauza suferințelor cu care dușmanul tău te va chinui în 
timpul asediului tuturor cetăților tale. 56. Femeia cea mai blândă și mai sensibilă dintre voi – 
atât de sensibilă și de blândă încât n-ar îndrăzni să atingă pământul cu talpa piciorului ei – va 
refuza să dea soțului său, pe care îl iubește și propriului său fiu sau propriei sale fiice 57. pe nou-
născutul pântecelui ei și pe copii pe care îi va naște. Pentru că ea are de gând să-i mănânce pe 
ascuns în timpul asediului și în timpul strâmtorării cu care vrăjmașul vostru te va chinui în 
cetățile tale. 

 Nu ne devorăm noi proprii copii? Nu creștem noi copii spirituali, îi punem în slujbe în „biserici” 
până când ajung să fie epuizați și apoi îi scuipăm afară? Nu-i mulgem cu forța pentru zeciuială până 
dau faliment? Ați văzut vreodată un pastor sfâșiind un alt pastor pentru că „îi fură oi”? Eu am văzut. De 
ce? Pentru că AU NEVOIE de acele oi pentru a continua toată treaba asta. Este prea greu să te duci să 
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găsești alta. Chiar și oamenii care spun că sunt „oameni ai lui Dumnezeu” se vor devora unii pe alții și 
vor diviza biserici și se vor dușmăni și se vor lupta și se vor urî, mai degrabă decât să renunțe la copilul 
pântecelui lor pe care intenționează să-l mănânce în timpul asediului. Dacă am fi crescut exponențial și 
nimic nu ar putea să ne stea împotrivă și dacă oamenii nu ar cădea cu grămada și nu ar avea viețile 
distruse de forțele demonice, noi nu am păzi și nu am controla cu atâta gelozie fiecare oiță. Nu 
înțelegi? Te rog să înțelegi! 

58. Dacă nu vei împlini cu atenție toate cuvintele acestei legi, care sunt scrise în această carte, 
și nu vei venera numele acesta glorios și înfricoșător – DOMNUL Dumnezeul tău – 59. atunci 
DOMNUL îți va trimite ciume îngrozitoare ție și urmașilor tăi, dezastre mari și prelungite, 
precum și boli grave și persistente. 60. Mai mult, El va aduce asupra ta toate bolile Egiptului, 
de care te-ai temut, și ele se vor lipi de tine. 61. De asemenea, DOMNUL va aduce peste tine 
toate felurile de boli și de dezastre care nu sunt scrise în această carte a legii, până vei fi 
nimicit. 62. Voi, care erați atât de mulți ca stelele cerului, veți fi lăsați doar puțini la număr, 
pentru că nu ai ascultat de vocea DOMNULUI Dumnezeul tău. 63. După cum DOMNUL S-a 
bucurat să vă facă bine și să vă înmulțească, tot așa DOMNUL Se va bucura să vă piardă și să 
vă nimicească. Și veți fi smulși din țara în care intri ca s-o stăpânești. 

 Din nou, Domnul repetă totul. Trebuie SĂ URMĂM CU ATENȚIE TOATE cuvintele și instrucțiunile 
Sale. Da, noi suntem credincioși ai Noului Legământ. Asta nu înseamnă că nu respectăm cele Zece 
Porunci, ci înseamnă că noi Îl avem pe Duhul Sfânt în noi ca să ne vorbească, să ne călăuzească și să ne 
scrie cuvintele Lui în inimile noastre. Dar dacă noi ne îndârjim să evităm, să nu luăm în seamă, sau să 
respingem vocea Lui, atunci suntem lăsați să ne bazăm pe propria noastră înțelegere/înțelepciune – și 
suntem hrană pentru Dragonii Roșii. 

 Poate El să Se exprime mai clar de atât? Poate fi El mai categoric de atât? Asta ți se VA 
ÎNTÂMPLA și Dumnezeu VA FACE asta. Și Dumnezeu ne-a făcut-o deja! Avem molime și dezastre și boli 
grave și persistente atât în tărâmul fizic cât și în cel spiritual. Nu suntem cu nimic diferiți de Egiptul din 
care ni s-a spus să ieșim. El inventează chiar și boli noi și opresiuni care nu sunt menționate în Carte. El 
spune că va veni, în mod creativ, tot felul de NOI torturi dacă nu te supui! Cum ar fi virușii care 
mănâncă din carne și HIV/SIDA și noi tulpini de variolă și noi tipuri de opresiuni demonice precum 
anorexia și transsexualismul și cine mai știe ce. Dacă Îl auzi foarte bine, întreabă-L! Dacă nu ne pocăim, 
atunci când El va termina cu noi, cu siguranță vor mai exista doar câțiva la număr. Dacă El nu scurtează 
zilele, nu va mai rămâne nimeni! 

 Și așa cum i-a plăcut să facă să prospere America și Biserica, tot așa îi va plăcea să o zdrobească. 
Dar, cu siguranță, El ar prefera mai degrabă să ne pocăim și să începem să ne supunem și să ascultăm 
de El. El SE VA ÎNTOARCE, dacă NOI ne întoarcem. Și ăsta este un lucru garantat.  

64. Și DOMNUL te va împrăștia printre toate neamurile, de la o margine a pământului până la 
cealaltă. Și acolo vei sluji altor dumnezei, pe care nu i-ai cunoscut, nici tu, nici părinții tăi, 
dumnezei de lemn și de piatră. 65. Între aceste neamuri nu vei găsi liniște și nu vei avea un loc 
de odihnă pentru talpa picioarelor tale. Acolo DOMNUL îți va da o minte neliniștită, ochi topiți 
de dor și o inimă deznădăjduită. 66. Vei trăi tot timpul în nesiguranță, plin de groază zi și 
noapte, niciodată sigur de viața ta. 67. Dimineața vei spune: „O, de-ar veni seara!”, și seara vei 
spune: „O, de-ar veni dimineața!” – din cauza groazei care-ți va umple inima și a priveliștilor pe 
care ți le vor vedea ochii. 68. DOMNUL te va trimite pe corăbii înapoi în Egipt, într-o călătorie 
despre care-ți spusesem să n-o mai faci niciodată. Acolo vă veți vinde vrăjmașilor voștri ca 
sclavi și sclave, dar nimeni nu vă va cumpăra.   
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 Oare nu suntem noi în mod constant în căutarea oricărui nou program sau curriculum care să 
schimbe situația asta? Nu ne sunt ochii obosiți de dor și de disperare după ceva care să-i atingă pe 
oameni în duh și în adevăr? Cum de putem să fim atât de călduți și adormiți și nimic nu pare să scuture 
starea asta de pe noi? Pentru că este un blestem de la Dumnezeu. 

 Singura creștere a „bisericii” din America este cea a mega-bisericilor. Și nu este o creștere nouă, 
ci o creștere prin transfer de la bisericile mici, care sunt ucise de marii monoliți care doar depozitează 
oameni – dar au o muzică grozavă și creșe foarte bune! Toată lumea caută pășuni mai verzi. O, de-ar fi 
seară. O, de-ar fi dimineață. Dar nimic nu-i mulțumește.    De ce? 

 Pentru că suntem sub un blestem venit de la Dumnezeu. 

 Dacă ar fi de la satana, am putea să-l acoperim cu Sângele lui Isus, să-l legăm și să-l aruncăm de 
la noi. Dar oricât de multe rugăciuni au fost făcute împotriva forțelor întunericului, nu au schimbat cu 
nimic starea Bisericii. Pentru că au un temei legal. Pentru că noi nu-L urmăm cu sârguință și cu atenție 
pe Dumnezeu și El a pus aceste lucruri asupra noastră până când suntem mistuiți și distruși complet – 
sau ne pocăim, oricare dintre ele survine mai întâi. 

 În cele din urmă, dacă nu ne întoarcem, ne vom oferi Egiptului, Guvernului Unic Mondial și 
Bisericii Unice Mondiale, dar ei nici măcar nu ne vor cumpăra. Ne vor lua ca sclavi și nu ne vor da nimic 
în schimb. 

 Și acesta este Cuvântul Domnului. 
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Anexa C 

POCĂIEȘTE-TE 

1 Împărați 8:47 – Totuși, dacă vor pune la inimă, în țara în care au fost duși captivi, și se pocăiesc și Îți 
fac cereri, în țara celor care i-au dus captivi, spunând: „Am păcătuit, ne-am purtat pervers, am făcut 
stricăciune!” 

Iov 42:6 – De aceea mi-e scârbă de mine și mă pocăiesc în țărână și cenușă. 

Psalmul 135:14 – căci DOMNUL va judeca pe poporul Său și Se va pocăi cu privire la slujitorii Săi. 

Ieremia 18:8 – Dacă acel neam, împotriva căruia am vorbit, se întoarce de la răutatea lui, și Eu Mă 
voi pocăi de răul pe care M-am gândit să i-l fac.  

Ieremia 18:10 – Dar dacă neamul acesta face răul înaintea ochilor Mei și n-ascultă de glasul Meu, 
atunci și Eu Mă voi pocăi de binele pe care am spus că i-l voi face. 

Ieremia 26:3 – Și dacă ei vor da ascultare și se vor întoarce fiecare de la calea lui cea rea, atunci Mă voi 
pocăi de răul pe care intenționam să li-l fac din cauza răutății faptelor lor. 

Ieremia 26:13 – De aceea, acum dar îndreptați-vă căile și faptele voastre, ascultați de vocea 
DOMNULUI Dumnezeul vostru, și DOMNUL Se va pocăi de răul pe care l-a rostit împotriva voastră! 

Ieremia 42:10 – Dacă veți rămâne în țara aceasta, atunci Eu vă voi zidi, și nu vă voi dărâma,  și vă voi 
sădi, și nu vă voi smulge, pentru că Mă pocăiesc de răul pe care vi l-am facut. 

Ezechiel 14:6 – De aceea spune casei lui Israel: „Așa vorbește Domnul DUMNEZEU: „Pocăiți-vă și 
întoarceți-vă de la idolii voștri, și întoarceți-vă fețele de la toate spurcăciunile voastre. 

Ezechiel 18:30 – De aceea, casă a lui Israel, Eu vă voi judeca, pe fiecare potrivit cu căile lui, spune 
Domnul DUMNEZEU. Pocăiți-vă și întoarceți-vă de la toate fărădelegile voastre; astfel nelegiuirea nu 
va duce la distrugerea voastră. 

Ezechiel 24:14 – Eu, DOMNUL, am vorbit aceasta: și lucrul acesta se va întâmpla și Eu îl voi împlini; nu 
Mă voi întoarce, nici nu voi cruța, nici nu Mă voi pocăi; potrivit cu căile tale și în conformitate cu 
faptele tale te vor judeca ei, spune Domnul DUMNEZEU. 

Ioel 2:14 – Cine știe dacă El nu Se va întoarce și nu Se va pocăi și nu va lăsa o binecuvântare după El; 
un dar de mâncare și un dar de băutură pentru DOMNUL Dumnezeul vostru? 

Iona 3:9 – Cine poate spune dacă Dumnezeu nu Se va întoarce și nu Se va pocăi, și Se va întoarce de la 
mânia Lui înfricoșătoare, ca să nu pierim? 

Matei 3:2 – Și spunând: Pocăiți-vă, căci Împărăția cerului este aproape. 

Matei 4:17 – De atunci Isus a început să predice și să spună: Pocăiți-vă, căci Împărăția cerului este 
aproape. 
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Marcu 1:15 – Și spunând: S-a împlinit timpul și Împărăția lui Dumnezeu este aproape: pocăiți-vă și 
credeți evanghelia. 

Marcu 6:12 – Ucenicii au plecat și au predicat că oamenii trebuie să se pocăiască. 

Luca 13:3 – Eu vă spun: Nu, ci, dacă nu vă pocăiți, toți veți pieri la fel. 

Luca 13:5 – Eu vă spun: Nu, ci, dacă nu vă pocăiți, toți veți pieri la fel. 

Luca 17:3 – Luați seama la voi înșivă. Dacă fratele tău a păcătuit față de tine, mustră-l; și dacă se 
pocăiește, iartă-l. 

Luca 17:4 – Și dacă păcătuiește față de tine de șapte ori într-o zi și de șapte ori într-o zi se întoarce la 
tine spunând: Mă pocăiesc, să-l ierți. 

Fapte 2:38 – Atunci Petru le-a zis: Pocăiți-vă și fiecare dintre voi să fie botezat în numele lui Isus 
Hristos pentru iertarea păcatelor, și veți primi darul Duhului Sfânt. 

Fapte 3:19 – De aceea, pocăiți-vă și întoarceți-vă la Dumnezeu, ca păcatele voastre să fie șterse, când 
vor veni timpurile de înviorare prin prezența Domnului. 

Fapte 8:22 – Pocăiește-te, așadar, de această stricăciune a ta și roagă-te lui Dumnezeu să ți se ierte 
gândul acesta al inimii tale, dacă este cu putință. 

Fapte 17:30 – Și Dumnezeu a trecut cu vederea timpurile acestea de neștiință; dar acum poruncește 
tuturor oamenilor de pretutindeni să se pocăiască. 

Fapte 26:20 – Ci am arătat mai întâi celor din Damasc și din Ierusalim, și prin toate ținuturile Iudeii, și 
apoi neamurilor, că trebuie să se pocăiască și să se întoarcă la Dumnezeu și să facă fapte 
corespunzătoare cu pocăința.  

Apocalipsa 2:5 – De aceea amintește-ți de unde ai căzut și pocăiește-te și fă faptele dintâi; altfel, voi 
veni dintr-o dată la tine și îți voi lua sfeșnicul din locul lui, dacă nu te pocăiești. (Bisericii din Efes) 

Apocalipsa 2:16 – Pocăiește-te; altfel voi veni la tine dintr-o dată și voi lupta împotriva lor cu sabia 
gurii Mele. (Bisericii din Pergam) 

Apocalipsa 2:21 – Și i-am dat timp să se pocăiască de curvia ei și nu s-a pocăit. 
Apocalipsa 2:22 – Iată, o voi arunca în pat, și pe cei ce preacurvesc cu ea îi voi arunca în mare necaz, 
dacă nu se pocăiesc de faptele lor. (Bisericii din Tiatira) 

Apocalipsa 3:3 – Amintește-ți, dar, cum ai primit și ai auzit, și ține strâns, și pocăiește-te. Dar, dacă nu 
vei veghea, voi veni peste tine ca un hoț și nu vei ști în care oră voi veni peste tine. (Bisericii din 
Sardes) 

Apocalipsa 3:19 – Pe toți aceia pe care-i iubesc, Eu îi mustru și îi pedepsesc; de aceea fii plin de râvnă și 
pocăiește-te. (Bisericii din Laodiceea) 
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BLESTEM 
Geneza 12:3 – Și voi binecuvânta pe cel ce te binecuvântează și voi blestema pe cel ce te blestemă și în 
tine toate familiile pământului vor fi binecuvântate. 

Deuteronom 11:26 – Iată v-am pus înainte astăzi o binecuvântare și un blestem; 
Deuteronom 11:27 – Binecuvântarea, dacă veți asculta de poruncile DOMNULUI Dumnezeul vostru, 
pe care vi le poruncesc azi; 
Deuteronom 11:28 – Și blestem, dacă nu veți asculta de poruncile DOMNULUI Dumnezeul vostru, ci 
vă veți abate de la calea pe care v-o poruncesc azi, pentru a merge după alți dumnezei, pe care nu i-
ați cunoscut. 

Deuteronim 29:19 – Și se va întâmpla ca, atunci când aude cuvintele acestui blestem, să se laude 
singur în inima lui, spunând: Voi avea pace, deși umblu în încăpățânarea inimii mele, ca să adaug beția 
la sete; 

Deuteronom 30:1 – Și se va întâmpla, după ce vor veni peste tine toate lucrurile acestea, 
binecuvântarea și blestemul, pe care le-am pus înaintea ta și ți le vei aminti printre toate neamurile la 
care te va împrăștia DOMNUL Dumnezeul tău, 

2 Împărați 22:19 – Pentru că inima ta s-a înmuiat și te-ai smerit înaintea DOMNULUI când ai auzit ce 
am vorbit împotriva acestui loc și împotriva locuitorilor săi, că vor deveni o pustiire și un blestem, și 
de aceea ți-ai rupt hainele și ai plâns înaintea Mea, și Eu de asemenea te-am ascultat, spune 
DOMNUL. 

Neemia 10:29 – S-au alipit de frații lor, nobilii lor, și au intrat într-un blestem și într-un jurământ, 
pentru a umbla în legea lui Dumnezeu, care a fost dată prin Moise, slujitorul lui Dumnezeu, și pentru 
a ține toate poruncile DOMNULUI Domnul nostru, și judecățile Lui și legile Lui; 

Psalmul 62:4 – Ei se sfătuiesc numai să-l doboare din înățimea lui, se desfată în minciuni; 
binecuvântează cu gura, dar în sinea lor blestemă.  

Proverbe 24:24 – Pe cel ce spune celui stricat: „tu ești drept”, pe el îl blestemă poporul, neamurile se 
vor scârbi de el. 

Proverbe 26:2 – Asemenea unei vrăbii zburând sau ca o rândunică năvalnică, un blestem nemeritat 
nu se odihnește (peste om). 

Proverbe 28:27 – Cel ce dă săracului nu va duce lipsă, dar cel ce își acoperă ochii va avea multe 
blesteme. 

Proverbe 30:10 – Nu acuza pe un servitor la stăpânul său, ca nu cumva să te blesteme și să fii găsit 
vinovat. 

Isaia 24:6 – De aceea blestemul a mâncat pământul și cei ce locuiesc pe el sunt pustiiți; de aceea 
locuitorii pământului sunt arși și puțini oameni au rămas. 

Isaia 43:28 – De aceea am spurcat pe prinții sfâtului locaș și l-am dat blestemului pe Iacov, și pe Israel 
ocărilor. 

Isaia 65:15 – Și veți lăsa numele vostru ca un blestem aleșilor Mei, fiindcă Domnul DUMNEZEU te va 
ucide și va da alt nume servitorilor Săi, 

Ieremia 15:10 – Vai mie, mama mea, că m-ai născut un om al certei și un om al luptei pentru tot 
pământul! Nici nu am dat împrumut cu camătă, nici nu am luat de la oameni împrumut cu camătă; 
totuși fiecare din ei mă blestemă.   
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Ieremia 24:9 – Și îi voi da să fie împrăștiați în toate împărățiile pământului spre vătămarea lor, 
pentru a fi o ocară și un proverb, o batjocură și un blestem, în toate locurile în care îi voi alunga. 

Ieremia 25:18 – Adică Ierusalimul și cetățile lui Iuda și pe împărații lui și pe prinții lui, pentru a-i face 
o pustietate, o uimire, un șuierat și un blestem, precum este în această zi. 

Ieremia 26:6 – Atunci voi face casa aceasta ca pe Silo și voi face din cetatea aceasta un blestem 
pentru toate neamurile pământului. 

Ieremia 29:18 – Și îi voi prigoni cu sabia, cu foametea și cu ciuma și îi voi da să fie îndepărtați în toate 
împărățiile pământului, pentru a fi un blestem și o uimire și o șuierare și o ocară printre toate 
neamurile unde îi voi fi alungat. 

Ieremia 42:18 – Pentru că astfel spune DOMNUL oștirilor, Dumnezeul lui Israel: Precum mânia Mea 
și furia Mea au fost turnate asupra locuitorilor Ierusalimului, tot astfel furia Mea va fi turnată asupra 
voastră, când veți intra în Egipt; și veți fi de groază și de uimire, și de blestem și de ocară;  și nu veți 
mai vedea acest loc. 

Ieremia 44:8 – De aceea Mă provocați voi la mânie cu lucrările mîinilor voastre, arzând tămâie altor 
dumnezei în țara Egiptului, unde ați mers să locuiți, ca să faceți să fiți stârpiți și ca să ajungeți de 
blestem și de ocară printre toate neamurile pământului? 

Ieremia 44:12 – Și voi lua rămășița lui Iuda, care și-a întors fața pentru a merge în țara Egiptului, ca 
să locuiasă acolo și ei vor fi cu toții mistuiți, de sabie și de foamete și vor cădea în țara Egiptului; vor 
muri, de la cel mai mic până la cel mai mare, prin sabie și prin foamete; și vor fi de groază, de uimire, 
de blestem și de ocară. 

Ieremia 44:22 – Astfel încât DOMNUL nu v-a mai putut suferi, din cauza răutății faptelor voastre și 
din cauza urâciunilor pe care le-ați făcut; de aceea țara voastră este un pustiu și este de uimire și de 
blestem, fără niciun locuitor, precum în această zi. 

Daniel 9:11 – Da, tot Israelul a încălcat legea Ta, și s-a depărtat, ca să nu asculte de glasul Tău; de 
aceea blestemul este turnat peste noi ca și jurământul care este scris în legea lui Moise, slujitorul lui 
Dumnezeu, pentru că am păcătuit împotriva lui Dumnezeu. 

Zaharia 8:13 – Și se va întâmpla că, precum ați fost un blestem printre păgâni, casă a lui Iuda și casă 
a lui Israel, tot astfel vă voi salva și veți fi o binecuvântare; nu vă temeți, ci întăriți-vă mâinile. 

Maleahi 2:2 – Dacă nu veți asculta și dacă nu vă veți pune pe inimă să dați glorie Numelui Meu, 
spune DOMNUL oștirilor, voi trimite chiar un blestem peste voi și voi blestema binecuvântările 
voastre: da, le-am blestemat deja, pentru că nu vă puneți pe inimă. 

Maleahi 3:9 – Sunteți blestemați cu un blestem, căci M-ați jefuit, chiar tot poporul în întregime. 

Maleahi 4:6 – Și el va întoarce inima părinților către copii și inima copiilor către părinții lor, ca nu 
cumva să vin și să lovesc pământul cu blestem. 

Galateni 3:10 – Căci toți cei ce se bizuie pe faptele legii sunt sub blestem, pentru că este scris: 
Blestemat este oricine nu stăruie în toate lucrurile care sunt scrise în cartea legii, ca să le facă. 

Galteni 3:13 – Hristos ne-a răscumpărat din blestemul legii, făcându-Se blestem pentru noi; fiindcă 
este scris: Blestemat e oricine este atârnat pe lemn.  

(Daa, dar... Dacă îți alcătuiești propria ta lege și te întorci sub ea, o invoci din nou asupra ta și 
negi lucrarea lui Hristos.) 

Apocalipsa 22:3 – Și nu va mai fi niciun blestem , ci tronul lui Dumnezeu și al Mielului va fi în ea; și robii 
Lui Îi vor sluji. 



78 
 

AȚIPIRE, DORMITARE, SOMN, AMORȚIRE 

Isaia 56:10 – Paznicii lui sunt orbi, sunt toți neștiutori, toți sunt niște câini muți, care nu pot să latre, 
dormind, stând întinși, plăcându-le să dormiteze. 

Romani 11:8 – (După cum este scris: Dumnezeu le-a dat un duh de ațipire (dormitare, amoțire, 
prostrație – în alte traduceri), ochi ca să nu vadă și urechi ca să nu audă), până în această zi. 

Geneza 2:21 – Și DOMNUL Dumnezeu a făcut să cadă un somn adânc peste Adam; și Adam a dormit; și 
El a luat una din coastele lui și a închis carnea la loc. 

Geneza 15:12 – Și când soarele apunea, un somn adânc a căzut peste Avram și , iată că groaza unui 
mare întuneric a căzut peste el. 

1 Samuel 26:12 – Astfel David a luat sulița și ulciorul cu apă de la capul lui Saul; și s-au îndepărtat și 
niciun om nu a văzut aceasta, nici nu a știut, nici nu s-a trezit, pentru că toți erau adomiți, pentru că un 
somn adânc de la DOMNUL căzuse peste ei. 

Psalmul 76:6 – La mustrarea Ta, Dumnezeul lui Iacov, deopotrivă carul și calul sunt aruncați într-un 
somn de moarte. 

Psalmul 127:2 – Este zadarnic să vă treziți devreme, să stați până târziu, să mâncați pâinea durerii: 
pentru că El dă somn preaiubitului său. 

Proverbe 3:24 – Când te culci, să nu te temi; da, te vei culca și somnul tău va fi dulce. 

Proverbe 4:16 – Fiindcă ei nu dorm, fără să fi făcut vreo ticăloșie; și somnul le este luat dacă nu fac pe 
cineva să cadă. 

Proverbe 19:15 – Lenevia te aruncă într-un somn adânc, și un suflet trâdav va suferi de foame. 

Proverbe 20:13 – Nu iubi somnul, ca nu cumva să ajungi la sărăcie; deschide-ți ochii și te vei sătura cu 
pâine. 

Isaia 5:27 – Niciunul dintre ei nu va obosi nici nu se va poticni; niciunul nu va moțăi, nici nu va dormi; 
nici brâul coapselor lor nu va fi desfăcut, nici șiretul sandalelor lor nu va fi rupt.  

Isaia 29:10 – Fiindcă DOMNUL a turnat peste voi duhul somnului adânc și v-a închis ochii, pe profeții și 
pe conducătorii voștri, pe văzători i-a acoperit. 

Ieremia 51:39 – În înfierbântarea lor, le voi face ospețe și îi voi îmbăta, ca să se bucure și să doarmă un 
somn veșnic și să nu se trezească, spune DOMNUL. 

Ieremia 51:57 – Și îi voi îmbăta pe prinții lui și pe înțelepții lui, pe căpeteniile lui și pe conducătorii lui, 
și pe războinicii lui; și ei vor dormi un somn veșnic și nu se vor trezi, spune Împăratul al cărui nume 
este DOMNUL oștirilor. 

Ioan 11:11 – Acestea le-a spus Isus; și după aceea El le-a zis: Lazăr, prietenul nostru, doarme; dar mă 
duc să-l trezesc din somn. 

Romani 13:11 – Și aceasta, știind ce vreme este, că acum este timpul să ne trezim din somn; căci acum 
salvarea/mântuirea noastră este mai aproape decât atunci când am crezut. 

1 Corinteni 11:28 – Dar omul să se cerceteze pe sine însuși și astfel să mănânce din pâinea aceasta și să 
bea din paharul acesta. 
1 Corinteni 11:29 – Fiindcă cel ce mănâncă și bea în mod nedemn, își mănâncă și bea propria lui 
condamnare, dacă nu deosebește trupul Domnului. 
1 Corinteni 11:30 – Din cauza aceasta între voi sunt mulți slabi și bolnavi și mulți dorm. 
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(Dacă am dreptate în legătură cu Dragonul Roșu, cu divizările și cu grupările – atunci AVEM 
ceva împotriva fraților noștri și trebuie să ne pocăim, iar dacă nu o facem, atunci ne 
împărtășim în mod nevrednic și oamenii din adunările noastre se vor îmbolnăvi și vor muri. 
Ceea ce se întâmplă.    Hmmm.) 

1 Tesaloniceni 5:6 – De aceea, să nu dormim, precum fac alții, ci să veghem și să fim treji. 

 

ORBI 
Exod 4:11 – Și DOMNUL i-a spus: Cine a făcut gura omului? Sau cine face pe cel mut, sau pe cel surd, 
sau pe cel văzător, sau pe cel orb? Oare nu Eu, DOMNUL? 

Levitic 19:14 – Să nu blestemi pe cel surd, nici să nu pui o piatră de poticnire înaintea celui orb, ci să te 
temi de Dumnezeul tău: Eu sunt DOMNUL. 

Deuteronom 16:19 – Să nu strâmbi judecata, să nu părtinești după înfățișare, nu lua niciun dar, pentru 
că darul orbește ochii înțelepților și pervertește cuvintele celor drepți. 

Deuteronom 27:18 – Blestemat să fie cel ce face pe orb să rătăcească de pe cale. Și tot poporul să 
spună: Amin. 

Deuteronom 28:29 – Și vei bâjbâi în miezul zilei, precum bâjbâie orbul în întuneric, și nu vei prospera 
în căile tale și vei fi mereu asuprit și prădat în toate zilele, și nimeni nu te va salva. 

1 Samuel 12:3 – Iată-mă, mărturisiți împotriva mea înaintea DOMNULUI și înaintea unsului Său: al cui 
bou l-am luat? Sau al cui măgar l-am luat? Sau pe cine am înșelat? Sau pe cine am asuprit? Sau din 
mâna cui am primit vreo mită cu care să-mi orbesc ochii? Și vă voi da înapoi. 

Psalmul 146:8 – DOMNUL deschide ochii orbilor, DOMNUL ridică pe cei încovoiați; DOMNUL iubește 
pe cei drepți. 

Isaia 29:18 – Și în ziua aceea surzii vor auzi cuvintele cărții și ochii orbilor vor vedea din întunecime și 
din întuneric. (DU-TE ȘI CITEȘTE ACEST CAPITOL!!) 

Isaia 35:5 – Atunci ochii orbilor vor fi deschiși și urechile surzilor vor fi destupate. (DU-TE ȘI CITEȘTE 
ACEST CAPITOL!) 

Isaia 42:7 – Pentru a deschide ochii orbi, pentru a scoate prizonierii din închisoare și pe cei care stau 
în întuneric, afară din casa închisorii. 

Isaia 42:16 – Și voi aduce orbii pe o cale ce nu au cunoscut-o; îi voi conduce pe căi pe care nu le-au 
cunoscut, voi face întunericul lumină înaintea lor și lucrurile strâmbe le voi face drepte. Aceste 
lucruri le voi face pentru ei și nu-i voi părăsi. 

Isaia 42:18 – Auziți, surzilor; și priviți, orbilor, ca să vedeți! 

Isaia 42:19 – Cine este orb în afară de slujitorul Meu? Sau surd, ca mesagerul pe care l-am trimis? Cine 
este orb ca cel desăvârșit și orb ca slujitorul DOMNULUI? 

Isaia 43:8 – Aduceți pe poporul orb care are ochi și pe surzii care au urechi. 

Isaia 56:10 – Paznicii lui sunt orbi, sunt toți neștiutori, toți sunt niște câini muți, care nu pot să latre, 
dormind, stând întinși, plăcându-le să dormiteze. 

Isaia 59:10 – Bâjbâim căutând zidul ca orbii și bâjbâim ca și cum nu am avea ochi, ne poticnim la 
amiază ca noaptea; suntem în locuri pustii ca niște morți. 
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Ieremia 31:8 – Iată, îi voi aduce din țara nordului și îi voi aduna din țărmurile pământului și cu ei, pe 
orb și pe șchiop, pe femeia însărcinată și pe cea care suferă durerile nașterii, împreună: o mare 
adunare se va întoarce aici. 

Plângerile lui Ieremia 4:14 – Ei au rătăcit ca orbii pe străzi, erau spurcați cu sânge, astfel încât 
oamenii nu puteau să le atingă hainele. (DU-TE ȘI CITEȘTE ASTA ÎN CONTEXT!!) 

Țefania 1:17 – Și voi aduce strâmtorare peste oameni, astfel încât vor umbla ca orbii, pentru că au 
păcătuit împotriva DOMNULUI; și sângele lor va fi vărsat ca țărâna, și carnea lor ca balega. 

 

ÎMPIETRIT 
(Ori ți-ai făcut-o tu însuți, ori ți-o face Dumnezeu. NU există niciun indiciu că și Satana poate să facă 

acest lucru.) 

Exod 7:13 – Și El a împietrit inima lui Faraon, astfel că el nu le-a dat ascultare; precum spusese 
DOMNUL. 

Exod 7:14 – Și DOMNUL i-a spus lui Moise: Inima lui faraon este împietrită, el refuză să lase poporul să 
plece. 

Exod 7:22 – Și magicienii Egiptului au făcut în același fel cu farmecele lor; și inima lui Faraon a fost 
împietrită, și nici nu le-a dat ascultare; precum spusese DOMNUL.  

Exod 8:15 – Dar când Faraon a văzut că a avut un răgaz, și-a împietrit inima și nu le-a dat ascultare; 
precum spusese DOMNUL. 

Exod 8:19 – Atunci magicienii i-au spus lui Faraon: Acesta este degetul lui Dumnezeu; și inima lui 
Faraon s-a împietrit și nu le-a dat ascultare; precum spusese DOMNUL. 

Exod 8:32 – Și faraon și-a împietrit inima și de data aceasta, și n-a vrut să lase poporul să plece. 

Exod 9:7 – Și Faraon a trimis, și iată că nu murise niciuna dintre vitele israeliților. Și inima lui faraon s-a 
împietrit și nu a lăsat poporul să plece. 

Exod 9:12 – Și DOMNUL a împietrit inima lui faraon și nu le-a dat ascultare; precum DOMNUL spusese 
lui Moise. 

Exod 9:34 – Și când Faraon a văzut că ploaia și grindina și tunetele au încetat, a păcătuit și mai mult și 
și-a împietrit inima, el și slujitorii lui. 

Exod 9:35 – Și inima lui Faraon s-a împietrit și nu a lăsat pe copiii lui Isael să plece; precum DOMNUL îi 
vorbise lui Moise. 

Exod 10:1 – Și DOMNUL i-a spus lui Moise: Intră la Faraon, pentru că i-am împietrit inima și inima 
slujitorilor lui, ca să pot arăta aceste semne ale Mele înaintea lui. 

Exod 10:20 – Dar DOMNUL a împietrit inima lui Faraon, ca să nu-i lase să plece pe copiii lui Israel. 

Exod 10:27 – Dar DOMNUL a împietrit inima lui Faraon, și Faraon n-a vrut să-i lase să plece. 

Exod 11:10 – Și Moise și Aaron au făcut toate aceste minuni înaintea lui Faraon; și DOMNUL a împietrit 
inima lui Faraon, ca el să nu-i lase pe copiii lui Israel să plece din țara sa. 

Exod 14:8 – Și DOMNUL a împietrit inima lui Faraon, împăratul egiptului, și el a urmărit pe copiii lui 
Israel; și copiii lui Israel au ieșit cu mâna ridicată (gata de luptă). 
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Deuteronom 2:30 – Dar Sihon, împăratul Hesbonului, nu a vrut să ne lase să trecem pe la el; fiindcă 
DOMNUL Dumnezeul tău i-a împietrit duhul și i-a făcut inima încăpățânată, ca să-l dea în mâna ta, cum 
se vede azi. 

1 Samuel 6:6 – Pentru ce vă împietriți inimile, cum și-au împietrit egiptenii și Faraon inimile lor? Când 
a lucrat minunat printre ei, nu au lăsat ei poporul să plece și au plecat? 

2 Împărați 17:14 – Cu toate acestea, ei au refuzat să asculte și și-au împietrit (și-au înțepenit – în alte 
traduceri) gâturile, ca gâtul părinților lor, care n-au crezut în DOMNUL Dumnezeul lor. 

2 Cronici 36:13 – Și el de asemenea s-a răzvrătit împotriva împăratului Nebucadnețar, care l-a făcut să 
jure pe Dumnezeu; dar și-a înțepenit gâtul și și-a împietrit inima pentru a nu se întoarce la DOMNUL 
Dumnezeul lui Israel. 

Neemia 9:16 – Dar ei și părinții noștri s-au purtat cu mândrie și și-au împietrit (și-au înțepenit – în alte 
traduceri) gâturile și nu au dat ascultare poruncilor Tale, 

Neemia 9:17 – Și au refuzat să dea ascultare, nici nu și-au amintit de minunile Tale, pe care le-ai făcut 
printre ei; ci și-au împietrit /și-au înțepenit gâturile și, în răzvrătirea lor, au rânduit o căpetenie pentru 
a se întoarce la robia lor; dar Tu ești un Dumnezeu gata să ierte, plin de har și milostiv, încet la mânie și 
de o mare bunătate, și nu i-ai părăsit. 

Neemia 9:29 – Și ai mărturisit împotriva lor, ca să-i întorci înapoi la legea Ta; totuși s-au purtat cu 
mândrie și nu au dat ascultare poruncilor Tale, ci au păcătuit împotriva hotărârilor Tale (pe care dacă 
un om le face, va trăi prin ele); și Ți-au întors spatele și și-au împietrit /și-au înțepenit gâtul și au 
refuzat să asculte. 

Iov 9:4 – El este înțelept în inimă și puternic în tărie; cine a prosperat împietrindu-se împotriva Lui? 

Iov 39:16 – Ea se împietrește împotriva puilor ei, ca și cum nu ar fi ai ei; munca ei este în zadar, fără 
teamă,  

Isaia 63:17 – O, DOAMNE, de ce ne-ai făcut să rătăcim de la căile Tale și ne-ai împietrit inima de la 
frica de Tine? Întoarce-Te, de dragul robilorTăi, semințiile moștenirii Tale. 

Ieremia 7:26 – Totuși ei nu Mi-au dat ascultare, nici nu și-au plecat urechea, ci și-au împietrit /și-au 
înțepenit gâtul; ei au făcut mai rău decât părinții lor. 

Ieremia 19:15 – Astfel spune DOMNUL oștirilor, Dumnezeul lui Israel: Iată, voi aduce asupra acestei 
cetăți și asupra tuturor orașelor ei tot răul pe care l-am pronunțat împotriva ei, pentru că și-au 
împietrit/și-au înțepenit gâturile, ca să nu asculte cuvintele Mele. 

Daniel 5:20 – Dar când i s-a înălțat inima și i s-a împietrit mintea în mândrie, a fost detronat de pe 
tronul lui împărătesc și i-au luat gloria; 

Marcu 6:52 – Pentru că nu pricepeau minunea cu pâinile, pentru că inima lor era împietrită. 

Marcu 8:17 – Și Isus știind aceasta, le-a spus: De ce vă gândiți că nu aveți pâini? Tot nu pricepeți, nici 
nu înțelegeți? Tot v-ați împietrit inima? 

Ioan 12:40 – Le-a orbit ochii și le-a împietrit inima, ca nu cumva să vadă cu ochii, să înțeleagă cu 
inima și să se întoarcă și să-i vindec. 

Fapte 19:9 – Dar când unii s-au împietrit și nu au crezut, ci au vorbit de rău calea aceea înaintea 
mulțimii, a plecat de la ei și i-a despărțit pe ucenici, dezbătând zilnic în școala unuia numit Tiran. 

Evrei 3:13 – Ci îndemnați-vă zilnic unii pe alții, cât timp se spune „Astăzi”, ca nu cumva să fie vreunul 
dintre voi împietrit prin înșelătoria păcatului. 
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STRICAT, RĂU (PĂCĂTOS, NELEGIUIT)  
Exod 9:27 – Și Faraon a trimis și a chemat pe Moise și Aaron și le-a spus: Eu am păcătuit de această 
dată; DOMNUL este drept și eu și poporul meu suntem stricați. 

Exod 23:1 – Să nu faci un denunț mincinos; să nu dai mâna cu cel stricat pentru a fi martor nedrept. 

Numeri 16:26 – Și a vorbit adunării, spunând: Plecați, vă rog, de lângă corturile acestor bărbați stricați 
și nu atingeți nimic din ale lor, ca nu cumva să fiți mistuiți în toate păcatele lor.  

1 Samuel 2:9 – El va păzi picioarele sfinților Săi, iar cei stricați vor amuți în întuneric; căci prin putere 
niciun om nu va învinge. 

2 Împărați 17:11 – Și acolo au ars tămâie pe toate înălțimile, precum au făcut păgânii pe care DOMNUL 
îi îndepărtase dinaintea lor; și au lucrat lucruri stricate pentru a-L provoca pe DOMNUL la mânie; 

2 Cronici 6:23 – Atunci ascultă din cer și fă și judecă pe slujitorii Tăi, răsplătind pe cel stricat, întorcând 
calea lui asupra propriului său cap; și declarând drept pe cel drept, dându-i potrivit cu neprihănirea lui. 

2 Cronici 7:14 – Dacă poporul Meu, care este chemat după Numele Meu, se va smeri și se va ruga și va 
căuta fața Mea și se va abate de la căile lui rele, atunci voi asculta din cer și îi voi ierta păcatul și îi voi 
vindeca țara. 

Neemia 9:35 – Pentru că ei nu Ți-au slujit în împărăția lor, și pe care le-ai dat-o în marea Ta bunătate, și 
în țara cea întinsă și grasă pe care le-ai dat-o înaintea lor, nici nu s-au întors de la lucrările lor rele. 

Psalmul 7:11 – Dumnezeu judecă pe cel drept, și pe cel stricat Dumnezeu este mânios în fiecare zi. 

Psalmul 9:17 – Cei stricați vor fi întorși în iad, împreună cu toate neamurile care Îl uită pe Dumnezeu. 

Psalmul 10:2 – Cel stricat, în mândria lui, persecută pe sărac: să fie prins în planurile pe care și le-a 
închipuit. 

Psalmul 10:3 – Pentru că cel stricat se fălește cu dorința inimii lui și binecuvântează pe cel lacom, de 
care DOMNUL este scârbit. 

Psalmul 10:4 – Cel stricat, în mândria înfățisării sale, nu caută pe Dumnezeu; în toate gândurile sale 
nu este Dumnezeu.  

Psalmul 10:13 – Pentru ce disprețuiește cel stricat pe Dumnezeu? El a spus în inima lui: Nu îmi vei 
cere socoteală. 

Psalmul 10:15 – Frânge brațul celui stricat cât și pe cel rău, caută stricăciunea lui până nu o mai găsești 
deloc.  

Psalmul 11:2 – Căci, iată, cei stricați își încordează arcul, pregătesc săgeata pe coardă, ca să poată să-i 
săgeteze în ascuns pe cei neprinăniți în inimă. 

Psalmul 11:5 – DOMNUIL îl încearcă pe cel drept, dar pe cel stricat și pe cel ce iubește violența, sufletul 
Lui îi urăște. 

Psalmul 11:6 – Peste cei stricați, El va ploua cu capcane, foc și pucioasă și o groaznică furtună, 
aceasta va fi partea paharului lor. 

Psalmul 12:8 – Cei stricați umblă pretutindeni, când sunt înălțați cei mai ticăloși oameni. 

Psalmul 28:3 – Nu mă trage la o parte împreună cu cei stricați și cu lucrătorii nelegiuirii, care vorbesc 
de pace vecinilor lor, dar în inimile lor este ticăloșie. 
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Psalmul 31:17 – O, DOAMNE, nu mă lăsa să fiu făcut de rușine, pentru că eu pe Tine Te-am chemat, să 
fie făcuți de rușine cei stricați și să tacă în mormânt. 

Psalmul 32:10 – Multe întristări vor fi pentru cel stricat, dar mila îl va înconjura pe cel ce se încrede în 
DOMNUL.  

Psalmul 34:21 – Răul îl va ucide pe cel stricat și cei ce urăsc pe cel drept vor fi pustiiți. 

Psalmul 36:1 – [Către mai marele cântăreților, un psalm al lui David, slujitorul DOMNULUI]. 
Fărădelegea celui stricat spune înăuntrul inimii mele că nu este frică de Dumnezeu înaintea ochilor 
lui. 

Psalmul 37:12 – Cel stricat uneltește împotriva celui drept și scrâșnește din dinți împotriva lui. 

Psalmul 37:14 – Cei stricați au scos sabia și și-au încordat arcurile, ca să doboare pe cel sărac și 
nevoiaș și ca să ucidă pe cei ce au o purtare cinstită. 

Psalmul 37:16 – Puținul pe care îl are un om drept este mai bun decât bogățiile multor stricați. 

Psalmul 37:20 – Dar cei stricați vor pieri și dușmanii DOMNULUI vot fi ca grăsimea mieilor: se vor 
mistui, în fum se vor mistui. 

Psalmul 37:28 – Căci DOMNUL iubește judecata și nu părăsește pe sfinții Săi; ei sunt păstrați pe vecie, 
dar sămânța celor stricați va fi stârpită. 

Psalmul 37:32 – Cel stricat pândește pe cel drept și caută să-l ucidă. 

Psalmul 37:35 – Am văzut pe cel stricat în mare putere și întinzându-se ca un dafin verde. 

Psalmul 37:38 – Dar călcătorii de lege vor fi nimiciți împreună, sfârșitul celor stricați este că vor fi 
stârpiți. 

Psalmul 37:40 – Și DOMNUL îi va ajuta și îi va elibera, îi va elibera de cei stricați și îi va salva pentru 
că se încred în El. 

Psalmul 39:1 – [Către mai marele cântăreților, către Iedutun, un psalm al lui David]. Am spus: Voi lua 
seama la căile mele, ca să nu păcătuiesc cu limba mea: îmi voi ține gura cu un frâu, cât timp cel 
stricat este înaintea mea. 

Psalmul 50:16 – Dar celui stricat, Dumnezeu îi spune: Ce tot rostești tu legile Mele și tot iei 
legământul Meu în gura ta? 

Psalmul 55:3 – Din cauza vocii dușmanului, din cauza asupririi celui stricat, căci ei aruncă nelegiuirea 
peste mine și mă urăsc cu furie. 

Psalmul 73:3 – Căci am fost invidios pe cei nebuni, când am văzut prosperitatea celor stricați. 

Psalmul 74:19 – O, nu da sufletul turturelei Tale mulțimii celor stricați: nu uita adunarea săracilor Tăi 
pentru totdeauna. 

Psalmul 75:8 – Căci în mâna DOMNULUI este o cupă și vinul este roșu; este plin de amestecătură; și El 
toarnă din el: dar drojdiile lui, toți stricații pământului le vor stoarce și le vor bea. 

Psalmul 75:10 – Toate puterile celor stricați, de asemenea, le voi stârpi, dar puterile celor drepți vor fi 
înălțate.  

Psalmul 82:2 – Până când veți judeca nedrept și veți părtini pe cei stricați? Oprire. 

Psalmul 92:7 – Când cel stricat răsare ca iarba și când toți lucrătorii nelegiuirii înfloresc, este pentru ca 
ei să fie nimiciți pentru totdeauna. 
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Psalmul 92:11 – Ochiul meu, de asemenea, va vedea dorința mea împlinită asupra dușmanilor mei și 
urechile mele vor auzi dorința mea împlinită asupra celor stricați ce se ridică împotriva mea. 

Psalmul 97:10 – Voi, cei care iubiți pe DOMNUL, urâți răul; El păstrează sufletele sfinților Săi; îi 
eliberează din mâna celor stricați. 

Proverbe 3:33 – Blestemul DOMNULUI este în casa celui stricat, dar El binecuvântează locuința celor 
drepți. 

Proverbe 4:14 – Nu intra pe cărarea celor stricați și nu te duce pe calea celor răi. 

Proverbe 4:19 – Calea celor stricați este ca întunericul; ei nu știu în ce se poticnesc. 

Proverbe 5:22 – Propriile lui nelegiuiri îl vor prinde pe cel stricat și va fi ținut cu funiile păcatelor sale. 

Proverbe 6:18 – O inimă care uneltește planuri stricate, picioare care sunt iuți să alerge la ticăloșie, 

Proverbe 9:7 – Cel ce dojenește  pe un batjocoritor își dobândește rușine; și cel ce mustră pe un om 
stricat își dobândește o pată. 

Proverbe 10:3 – DOMNUL nu va permite ca sufletul celui drept să înfometeze, dar El leapădă averea 
celor stricați. 

Proverbe 10:6 - Binecuvântări sunt peste capul celui drept, dar violența umple gura celor stricați. 

Proverbe 10:7 – Amintirea celui drept este binecuvântată, dar numele celor stricați va putrezi. 

Proverbe 10:11 – Gura celui drept este o fântână de viață, dar violența umple gura celui stricat. 

Proverbe 10:16 – Munca celui drept duce la viață; rodul celui stricat, la păcat. 

Proverbe 10:20 – Limba celor drepți este ca argintul ales; inima celor stricați are puțină valoare. 

Proverbe 10:24 – Frica celui stricat va veni peste el, dar dorința celor drepți va fi îndeplinită. 
Proverbe 10:25 – Așa cum trece vârtejul de vânt, așa nu mai este cel stricat; dar cel drept este o 
fundație veșnică. 

Proverbe 10:27 – Frica de DOMNUL prelungește zilele, dar anii celor stricați vor fi scurtați. 
Proverbe 10:28 – Speranța celor drepți va fi bucurie, dar așteptarea celor stricați va pieri. 

Proverbe 11:11 – Prin binecuvântarea celor neprihăniți este înălțată cetatea, dar prin gura celor 
stricați este doborâtă. 

Proverbe 11:18 – Cel stricat lucrează o lucrare înșelătoare, dar celui ce seamănă neprihănire, îi va veni 
o răsplată sigură. 

Proverbe 12:6 – Cuvintele celor stricați sunt ca să stea la pândă după sânge, dar gura celor neprihăniți 
îi va elibera. 
Proverbe 12:7 – Cei stricați sunt doborâți și nu mai sunt, dar casa celor drepți va sta în picioare. 

Proverbe 14:11 – Casa celor stricați va fi dărâmată, dar cortul celor neprihăniți va înflori. 

Proverbe 14:32 – Cel stricat este alungat în stricăciunea lui, dar cel neprihănit are speranță în moartea 
sa. 

Proverbe 15:8 – Jertfa celor stricați este o urâciune pentru DOMNUL, dar rugăciunea celor neprihăniți 
este desfătarea Lui. 
Proverbe 15:9 – Calea celui stricat este o urâciune pentru DOMNUL, dar El iubește pe cel ce urmărește 
neprihănirea. 
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Proverbe 15:26 – Gândurile celor stricați sunt o urâciune pentru DOMNUL, dar cuvintele celor 
neprihăniți sunt cuvinte plăcute. 

Proverbe 17:4 – Un făcător de rele dă ascultare buzelor mincinoase; și un mincinos dă ascultare unei 
limbi obraznice. 

Proverbe 17:15 – Cel ce declară nevinovat pe cel stricat și cel ce condamnă pe cel nevinovat, 
amândoi sunt o urâciune pentru DOMNUL. 

Proverbe 21:4 – O privire trufașă și o inimă mândră și arătura celui stricat, sunt păcate. 

Proverbe 25:26 – Un om neprihănit care cade înaintea celui stricat este ca o fântână tulbure și ca un 
izvor spurcat. 

Proverbe 26: 23 – Buzele arzătoare și o inimă stricată sunt ca un ciob de pământ acoperit cu zgura 
argintului. 

Proverbe 28:1 – Cel stricat fuge când nu-l urmărește nimeni, dar cei neprihăniți sunt cutezători ca leii. 

Proverbe 28:4 – Cei ce părăsesc legea îi laudă pe cei stricați, dar cei ce țin legea se luptă cu ei. 

Proverbe 28:15 – Ca un leu care rage și ca un urs care caută prada, așa este un conducător stricat 
peste poporul sărac. 

Proverbe 29:7 – Cel neprihănit se îngrijește de cauza celui sărac, dar cel rău nu are grijă nici să o știe. 

Proverbe 29:12 – Dacă un conducător dă ascultare la minciuni, toți slujitorii lui sunt stricați. 

Proverbe 29:16 – Când cei stricați se înmulțesc, crește fărădelegea, dar cei neprihăniți vor vedea 
căderea lor. 

Eclesiastul 3:17 – Am spus în inima mea: Dumnezeu va judeca pe cel drept și pe cel stricat, pentru că 
există un timp pentru fiecare scop și pentru fiecare lucrare. 

Eclesiastul 8:13 – Dar nu îi va fi bine celui stricat, nici nu-și va prelungi zilele, care sunt ca o umbră, 
pentru că nu se teme înaintea lui Dumnezeu. 

Isaia 3:11 – Vai pentru cel stricat! îi va fi rău, căci i se va da răsplata mâinilor lui. 

Isaia 11:4 – Dar cu dreptate va judeca El pe cei săraci și va mustra cu dreptate pentru cei blânzi de pe 
pământ: și va lovi pământul cu toiagul gurii Sale și cu suflarea buzelor Lui va ucide pe cei răi. 

Isaia 13: 11 – Și voi pedepsi lumea pentru răutatea ei și pe cei stricați pentru nelegiuirea lor; și voi 
face să înceteze trufia celor mândri și voi doborî semeția celor îngâmfați. 

Isaia 26:10 – Și de se arată favoare celui rău, totuși el nu va învăța neprihănirea: în țara neprihănirii 
el se va purta nedrept și nu va privi la măreția DOMNULUI. 

Isaia 55:7 – Să-și părăsească cel stricat calea sa și omul nelegiuit gândurile lui, și să se întoarcă la 
DOMNUL, și El va avea milă de el, și la Dumnezeul nostru, căci El va ierta din belşug. 

Ieremia 5:28 – S-au îngrășat și lucesc de grăsime ca ceara; da, ei întrec faptele celor stricați; cauza 
celui orfan de tată, această cauză ei n-o judecă, totuși ei prosperă; și dreptul celor nevoiași ei nu-l 
judecă. 

Ieremia 25:31 – Un zgomot va ajunge până la marginile pământului, pentru că DOMNUL are o ceartă 
cu neamurile, El Se va judeca cu orice făptură; El îi va da sabiei pe cei stricați, spune DOMNUL. 
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Ezechiel 3:18 – Când Eu spun celui stricat: Vei muri negreșit; și tu nu-l avertizezi, nici nu vorbești ca 
să-l avertizezi pe cel stricat de calea lui stricată, pentru ca să-și salveze viața; acel om stricat va muri 
în nelegiuirea lui; dar sângele lui îl voi cere din mâna ta. 

Ezechiel 3:19 – Totuși, dacă îl avertizezi pe cel stricat și el nu se întoarce de la stricăciunea lui, nici de 
la calea lui cea rea, el va muri în nelegiuirea lui; dar tu ți-ai scăpat sufletul. 

Ezechiel 13:22 – Deoarece cu minciuni ați întristat inima celui drept, pe care Eu nu l-am întristat; și 
ați întărit mâinile celui stricat, ca să nu se întoarcă de la calea lui stricată, promițându-i viața: 

Ezechiel 18:20 – Sufletul care păcătuiește, acela va muri. Fiul nu va purta nelegiuirea tatălui, nici tatăl 
nu va purta nelegiuirea fiului: neprihănirea celui neprihănit va fi asupra lui însuși și stricăciunea celui 
stricat va fi asupra lui însuși. 
Ezechiel 18:21 – Dar dacă cel stricat se va întoarce de la toate păcatele lui, pe care le-a făcut, și va păzi 
toate legile Mele și va face ceea ce este legiuit și drept, el va trăi negreșit, nu va muri. 
Ezechiel 18:23 – Oare găsesc Eu vreo plăcere în moartea celui stricat? spune DOMNUL Dumnezeu; și 
nu ca el să se întoarcă de la căile lui și să trăiască? 
Ezechiel 18:24 – Dar când cel neprihănit se întoarce de la neprihănirea lui și face nelegiuire și face 
potrivit cu toate urâciunile pe care le face omul stricat, va trăi el oare? Toată neprihănirea lui, pe care 
a făcut-o, nu va fi amintită; în fărădelegea lui pe care a comis-o și în păcatul lui pe care l-a păcătuit, în 
ele va muri. 
Ezechiel 18:27 – Din nou, când cel stricat se întoarce de la stricăciunea lui pe care a făcut-o și face ceea 
ce este legiuit și drept, el își va păstra sufletul în viață. 

Ezechiel 21:3 – Și spune țării lui Israel: Astfel spune DOMNUL: Iată, Eu sunt împotriva ta și Îmi voi 
scoate sabia din teacă și voi stârpi din tine pe cel drept și pe cel stricat. 
Ezechiel 21:4 – Văzând atunci că voi stârpi din tine pe cel drept și pe cel stricat, de aceea sabia Mea va 
ieși din teacă împotriva fiecărei făpturi de la sud până la nord, 

Ezechiel 33:8 – Când spun celui stricat: O, stricatule, vei muri negreșit; dacă nu vorbești să-l avertizezi 
pe cel stricat de calea lui, acel stricat va muri în nelegiuirea lui; dar sângele lui îl voi cere din mâna ta. 
Ezechiel 33:9 – Totuși, dacă îl avertizezi pe cel stricat de calea lui, să se întoarcă de la ea; dacă nu se 
întoarce de la calea lui, el va muri în nelegiuirea lui; dar tu ți-ai scăpat sufletul. 

Ezechiel 33:11 – Spune-le: Pe viața Mea, spune Domnul DUMNEZEU, nu am nicio plăcere în moartea 
celui stricat, ci ca cel stricat să se întoarcă de la calea lui și să trăiască: întoarceți-vă, întoarceți-vă de la 
căile voastre rele, de ce să muriți, o, casă a lui Israel? 
Ezechiel 33:12 – De aceea, tu, fiu al omului, spune copiilor poporului tău: Neprihănire celui neprihănit 
nu-l va scăpa în ziua fărădelegii lui; cât despre stricăciunea celui stricat, el nu va cădea prin ea în ziua în 
care se întoarce de la stricăciunea lui; nici cel neprihănit nu va fi în stare să trăiască prin neprihănirea 
lui în ziua în care păcătuiește. 
Ezechiel 33:14 – Din nou, când spun celui stricat: Vei muri negreșit; dacă se întoarce de la păcatul lui și 
face ceea ce este legiuit și drept; 
Ezechiel 33:15 – Dacă cel stricat dă înapoi gajul, dă înapoi ce a furat, umblă în legile vieții, fără să facă 
nelegiuire, va trăi cu siguranță, nu va muri. 
Ezechiel 33:19 – Dar dacă cel stricat se întoarce de la stricăciunea lui și face ce este legiuit și drept, el 
va trăi prin aceasta. 

Daniel 12:10 – Mulți vor fi purificați și vor fi albiți și încercați; dar cei stricați vor lucra cu stricăciune; și 
nimeni dintre cei stricați nu va înțelege; dar cei înțelepți vor înțelege. 

Habacuc 1:4 – De aceea legea este fără putere și judecata niciodată nu înaintează, pentru că cel 
stricat îl împresoară pe cel drept; de aceea judecata nedreaptă merge înainte. 
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Maleahi 3:18 – Atunci vă veți întoarce și veți face deosebire între cel drept și cel stricat, între cel care-L 
slujește pe Dumnezeu și cel care nu-L sujește. 

Maleahi 4:3 – Și veți călca în picioare pe cei răi, căci vor fi cenușă sub tălpile picioarelor voastre în ziua 
în care voi face aceasta, spune DOMNUL oștirilor. 

Matei 13:38 – Câmpul este lumea; sămânța bună sunt copiii Împărăției; dar neghinele sunt copiii celui 
rău. 

Matei 13:49 – Astfel va fi la sfârșitul lumii: îngerii vor ieși și vor reteza pe cei stricați din mijlocul celor 
neprihăniți. 

Matei 16: 4 – Un neam stricat și preacurvar caută după un semn; și nu i se va da nici un semn, decât 
semnul profetului Iona. Și i-a lăsat și a plecat. 

Matei 25:26 – Și domnul său i-a răspuns și i-a zis: Rob stricat și leneș, ai știut că secer de unde nu am 
semănat și adun de unde nu am vânturat; 

Luca 19:22 – Iar el i-a spus: Din propria ta gură te voi judeca, rob stricat. Știai că eu sunt om sever, 
ridicând ce nu am pus jos și secerând ce nu am semănat; 

1 Corinteni 5:13 – Dar pe cei de afară îi judecă Dumnezeu. De aceea dați afară dintre voi pe acel om 
stricat. 

2 Petru 3:17 – de aceea voi, preaubiților, văzând că știți dinainte aceste lucruri, păziți-vă ca nu 
cumva, fiind abătuți de rătăcirea celor stricați, să cădeți din statornicia voastră. 

 

A PROSPERA, A PROPĂȘI 
Deuteronom 28:29 – Și vei bâjbâi în miezul zilei, precum bâjbâie orbul în întuneric, și nu vei prospera 
în căile tale și vei fi mereu asuprit și prădat în toate zilele, și nimeni nu te va salva. 

Deuteronom 29:9 – De aceea păziți cuvintele acestui legământ și împliniți-le, ca să prosperați în tot ce 
faceți. 

Iosua 1:7 – Numai fii tare și foarte curajos, ca să iei seama și să faci potrivit cu toată legea pe care ți-
a poruncit-o slujitorul meu Moise; nu te abate de la ea nici la dreapta, nici la stânga, ca să prosperi 
oriunde vei merge. 

1 Împărați 2:3  – Și păzește porunca DOMNULUI Dumnezeului tău, de a umbla în căile Lui, de a ține 
legile Lui și poruncile Lui și hotărârile Lui și mărturiile Lui, precum este scris în legea lui Moise, ca să 
prosperi în tot ceea ce faci și oriunde te întorci. 

1 Cronici 22:13 – Atunci vei prospera, dacă vei lua seama să împlinești legile și hotărârile pe care 
DOMNUL le-a poruncit lui Moise pentru Israel; fii tare și curajos, nu te teme și nu te înspăimânta.  

2 Cronici 13:12 – Și, iată, Dumnezeu Însuși este cu noi ca și căpetenie a noastră, și preoții lui cu 
trâmbițe răsunătoare să sune alarma împotriva voastră. O, copii ai lui Israel, nu luptați împotriva 
DOMNULUI Dumnezeul părinților voștri, fiindcă nu veți prospera.  

2 Cronici 24:20 – Și Duhul lui Dumnezeu a venit peste Zaharia, fiul preotului Iehoiada, care a stat în 
picioare deasupra poporului și le-a spus: Astfel spune DOMNUL: De ce încălcați poruncile 
DOMNULUI, ca să nu prosperați? Pentru că ați părăsit pe DOMNUL, și El v-a părăsit. 

2 Cronici 26:5 – Și a căutat pe Dumnezeu în zilele lui Zaharia, care avea înțelegere în viziunile lui 
Dumnezeu: și cât timp L-a căutat pe DOMNUL, Dumnezeu l-a făcut să prospere. 
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Psalmul 1:3 – Și va fi ca un pom sădit lângă râurile de apă, care își dă rodul la timpul său; frunza lui, de 
asemenea, nu se va veșteji; și tot ce face va prospera. 

Proverbe 28:13 – Cel ce își acoperă păcatele nu va prospera, dar oricine le mărturisește și se lasă de 
ele va primi milă. 

Isaia 53:10 – Totuși DOMNULUI I-a plăcut sa-L zdrobescă; L-a supus la suferințe; când Tu vei face din 
sufletul Lui o jertfă pentru păcat, El Își va vedea sămânța Lui, Își va prelungi zilele și plăcerea (lucrarea) 
DOMNULUI va prospera în mâna Lui. 

Isaia 54:17 – Nicio armă făurită împotriva ta nu va prospera; și pe orice limbă care se va ridica 
împotriva ta în judecată, o vei condamna. Aceasta este moștenirea slujitorilor DOMNULUI și 
neprihănirea lor este de la Mine, spune DOMNUL. 

Ieremia 2:37 – Da, tu vei ieși de la el și cu mâinile tale pe capul tău, pentru că DOMNUL a respins pe 
cei în care te încrezi și nu vei prospera cu ei. 

Ieremia 5:28 – S-au îngrășat și lucesc de grăsime ca ceara; da, ei întrec faptele celor stricați; cauza celui 
orfan de tată, această cauză ei n-o judecă, totuși ei prosperă; și dreptul celor nevoiași ei nu-l judecă. 

Ieremia 10:21 – Pentru că păstorii au devenit neghiobi și nu L-au căutat pe DOMNUL; de aceea nu 
vor prospera și toate turmele lor vor fi împrăștiate. 

Ieremia 20:11 – Dar DOMNUL este cu mine ca un viteaz puternic; de aceea prigonitorii mei se vor 
poticni și nu vor învinge; ei vor fi foarte rușinați, pentru că nu vor prospera; rușinea lor veșnică nu va fi 
niciodată uitată. 

Plângerile lui Ieremia 1:5 – Potrivnicii lui sunt cei dintâi, dușmanii lui prosperă, pentru că DOMNUL l-
a făcut să sufere din cauza mulțimii fărădelegilor lui; copiii lui au mers în robie înaintea dușmanului. 

Ezechiel 16:13 – Astfel ai fost împodobită cu aur și cu argint și veșmântul tău era din in subțire și 
mătase și cu lucrări brodate; ai mâncat floarea făinii și miere și untdelemn; și ai fost foarte frumoasă și 
ai prosperat și ai ajuns o împărăție. 

Ezechiel 17:9 – Tu spune: Astfel vorbește Domnul DUMNEZEU: Va prospera ea? Nu va smulge El 
rădăcinile ei și nu îi va tăia rodul, ca să se ofilească? Se va ofili în toate frunzele ei înverzite, fără ca o 
mare putere și mult popor să o smulgă din rădăcile ei.  

Ezechiel 17:15 – Dar el s-a răzvrătit împotriva Lui trimițând pe ambasadorii lui în Egipt, ca ei să-i dea cai 
și popor mult. Va prospera el? Va scăpa cel care face asta? Sau să rupă el legământul și să scape? 

 

NIMICIT (DISTRUS) 
Exod 22:20 – Cel ce aduce jertfă oricărui alt dumnezeu, în afară de DOMNUL, va fi nimicit cu 
desăvârșire. 

Deuteronom 2:21 – Un popor mare și numeros și înalt, ca anachimii; dar DOMNUL i-a nimicit dinaintea 
lor și ei i-au alungat și au locuit în locul lor, 

Deuteronom 4:26 – Iau astăzi cerul și pământul ca martori împotriva voastră, că veți pieri curând în 
întregime din țara în care treceți Iordanul, ca s-o stăpâniți; nu vă veți lungi zilele în ea, ci veți fi nimiciți 
în întregime 

Deuteronom 7:24 – Și îi va da pe împărații lor în mâna ta și tu să nimicești numele lor de sub cer, 
nimeni nu va putea să stea înaintea ta până îi vei nimici. 
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Deuteronom 9:8 – De asemenea, la Horeb ați provocat la furie pe DOMNUL, astfel încât DOMNUL S-a 
mâniat pe voi ca să vă nimicească. 

Deuteronom 9:20 – Și DOMNUL S-a mâniat foarte tare pe Aaron, ca să-l nimicească, dar eu m-am 
rugat și pentru Aaron în același timp. 

Deuteronom 12:30 – Ia seama la tine însuți, să nu fii prins în cursă călcând pe urmele lor, după ce vor 
fi nimicite dinaintea ta; și să nu întrebi despre dumnezeii lor, spunând: „Cum au slujit neamurile 
acestea dumnezeilor lor? Tot așa voi face și eu.” 

Deuteronom 28:20 – DOMNUL va trimite peste tine blestem, necaz și mustrare, peste orice îți vei 
pune mâna să faci, până când vei fi nimicit și până când vei pieri repede, din cauza stricăciunii 
faptelor tale, prin care M-ai părăsit. 

Deuteronom 28:24 – Domnul va face ca ploaia din țara ta să fie praf și pulbere: și vor coborî din cer 
asupra ta până când vei fi nimicit. 

Deuteronom 28:45 – Mai mult, toate aceste blesteme vor veni peste tine și te vor urmări și te vor 
ajunge, până vei fi nimicit, pentru că nu ai dat ascultare vocii DOMNULUI Dumnezeul tău, ca să 
păzești poruncile Lui și legile Lui, pe care ți le-a poruncit. 

Deuteronom 28:48 – De aceea vei sluji dușmanilor tăi, pe care-i va trimite DOMNUL împotriva ta, în 
foame și în sete și în goliciune și în lipsă de toate, și El va pune un jug de fier pe grumazul tău, până 
te va nimici. 

Deuteronom 28:51 – Și va mânca rodul vitelor tale, și rodul țării tale, până vei fi nimicit; care nu-ți va 
lăsa nici grâu, nici vin, nici untdelemn, nici sporul vacilor tale sau a turmelor tale de oi, până te va 
nimici. 

Deuteronom 28:61 – De asemenea, fiecare boală și fiecare ciumă, care nu este scrisă în cartea 
acestei legi, pe ele DOMNUL le va aduce asupra ta, până vei fi nimicit. 

Iosua 23:15 – De aceea, se va întâmpla că, așa cum au venit peste voi toate lucrurile bune pe care vi 
le-a spus DOMNUL Dumnezeul vostru, tot așa DOMNUL va face să vină asupra voastră toate lucrurile 
rele, până vă va nimici de pe acest pământ bun, pe care vi l-a dat DOMNUL Dumnezeul vostru. 

2 Samuel 24:16 – Și când îngerul și-a întins mâna peste Ierusalim ca să-l distrugă, DOMNUL S-a pocăit 
de răul acela și a spus îngerului care nimicea poporul: Este destul, oprește-ți acum mâna. Și îngerul 
DOMNULUI era lângă aria lui Aravna iebusitul. 

1 Cronici 5:25 – Și au încălcat legea împotriva Dumnezeului părinților lor și au mers curvind după 
dumnezeii poporului țării, pe care Dumnezeu îl nimicise dinaintea lor. 

1 Cronici 21:12 – Ori trei ani de foamete; sau trei luni să fii nimicit înaintea dușmanilor tăi, timp în care 
sabia dușmanilor tăi te va ajunge; sau altfel, trei zile sabia DOMNULUI și ciuma să fie în țară și îngerul 
DOMNULUI nimicind prin ținuturile lui Israel. Deci, acum gândește-te ce cuvânt să duc înapoi la Cel ce 
mă trimite. 

1 Cronici 21:15 – Și Dumnezeu a trimis un înger la Ierusalim ca să-l nimicească și, pe când îl nimicea, 
DOMNUL  a privit și S-a pocăit de răul acela și a spus îngerului care nimicea: Este destul, oprește-ți 
acum mâna. Și îngerul DOMNULUI a stat lângă aria de vânturare a lui Ornan iebusitul. 

Ezra 4:15 – Această căutare se poate face în cartea cronicilor părinților tăi: astfel vei găsi tu în cartea 
cronicilor și vei ști că această cetate este o cetate răzvrătită și vătămătoare împăraților și provinciilor și 
că au făcut răscoală în ea din timpuri vechi; din această cauză a fost distrusă această cetate. 
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Ezra 5:12 – Dar, după ce părinții noștri L-au provocat la furie pe Dumnezeul cerului, El i-a dat în mâna 
lui Nebucadnețar, împăratul Babilonului, caldeeanul, care a distrus această casă și a dus poporul în 
Babilon. 

Psalmul 11:3 – Dacă temeliile sunt distruse, ce poate să facă cel neprihănit? 

Psalmul 37:38 – Dar cei nelegiuiți vor fi nimiciți împreună: sfârșitul celor stricați este că vor fi stârpiți. 

Psalmul 73:27 – Căci, iată, cei ce sunt departe de Tine vor pieri; ai nimicit pe toți cei ce merg de la 
Tine, curvind. 

Psalmul 78:38 – Dar El, fiind plin de milă, le-a iertat nelegiuirea și nu i-a nimicit, da, de multe ori și-a 
întors mânia și nu și-a stârnit toată furia. 

Psalmul 78:45 – El a trimis diferite feluri de muște printre ei, care i-au mâncat; și broaște, care i-au 
nimicit. 

Psalmul 78:47 – El le-a distrus viile cu grindină și sicomorii cu brumă. 

Psalmul 92:7 – Când cel stricat răsare ca iarba și când toți nelegiuiții înfloresc, este pentru ca să fie 
nimiciți pentru totdeauna. 

Proverbe 13:13 – Oricine disprețuiește cuvântul Domnului va fi nimicit, dar cel care se teme de 
poruncă va fi răsplătit. 

Proverbe 13:20 – Cel ce umblă cu oamenii înțelepți va fi înțelept, dar cel care se însoțește cu nebunii 
va fi nimicit. 

Proverbe 29:1 – Cel care, fiind deseori mustrat, îți înțepenește gâtul, va fi nimicit dintr-o dată și fără 
remediu. 

Isaia 9:16 – Căci conducătorii acestui popor îl fac să păcătuiască; și cei conduși de ei sunt nimiciți. 

Isaia 10:27 – Și se va întâmpla în acea zi că povara lui va fi luată de pe umărul tău și jugul său de pe 
gâtul tău și jugul va fi distrus datorită prezenței ungerii (de mult untdelemn). 

Isaia 34:2 – Căci indignarea DOMNULUI este peste toate neamurile și furia Lui peste toate armatele 
lor, El le-a nimicit în întregime, le-a dat măcelului. 

Ieremia 12:10 – Mulți păstori au distrus via Mea, au călcat în picioare partea Mea de moștenire, din 
partea Mea cea plăcută de moștenire au făcut un pustiu părăsit. 

Ieremia 48:8 – Și jefuitorul va veni asupra fiecărei cetăți și nicio cetate nu va scăpa; valea de 
asemenea va pieri și câmpia va fi distrusă, precum a vorbit DOMNUL. 

Ieremia 51:8 – Babilonul a căzut dintr-o dată și este distrus; urlați pentru el; luați balsam pentru 
durerea lui, dacă s-ar putea vindeca astfel. 

Ieremia 51:55 – Pentru că DOMNUL a jefuit Babilonul și a nimicit din el acea voce mare; cand valurile 
lui răcnesc ca niște ape mari, se aude vuietul glasului lor. 

Plângerile lui Ieremia 2:5 – DOMNUL  a fost ca un dușman: El a înghițit pe Israel, i-a înghițit toate 
palatele: i-a distrus întăriturile și a înmulțit jelirea și bocetul în fiica lui Iuda. 

Plângerile lui Ieremia 2:6 – Și El Și-a luat cu violență cortul Său, ca și cum ar fi fost o grădină: a distrus 
locurile Lui de adunare: DOMNUL a făcut ca sărbătorile solemne și sabatele să fie uitate în Sion și a 
disprețuit, în indignarea mâniei Sale, pe împărat și pe preot. 



91 
 

Plângerile lui Ieremia 2:9 – Porțile ei sunt scufundate în pământ; El i-a distrus și i-a spart zăvoarele: 
împăratul ei și prinții ei sunt printre neamuri: legea nu mai este; profeții ei, de asemenea, nu primesc 
nicio viziune de la DOMNUL. 

Osea 4:6 – Poporul Meu este nimicit din lipsă de cunoaștere: pentru că ai respins cunoașterea, și eu 
te voi respinge, ca să nu-Mi fii preot: văzând că ai uitat legea Dumnezeului tău, și Eu îi voi uita pe 
copiii tăi. 

Osea 13:9 – O, Israele, tu te-ai nimicit pe tine însuți; dar în Mine este ajutorul tău. 

Fapte 3:23 – Și se va întâmpla că toate sufletele care nu-L vor asculta pe Prorocul acela, vor fi 
nimicite din mijlocul poporului. 

1 Corinteni 10:10 – Nici să nu cârtiți, cum au cârtit unii dintre ei și au fost nimiciți de nimicitorul. 

2 Petru 2:12 – Dar aceștia, ca animalele fără rațiune din fire, făcute pentru a fi prinse și nimicite, 
vorbesc rău despre lucrurile pe care nu le înțeleg; și vor pieri complet în propria lor stricăciune. 

Iuda 1:5 – De aceea doresc să vă aduc aminte, deși odată ați știut aceasta, că Domnul, după ce a salvat 
poporul din țara Egiptului, a nimicit pe cei ce nu au crezut. 

 

DUH MINCINOS 
1 Împărați 22:22 – Și DOMNUL i-a spus: Cum? Iar el a zis: Mă voi duce și voi fi un duh mincinos în gura 
tuturor profeților lui. Iar El a spus: Îl vei convinge și îl vei învinge, de asemenea; du-te și fă așa. 
1 Împărați 22:23 – De aceea acum, iată că DOMNUL a pus un duh mincinos în gura tuturor acestor 
profeți ai tăi și DOMNUL a vorbit rău cu privire la tine. 

2 Cronici 18:21 – Și el a spus: Mă voi duce și voi fi un duh mincinos în gura tuturor profeților lui. Și 
DOMNUL spus: Tu îl vei amăgi și vei învinge, de semenea; du-te și fă așa. 
2 Cronici 18:22 – Acum, de aceea, iată că DOMNUL a pus un duh mincinos în gura acestor profeți ai tăi 
și DOMNUL a vorbit rău împotriva ta. 
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Anexa D 

Trupul lui Hristos? Mai bine să sperăm că nu! 
De Doug Perry – 1 iulie 2006 

 Pe măsură ce mă uitam atent la starea Bisericii, am devenit din ce în ce mai frustrat de faptul că 
aproape nimeni nu pare să fie cu adevărat conștient de problemele care există și de nevoia de 
pocăință. Mă lupt ca să aflu ce să înțeleg din asta. Poate că oamenii cred că cele peste 37.000 de 
denominații pe care le avem acum sunt un lucru bun. Poate că frauda și risipa și divizarea și ambiția 
egoistă fac parte din condiția umană și nu pot fi evitate (deși El spune că vine după o Mireasă fără 
zbârcituri și fără cusur și cred că acestea sunt cusururi). Poate că niciodată nu le-a spus nimeni cât de 
mult îl doare asta pe Isus. Sper ca acest text să fie de ajutor în acest sens. De fapt, sper să ardă cu fierul 
roșu și să lase un semn de neșters pe conștiința ta, care să te facă să plângi de durere în fiecare zi. 
Probabil că de asta va fi nevoie pentru a face ca acest lucru să se schimbe. 

 Romanii și fariseii au conspirat împreună ca să-L răstignească pe Isus. Și nu L-au răstignit doar, 
ci L-au și scuipat și L-au bătut și L-au biciuit până i s-au văzut oasele. Și atunci Mielul lui Dumnezeu a 
sângerat trecând prin tot Ierusalimul și L-au bătut în cuie pe o cruce, gol, și l-au atârnat în fața tuturor. 
Biblia spune că era de nerecunoscut ca om – cu atât mai puțin ca Isus. Deasupra trupului Său 
însângerat, zdrobit și umilit au pus o inscripție, declarându-L cu sarcasm Rege al evreilor. S-au certat 
pentru cine să-I ia hainele. L-au înjunghiat într-o coastă ca să fie siguri că este mort, apoi L-au îngropat 
într-o peșteră. 

 Cu toții am auzit despre durerea și suferința pe care le-a îndurat, nu doar fizic, ci și păcatul pe 
care l-a purtat trebuie să fi fost o povară de necrezut. Războiul spiritual și ispita de a-L face să dea 
înapoi și să cheme zece mii de îngeri ca să-L răzbune, trebuie să fi fost îngrozitoare. Niciunul dintre noi 
nu-și poate imagina prin ce a trecut în acele ultime 24 de ore. 

 Cum au putut fariseii și romanii să fie atât de cruzi? Cum ar putea cineva să aplice astfel de 
mutilări însetate de sânge și lipsite de inimă unei alte ființe umane – cu atât mai mult Fiului lui 
Dumnezeu?! Ce fel de monștri trebuie să fi fost aceia, ca să tortureze și să degradeze atât de mult o 
persoană? Ce fel de duhuri rele trebuie să-i fi stăpânit în acel ceas, încât au putut să facă un lucru atât 
de odios unui om nevinovat? 

 Tot ce se întâmplă în lumea noastră „naturală” are un corespondent spiritual. Trupul uman al 
lui Hristos a fost înviat din morți și rămâne cu Tatăl. Dar în 1 Corinteni 12:27 și în Efeseni 4:12 și în alte 
locuri se spune că Biserica este Trupul lui Hristos. Știi ce înseamnă asta? Asta înseamnă că NOI suntem 
Trupul spiritual al lui Hristos și că acesta este pentru Isus la fel de real precum a fost trupul Lui fizic. Și 
asta înseamnă că noi suntem mai răi și mai lipsiți de inimă și mai stăpâniți de rău decât ar fi putut fi 
vreodată romanii sau fariseii. 

 Vedeți voi, noi lovim zilnic Trupul lui Hristos cu o pisică-cu-nouă-cozi de aproximativ 1.800 de 
ani (mai mult sau mai puțin). De generații întregi Îi tăiem, Îi feliem și Îi tocăm carnea. Ne certăm pentru 
hainele Lui și Îl scuipăm de când au început să moară primii creștini. Am lăsat o dâră din sângele Lui 
peste tot, în toată lumea. Și nu într-un sens bun. 

 Ca să tăiem Trupul lui Hristos în peste 37.000 de denominațiuni, practic a trebuit să-I trecem 
carnea printr-un robot de bucătărie. Am ciopârțit degetele de la picioare și apoi le-am clonat, ca să 
avem un hambar întreg plin de degete de la picioare care refuză să se reconecteze cu restul corpului 
Său. I-am sfâșiat și I-am mărunțit carnea și ne-am furat-o unul de la altul, ca o haită de hiene flămânde 
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care înfulecă o pradă proaspăt ucisă. Pentru că El este Hristos și este CU MULT, MULT mai bun decât 
am putea să fim noi vreodată, El a suportat asta în mare parte în liniște, ca o oaie dusă la abator. A 
rezistat impulsului constant de a chema 10.000 de îngeri ca să răzbune ceea ce am făcut noi cu trupul 
Lui. Și e și un lucru bun în asta, pentru că ar fi trebuit să fim deja RAȘI DE PE FAȚA PĂMÂNTULUI pentru 
câtă durere I-am provocat. I-am nesocotit pe cei aflați în nevoie și ne-am concentrat pe propriile 
noastre planuri. Am introdus în corpul Lui cancere maligne și otrăvuri și tot felul de chestii 
dezgustătoare. 

 Când a venit în carne și oase, Isus a îndurat pe câțiva oameni care L-au bătut și pe câțiva oameni 
care L-au scuipat. Dar totul s-a terminat în aproape 24 de ore. Dar în spirit/în duh noi Îl batem fără milă 
de sute de ani. Și, sub propria noastră putere, nici nu există nici un semn la orizont că sistemul 
„bisericesc” pe care l-am construit va înceta să o facă. 

 Refuzăm să ne conectăm la sistemul nervos central și să primim comenzi de la creier. Refuzăm 
să ne coordonăm eforturile cu toate celelalte părți ale corpului, așa că întregul Corp doar zace întins și 
zvâcnește de durere. Unele părți par să ajungă undeva, dar este mai mult ca iluzia dată de rigor mortis 
(ridigitatea cadaverică) decât un progres real. Fără ca TOATE piesele să preia comenzile de la Cap, noi 
doar ne învârtim în jurul cozii, și El sângerează din ce în ce mai mult pe zi ce trece, și oamenii la care ar 
fi trebuit să ajungem, mor. 

 Dacă tu crezi că acest lucru are doar un înțeles figurativ și că nu Îi provoacă durere lui Isus, 
atunci cu siguranță nu înțelegi cu adevărat natura iubirii Sale pentru noi și dorința Sa ca trupul Lui să fie 
un întreg. În Ioan 17 El S-a rugat să fim un singur trup pentru că, în caz contrar, ACESTA este rezultatul. 
În esență, El S-a rugat ca paharul suferinței din corpul Său fizic să fie luat, dacă este posibil, ȘI S-a rugat 
ca paharul suferinței din corpul Său spiritual să fie luat, dacă este posibil. Nici unul din ele nu a fost 
luat. El plânge în fiecare zi și o face de secole. Iar Tatăl spumegă de furie. 

 El a suportat torturi zilnice de o amploare pe care niciunul dintre noi nu și-o poate imagina. Noi 
am provocat mult mai multă durere decât și-ar fi putut imagina vreodată fariseii și romanii. Corpul fizic 
are limite pentru ceea ce poate să îndure, dar corpul spiritual al lui Hristos, evident, nu are limite în 
ceea ce privește cât de mult poate fi torturat. Mai rău încă, fariseii și  romanii Îl urau și nu credeau în El 
– dar noi pretindem că știm că El este Fiul lui Dumnezeu și spunem că noi Îl iubim, și totuși, noi suntem 
cei care Îi producem gravele mutilări. Și continuăm să ne adunăm în micile noastre cutii în fiecare 
săptămână și să cântăm cântece de laudă lui Isus și să luăm împărtășirea/Cina cu fețe serioase, în timp 
ce Îi profanăm și Îi spurcăm în comun trupul. 

 Pot să vă spun acest lucru: dacă eu aș fi Tatăl și L-aș iubi pe unicul meu Fiu Isus cu tot ceea ce 
sunt, la un moment dat voi face ca tortura trupului Său să înceteze CU FORȚA. Dacă nu vor începe să 
fie un singur trup, le voi atrage atenția prin orice mijloace ar fi necesare. Dacă sunt nevoit, le voi 
trimite cutremure, tsunami, războaie, molime, foamete... orice. Dacă vor continua să cânte și să 
danseze și să fie complet inconștienți și adormiți, chiar voi ucide două treimi din planetă, dacă de asta 
e nevoie pentru ca ei să înceteze și să înceapă să fie un singur trup. Cam asta e ce prezice cartea 
Apocalipsa că va veni – și noi o merităm.   

 Și dacă aș fi în locul tău, nu m-aș baza pe o „răpire” care să mă scoată de aici înainte de a începe 
suferința. Din moment ce Biserica ar fi trebuit să ducă lumina în lume și acolo, în lume, este FOARTE 
întuneric, sunt destul de sigur că starea tristă a lucrurilor este din vina noastră. Noi suntem cei care am 
știut mai bine, noi suntem cei care de secole măcelărim trupul lui Hristos. Nu văd niciun motiv pentru 
care să scăpăm de consecințele a ceea ce am făcut. El ne va lovi foarte tare și e gata să înceapă. Să nu 
credeți că veți evita suferința, n-o veți face.  
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 Singura noastră speranță este să plângem, să ne pocăim și să jelim în fața altarului. Trebuie să 
ne cerem iertare și să o facem cu sinceritate – și apoi trebuie să ne întoarcem de la căile noastre 
stricate și să ne punem sub conducerea LUI. Gata cu structurile, cu sistemele și cu tradițiile Omului. 
Dacă nu începem să ne comportăm ca Un Singur Trup de unii singuri, atunci Tatăl va ucide toate părțile 
trupului care nu vor să se joace frumos împreună. Apoi, El va grefa și va uni între ele părțile care vor 
aprecia acest lucru. Cum sunt prostituatele și traficanții de droguri și cei fără adăpost și cei rătăciți și 
puștii cu părul mov și oamenii răniți care Îi vor apăra Trupul până la moarte și vor refuza să asculte de 
oricine altcineva în afară de EL. 

 Întipărește-ți asta cu fierul roșu în creier. Am trecut Trupul lui Hristos prin mașina de tocat 
carne. Am trimis oameni la seminar ca să învețe cum să taie Trupul lui Hristos în bucăți din ce în ce mai 
mici. Și i-am și plătit ca să facă asta. Cu auto-îndreptățire, ne-a făcut plăcere să ne despărțim de alți 
oameni care-L aveau pe Duhul Sfânt în ei. Ne-am bătut pentru hainele lui. Deasupra capului Său am 
plasat o inscripție, care a proclamat lumii cu mândrie că ACEASTĂ mizerie bătută și însângerată era o 
imagine exactă a Regelui Regilor. Suntem hoți, mincinoși și criminali de prim rang. 

 Există doar un singur și simplu standard. Dacă Duhul Sfânt este în mine și Duhul Sfânt este în 
tine, atunci suntem doar Un Singur Trup, și va trebui să ne dăm seama cum să ne înțelegem fără să ne 
omorâm unii pe alții. Trebuie să terminăm cu asta înainte de a fi prea târziu. 

 Te rog! Vrei? Dacă-L iubești pe Isus, ai putea, te rog, să încetezi să-I mai torturezi Trupul? Poți 
să-I spui că ești dispus să-I împărtășești suferințele și să-L ajuți să poarte această povară până când se 
termină? Ai putea să-ți recunoști rolul, oricât de mic ar fi, pe care l-ai avut în acest proces, și să te 
oprești? Ai putea să insiști asupra armoniei de acum înainte? Poți să Îi ceri Tatălui să te lase să simți 
durerea pe care o simte Isus? Îl poți ruga pe Tatăl să te lase să vezi prin ochii Lui? Știu că El vrea să o 
facă. 

 Te rog, fă să înceteze asta! 
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